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 اسلامی: درک دولتمردان آمریکا 
فاصله زیادی با واقعیت ایران دارد

 آیت الله جنتی: جامعه دانشجویی 
 آرمان خواهی را در فضای جامعه 

حاکم کنند

2

معاون اقتصادی رییس جمهور: 

سند جامع مالیاتی عادلانه تهیه شود
4

معاون وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی:

   بودجه فرهنگی کشور 
تقویت شود

7

سفر آیت الله رئیسی به رباط کریم؛ 
کوتاه، موثر و رافع مشکلات مردم

سردار تنگسیری: سپاه در تولید تسلیحات 

نظامی به خودکفایی رسیده است

2

معاون وزیر صمت:ایمنی کار جزو خطوط قرمز 

ایمیدرو در شرکت های وابسته و تابعه است

3

تاج: VAR نداشته باشیم داوران 
ایران حذف می شوند

6

استان ها 5

شهردار شهریار: سهم این شهرداری از اجرای 

مترو غرب استان تهران ۳۶ درصد است

 شــهردار شــهریار گفــت: ســهم ایــن نهــاد در اجــرای 
متــرو غــرب اســتان تهــران بــه ۳۶ درصــد مــی 
رســد و ایــن میــزان بیشــترین میــزان در میــان ســه 

ــت. ــارد اس ــهرقدس و م ــهریار، ش ــتان ش شهرس 8 2

ــداوم  ــا ت ــجویی ب ــه دانش ــت: جامع ــان گف ــورای نگهب ــر ش دبی
حضــور مومنانــه و حفــظ روحیــات انقابــی آرمــان خواهــی را در 

ــد. ــم کنن ــه حاک فضــای جامع

ــا اشــاره  تارنمــای اویــل پرایــس ب
ــی در  ــرکت آمریکای ــش ش ــه نق ب
معاملــه انتقــال گاز طبیعــی مایــع 
از قطــر بــه آلمــان نوشــت آمریــکا 
درصــدد اســت اروپــا را حتــی بعــد 
از خــروج روســیه از اوکرایــن از 
محــروم  مســکو  انــرژی  واردات 

کنــد.
بــه گــزارش ایرنــا، تارنمــای اویــل 
ــن  ــرات بی ــت: مذاک ــس نوش پرای
آلمــان و تامین کننــدگان مختلــف 
ــد  ــس در چن ــل پرای ــه اوی گاز ک
مــاه گذشــته دنبــال کــرده، منجــر 
بــه قــرارداد خریــد و فــروش بیــن 
ــو  ــر و کونوک ــرژی قط ــرکت ان ش
ــرای صــادرات  ــکا ب فیلیپــس آمری
گاز طبیعــی مایــع بــه آلمــان 
ــرای دســتکم ۱۵ ســال از ســال  ب

ــت. ــده اس ۲۰۲۶ ش
بــه رغــم ابــراز خرســندی روبــرت 
هابــک وزیــر اقتصــاد آلمــان از 
توافــق ۱۵ ســاله، وی خاطرنشــان 
ــاز  ــه نی ــق ب ــن تواف ــه ای ــرد ک ک
تامیــن  بــرای  اروپــا  و  آلمــان 
آینــده  در  انــرژی  نیازهــای 
همزمــان بــا محدودیــت هــای 
ناشــی از صــادرات انــرژی روســیه 

ــت. ــی نیس کاف
بــا توجــه بــه توافــق گــروه هفــت 
ــقف ۶۰ دلار  ــن س ــورد تعیی در م
در هــر بشــکه نفــت روســیه و 
واکنــش احتمالــی روســیه بــه 
ــه  ــارها ب ــن فش ــوع، ای ــن موض ای

زودی شــدیدتر خواهــد شــد.
ــی  ــزرگ دولت ــرکت ب ــروم ش گازپ
اگــر  کــرده  اعــام  روســیه، 
اتحادیــه اروپــا ایــن ســقف قیمــت 
گاز را اعمــال کنــد، تمــام صادرات 
گاز خــود بــه کشــورهای اروپایــی 

ــرد. ــد ک ــف خواه را متوق
طبــق بیانیــه هفته گذشــته ســعد 

ــرکت  ــی ش ــر اجرای ــی مدی الکعب
قطــر انــرژی، ایــن جدیدتریــن 
معاملــه بیــن برلیــن و دوحــه، 
ــون  ــالانه ۲ میلی ــال س ــرای انتق ب
ــهر  ــع از ش ــی مای ــن گاز طبیع ت
در  لافــان«  »راس  صنعتــی 
ــهر  ــه گازی در ش ــه پایان ــر ب قط

»برونزبوتــل« آلمــان اســت.
شــرکت کونکوفیلیپــس بــه عنوان 
زیرمجموعــه هــای شــرکت قطــر 
را  مایــع  طبیعــی  گاز  انــرژی، 
ــد و  ــی کن ــداری م ــر خری از قط
ســپس بــه پایانــه شــهر برونزبوتل 
دســت  در  فعــا  کــه  آلمــان 
توســعه اســت تحویــل مــی دهــد.

ایــن  نوشــت:  پرایــس  اویــل 
واقعیــت کــه یــک شــرکت بــزرگ 
آمریکایــی در ایــن معاملــه دخالت 
دارد حــاوی دو نکتــه کلیــدی 
ــداران  ــدگاه خری اســت: اول، از دی
واشــنگتن  اروپــا،  در  انــرژی 
بــه آنهــا اجــازه بازگشــت بــه 
ــه در  ــد داد ک ــی را نخواه وضعیت
آن قــاره اروپــا – و آلمــان - از 

طریــق واردات عظیــم گاز و نفــت 
ــت  ــادی از دول روســیه، بخــش زی
روســیه را بــا خریــد انــرژی تحــت 
ــد. ــرار می دهن ــی ق ــت مال حمای

ــیه  ــر روس ــی اگ ــی، حت ــه عبارت ب
از اوکرایــن خــارج شــود هیــچ 
ــیه  ــا روس ــه گســترده تری ب معامل
در آینــده وجــود نخواهــد داشــت.

ــرژی  ــندگان ان ــر فروش دوم، از نظ
در خاورمیانــه، ایــن معاملــه نشــان 
ــی کــه آمریــکا  مــی دهــد در حال
در شــرایطی کــه چیــن منابــع 
انــرژی موجــود خــود را بــه هزینــه 
آمریــکا و اروپــا اســتفاده مــی 

ــت. ــد نشس ــد، آرام نخواه کن
شــرکت آمریکایــی ۳.۱۲۵ درصــد 
ــرق  ــمال ش ــدی ش ــروژه کلی در پ
قطــر و ۶.۲۵ درصــد در پــروژه 
میــدان گازی شــمالی جنوبــی 
قطــر ســهم دارد کــه قــرار اســت 
و  ســال ۲۰۲۶  در  ترتیــب  بــه 

۲۰۲۷ راه انــدازی شــود.
آمریــکا همچنیــن هنــوز هــم 
پایــگاه هوایــی عظیــم العدیــد 

خــود را در قطــر دارد کــه بــه 
عنــوان مقــر عملیاتــی فرماندهــی 
ــد.  ــی کن ــل م ــود عم ــزی خ مرک
درحالــی کــه واشــنگتن هنــوز 
متحــد  را  ســعودی  عربســتان 
خاورمیانــه  در  خــود  کلیــدی 
هــای  سیاســت  و  می دانــد 
قطــر،  محاصــره  در  عربســتان 
نفــوذ  بــرای  آمریــکا  توانایــی 
ــا  ــا ب ــت. ام ــش یاف ــر کاه ــر قط ب
کاهــش رتبــه عربســتان ســعودی 
در فهرســت متحــدان آمریــکا، بــه 
ــی  ــنگتن م ــد واش ــی رس ــر م نظ
ــت  ــرژی و امنی ــت ان ــد سیاس توان
آزادتــری را در سراســر خاورمیانــه، 
ــال  ــر، دنب ــال قط ــه در قب از جمل

ــد. کن
ایــن گــزارش خاطرنشــان مــی 
منابــع  بــه  اروپــا  کــه  کنــد 
ــاز  ــده نی ــرژی در آین ــن ان جایگزی
نمــی  گازی  معامــات  و  دارد 
ــه  ــی از عرض ــود ناش ــد کمب توانن
را  قــاره  ایــن  بــه  روســیه  گاز 

جبــران کنــد.

واشنگتن به دنبال محرومیت دائمی اروپا از انرژی روسیه
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مهرداد بذرپاش در صحن مجلس:

 راهی جز تعیین روش های تامین مالی برای 
ساخت مسکن نداریم

ــب  ــه ترغی ــی از جمل ــا اقدامات ــت ب دول
کاشــت  بــه  کشــاورزان  تشــویق  و 
محصــولات اساســی و راهبــردی، کاهــش 
موانــع تولید و… ســعی دارد کشــور را از 
ــی نیــاز کنــد. واردات ایــن محصــولات ب

بــه  مهــر  خبرگــزاری  گــزارش  بــه 
ــگ  ــران، جن ــاورز ای ــه کش ــل از خان نق
ــال در  ــروز اخت ــیه و ب ــن و روس اوکرای
تولیــد و عرضــه جهانــی محصولاتــی 
ــدم، جــو و ذرت موجــب شــد  چــون گن
ــر  ــگ خط ــورها، زن ــیاری از کش ــا بس ت
ــال  ــه دنب ــد و ب ــود را احســاس کنن کمب
ــند. ــود باش ــاز خ ــن نی ــل و تأمی راه ح

عمــده  واردات  هــم  مــا  کشــور  در 
ــود کــه  محصــولات اساســی هشــداری ب
مســئولان را متوجــه کــرد تــا بــرای 
کاری  بایــد  کشــور  مایحتــاج  تأمیــن 
ــن راه  ــن و بهتری ــن مهمتری کــرد، بنابرای
بــرای حــل نیازهــا، بهــره گیــری از تــوان 
داخلــی بــود کــه نخســتین گام افزایــش 
قیمــت خریــد تضمینــی گنــدم از ۹ هزار 
تومــان بــه یــازده هــزار و پانصــد تومــان 
ــن  ــق ای ــدای ســال ۱۴۰۱ در تحق در ابت

ــود. ــت ب سیاس
ــرای  ــت ب ــزی دول ــه ری ــم و برنام تصمی
اجــرای  قــراردادی،  کشــت  توســعه 
ــه کشــت  الگــوی کشــت، پرداخــت یاران
نهاده هــای  گذاشــتن  اختیــار  در  و 
مــورد نیــاز کشــاورزان و افزایــش خریــد 
از  و  راهبــردی  محصــولات  تضمینــی 
قیمــت خریــد  اعــام  مهم تــر  همــه 
محصــولات راهبــردی از گام هــای بعــدی 
ــرای  ــود کــه وزارت جهــاد کشــاورزی ب ب
تشــویق و بــالا بــردن تولیــد محصــولات 

اساســی در کشــور انجــام داد.
ــه  ــن زمین ــاد کشــاورزی در ای ــر جه وزی
ــل  ــه ح ــه ب ــزوم توج ــه ل ــاره ب ــا اش ب
ــوی  ــرای الگ ــاورزان و اج ــکات کش مش
ــا  ــه آن ه ــه ب ــاص یاران ــا اختص ــت ب کش
گفــت: بــرای تحقــق ایــن امــر بــه 
ــاورزان  ــا از کش ــم ت ــاز داری ــی نی الزامات
ــد در حــوزه اقتصــاد  حمایــت کنیــم، بای
ــیم و  ــاورز باش ــار کش ــوزش در کن و آم
معیشــت و اقتصــاد کشــاورز بایــد در 
نظــر گرفتــه شــود کــه در بودجــه ۱۴۰۲ 
الزامــات مربــوط بــه الگــوی کشــت و بــه 
ــه آن در نظــر گرفتــه خواهــد  ویــژه یاران

شــد.
ایــن در حالــی اســت کــه اجــرای الگــوی 
ــرا  ــازمانی و ف ــدام فراس ــک اق ــت ی کش
نــدارد  امــکان  و  اســت  وزارتخانــه ای 
بتــوان یــک طــرح را بــدون دانــش و 
ــی  ــی، عمل ــتوانه های اجرای ــش و پش بین
کــرد، لــذا بــرای اجــرای الگــوی کشــت و 
اینکــه در چــه مناطقــی چــه محصولاتــی 

را می تــوان کاشــت، نیازمنــد اطاعــات از 
تولیــدات مناطــق مختلــف کشــور اســت 
ــج  ــوزش و تروی ــج، آم ــه ســازمان تروی ک
ایــن  متولــی  عنــوان  بــه  کشــاورزی 
موضــوع وظیفــه مشــخص کــردن الگــوی 
ــس از  ــت و پ ــده گرف ــه عه ــت را ب کش
مشــخص شــدن محصــولات تولیــدی 
هــر منطقــه، اجــرای الگــوی کشــت را بــا 
حــدود ۱۰ محصــول اساســی آغــاز کــرد.

ــه  ــاره ب ــا اش ــاورزی ب ــاد کش ــر جه وزی
تــن  میلیــون   ۱۲۵ از  بیــش  تولیــد؛ 
ــح  ــور تصری ــاورزی در کش ــول کش محص
نتیجــه  تولیــد،  میــزان  ایــن  کــرد: 
و  کشــاورزان  زحمــات  و  خدمــات 
ــش و  ــد دان ــان کشــور اســت و بای محقق
فنــاوری را بــا کمــک ترویــج بــه مزرعــه 
ببریــم و در کنــار کشــاورز، دامــدار، 
ــود را  ــش موج ــدار، دان ــرور و باغ آبزی پ
در اختیــار بهره بــرداران بخــش قــرار 

ــم. دهی
راه هــای توســعه کشــاورزی و افزایــش 

تولیــد محصــولات راهبــردی
ــاوری  ــم و فن ــای عل ــدازی پارک ه راه ان
دانش بنیــان  نــوآوری  دهکده هــای  و 
و  کشــاورزی  توســعه  بــه  می توانــد 
افزایــش تولیــد محصــولات راهبــردی 
کمــک کنــد بــه طــوری کــه تولیــد 
و  بــر  آب  کــم  جدیــد  محصــولات 
ــا شــرایط آب و هوایــی کشــور  منطبــق ب
در  بنیان هــا  دانــش  ورود  همچنیــن  و 
بحــث تولیــد نهاده هــا و ســموم و تولیــد 
محصــولات جانبــی، چــون پهپادهــای بــا 
ــیاری در  ــر بس ــاورزی تأثی ــری کش کارب

توســعه کشــاورزی دارد.

اعــام تعرفــه جدیــد صــادرات محصولات 
جالیــزی گام دیگــری در جهــت حمایــت 
و  راهبــردی  محصــولات  تولیــد  از 
جلوگیــری از افزایــش و تولیــدات بــی 
ــه از  ــت ک ــر اس ــولات آب ب ــه محص روی

ابتــدای بهمــن اعمــال می شــود.
ــاد  ــئولان وزارت جه ــام مس ــر اع ــا ب بن
 ۱۰۰ تعرفه هــا  حداقــل  کشــاورزی، 
درصــدی قیمــت پایــه صادراتــی خواهــد 
ــه محصولاتشــان را  ــود و کشــاورزانی ک ب
ــد،  ــرده ان ــد ک ــادرات تولی ــد ص ــه امی ب
دیگــر نمی تواننــد بــه آســانی محصــولات 
تولیــدی خــود را بــا تعرفــه صفــر درصــد 
ایــن در حالــی اســت  صــادر کننــد. 
ــی وزارت  ــاون بازرگان ــه مع ــه گفت ــه ب ک
جهــاد کشــاورزی در اوج برداشــت گوجــه 
فرنگــی کشــور کــه در همیــن روزهــا 
ــی  ــم عظیم ــتیم، حج ــه هس ــا آن موج ب
ــرف  ــازار مص ــه ب ــد و روان ــه تولی از گوج
زیــادی  مقــداری  بالطبــع  و  می شــود 
ــن  ــه ای ــود ک ــادر ش ــد ص ــز بای از آن نی
ــی  ــای اعام ــون تعرفه ه ــا قان ــادرات ب ص
وزارت جهــاد همخوانــی نــدارد و ایــن 
ــرای  ــکات ب ــا مش ــد ت ــب ش ــر موج ام
ــود  ــه وج ــدگان ب ــاورزان و صادرکنن کش
بیایــد، امــا تدابیــر موقتــی مســئولان 
وزارت جهــاد بــرای مدیریــت مــازاد ایــن 
ــان  ــرر و زی ــری از ض ــول و جلوگی محص
ــوارض  ــت ع ــب بازگش ــاورزان، موج کش
صادراتــی بــه نیــم درصــد عــوارض ارزش 
پــای صادراتــی شــد تــا فعــاً بحرانــی در 
ــد  ــر چن ــد ه ــود نیای ــه وج ــاره ب ــن ب ای
اجــرای ایــن تصمیمــات، هــر آنچــه کــه 
مســئولان وزارت جهــاد کشــاورزی در 

ــن  ــا ای ــرد، ب ــته ک ــتند را رش ــر داش س
ــر  ــا و دی ــی ناهماهنگی ه ــال و ود برخ ح
اعــام شــدن الگــوی کشــت و مشــخص 
نبــودن تکلیــف کشــاورزان بــرای کشــت 
محصــول، موجــب بــه وجــود آمــدن 
ــم  ــه امیدواری ــد ک ــکاتی ش ــن مش چنی
ایــن مشــکات مقطعــی و زودگــذر باشــد.

ــان،  ــه کارشناس ــت ک ــی اس ــن در حال ای
کشــاورزان و صادرکننــدگان معتقدنــد، 
ــه هســت،  ــر اعمــال در تعرف ــرار ب ــر ق اگ
طبــق قانــون بایــد شــش مــاه قبــل اعام 
شــود. علیرضــا عباســی، عضــو کمیســیون 
کشــاورزی مجلــس شــورای اســامی 
گفــت: در صورتــی تعرفــه گــذاری بــرای 
ــاز  ــاورزی مج ــولات کش ــادرات محص ص
ــش  ــی، ش ــتگاه های متول ــه دس ــت ک اس

ــد. ــام کنن ــل، آن را اع ــاه قب م
ــی وزارت جهــاد  شــیراوَند معــاون بازرگان
ــوز  ــه مج ــاره ب ــا اش ــم ب ــاورزی ه کش
اعمــال ایــن تصمیمــات بــه تبصــره ذیــل 
مــاده ۸ قانــون بودجــه گفــت: بــر اســاس 
وزارت جهــاد  کــه  قانونــی  اختیــارات 
ــازار  ــم ب ــدف تنظی ــا ه کشــاورزی دارد ب
داخلــی، ایــن عــوارض وضــع شــده اســت.

نجفــی کارشــناس کشــاورزی نیــز معتقــد 
اســت، تعرفــه صــادرات بــرای محصــولات 
جالیــزی، کشــاورزان را بــه ســمت کشــت 
ــه  ــد و ب ــوق می ده ــی س ــای اساس کالاه
عنــوان یــک نیــاز مطــرح اســت. همچنین 
ــه  ــاورزی ب ــاد کش ــئولان وزارت جه مس
ــی  ــولات اساس ــی محص ــور جایگزین منظ
اعــام  از  جالیــزی  محصــولات  بــا 
تعرفه هــای جدیــد در فصــل زمســتان 

خبــر می دهنــد.

محصولات کشاورزی؛ از حمایت یارانه ای تا تعرفه های صادراتی



سیاسی
خبر

سردار تنگسیری: سپاه در تولید تسلیحات 
نظامی به خودکفایی رسیده است

فرمانده نیروی دریایی سپاه گفت: امروز در زمینه تسلیحات نظامی هیچ گونه وابستگی 
نداریم.

به گزارش خبرگزاری مهر، دریادار پاسدار علیرضا تنگسیری فرمانده نیروی دریایی سپاه  
در دوازدهمین جشنواره مالک اشتر نمایندگی ولی فقیه در سپاه با گرامیداشت یاد و 
خاطره امام راحل و شهدای گرانقدر انقلاب اسلامی، دفاع مقدس دفاع از حریم آل الله 
و امنیت و تسلیت ایام شهادت حضرت صدیقه کبری فاطمه الزهرا )س( از مجموعه 
نمایندگی ولی فقیه در سپاه به عنوان پرچمدار معنویت نام برد و گفت: سلاح واقعی 
رزمندگان برابر دشمن تا بن دندان مسلح ایمان، اعتقاد و روحیه انقلابی و عنایت خداوند 
متعال بود. وی از خلیج فارس به عنوان منطقه ای مهم و راهبردی که طی ادوار مختلف 
همواره مورد طمع دشمنان قرار داشته است نام برد و گفت: در دوران دفاع مقدس که 
رژیم بعث صدام سکوهای نفتی ما را مورد هدف قرار می داد با وجود کمبود امکانات 

و تجهیزات، صادرات نفت ما با مجاهدت های رزمندگان حتی یک روز هم قطع نشد.
وی با بیان اینکه در حوزه سلاح و تجهیزات هیچ وابستگی به دیگران نداریم گفت: 
امروز در نیروی دریایی سپاه موشک هایی با برد ۱۰ هزار کیلومتر دریایی، شناورهایی 
با قابلیت های متنوع تولید بومی و پهپادهایی در کلاس های گوناگون با ماموریت های 
مختلف در اختیار داریم که همگی به دست توانمند فرزندان ملت ایران ساخته شده اند.

فرمانده نیروی دریایی سپاه در ادامه به بیان مصادیقی از عنایات و توجهات ویژه الهی 
برابر دشمنان در خلیج فارس اشاره و اظهار کرد: امروز نیز دشمنان می دانند مادامی که 
حلقه اتصال رزمندگان و مجاهدان، ایمان و اتکا به خداوند متعال است کاری از پیش 
نخواهند برد. وی با تاکید بر اینکه دشمنان که در جنگ رودررو ناکام مانده اند به جنگ 
شناختی روی آورده اند گفت: هرزمانی که دشمنان دستاوردهای ارزشمند و بزرگ ایران 
اسلامی را تاب نمی آورند به فتنه انگیزی می پردازند که بصیرت افزایی و دشمن شناسی 
ضرورت و لازمه عبور از این فتنه ها است. دریادار تنگسیری در پایان عامل موفقیت 
رزمندگان در دریا و برابر امریکایی ها و انگلیسی ها و دشمنان اسلام را معنویت رزمندگان 
توصیف و تصریح کرد: در فرازهای پایانی غلبه بر دشمن قرار داریم و با ایمان قوی و 

وحدت و همدلی به این مهم دست می یابیم.

محمد باقر قالیباف : برآورده کردن 
خواسته های یک جوان در 40 سالگی اش 

برایش ارزشی ندارد
محمد باقر قالیباف با بیان اینکه باید به مطالبات اساسی و جدی مردم توجه شود تاکید 
کرد: باید قبول کنیم که نیازمند نوسازی حکمرانی و حکمرانی نو هستیم و البته اگر 
حکمرانی در زمان و جغرافیای خود اتفاق نیفتد، فایده ندارد؛ زمانی که جوانی امید 
نداشته باشد، نتواند ازدواج کند و حتی نتواند آرزوی خرید مسکن و خرید خودرو داشته 
باشد، برآورده کردن این خواسته ها در ۴۰ سالگی نیز برای او ارزشی ندارد بنابراین 

حکمرانی باید در زمان و جغرافیای خود اتفاق بیفتد.
به گزارش ایسنا، محمد باقر قالیباف، رییس مجلس در نشست صمیمی با دانشجویان 
دانشگاه تربیت مدرس که به مناسبت روز دانشجو در محل این دانشگاه برگزار شد، 
گفت: این روز عزیز را به همه برادران و خواهران گرامی عرض تبریک و تهنیت دارم 
اساتید حاضر در جمع و همکاران خودم در مجلس شورای اسلامی  به  و همچنین 
خوشامد می گویم، برای بنده باعث خوشحالی بود که این فرصت فراهم شد تا مجدداً 
به دانشگاه تربیت مدرس بیایم که بخشی از عمرم و بهترین دوران زندگی ام را در این 
دانشگاه گذراندم. از اینکه امروز توفیق دارم در خدمت دانشجویان در این دانشگاه باشم، 

خداوند بزرگ را شاکرم.
رئیس مجلس شورای اسلامی ضمن گرامیداشت اساتید خود در این دانشگاه گفت: 
استاد حسین شکوری؛ استادی که با کهولت سن و بیماری همواره بیشترین وقت را 
برای دانشجویان می گذاشت. یادی کنیم از دکتر پرهیزگار که حق استادی بر گردن 
ما داشت، همچنین جا دارد از اساتید حاضر در جمع از جمله استاد حافظ نیا که در 
مقاطع لیسانس، فوق لیسانی و دکترا در محضرشان شاگردی کردم، همچنین سرکار 

خانم میرحیدر از اساتید این دانشگاه قدردانی می کنم و امیدوارم سلامت باشند.
قالیباف با اشاره به تاریخچه روز دانشجو اضافه کرد: روز دانشجو روزی بوده است که 
۳ دانشجوی عزیز کشور در مقابل پای معاون رئیس جمهور آمریکا به شهادت رسیدند 
در حالی که ۳ – ۴ ماه بیشتر از کودتای ننگین ۲۸ مرداد سال ۱۳۳۲ نگذشته بود. 
روزی که آمریکا با دخالت مستقیم و کودتای نظامی، دولت ملی ایران را ساقط کرده 
بود لذا فلسفه حضور ما به عنوان روز دانشجو تا به امروز این مسئله بوده است. از اینکه 
انقلاب اسلامی این فرصت را به ما داده تا روز دانشجو را گرامی بداریم باید درس بگیریم 
که از فلسفه و مناسبت این روز فاصله نگیریم. این روز نشان داده که ایران برای ما 
عزیز است، همچنین این روز به ما نشان داده که عزت کشور، استقلال کشور، هویت، 

سرزمین و خاک ما مهم است.
رئیس قوه مقننه کشورمان با اشاره به صحبت های یکی از دانشجویان در رابطه با اینکه 
کشوری قدرتمند هستیم، افزود: امروز ما کشوری قوی، مستقل و قدرتمند هستیم 
و انقلاب اسلامی این فرصت را برای ما فراهم کرد. امامی که جز برای خدا کلامی 
نگفت و جز در راه خدا گامی بر نداشت؛ آن مرد الهی با این ملت شجاع و مبتنی 
احیای  این  معنویت،  و  دین  و حاشیه نشینی  مظلومیت  عصر  در  الهی  بر سنت های 
از  به اسلام و عزت به مسلمین را رقم زد. وی تصریح کرد: ما قوی هستیم  مجدد 
بیت  اهل  و  الهی  بر مکتب  مبتنی  دنیا  برای  منطق  و  بابت که گفتمان، حرف  این 
داریم. قالیباف تصریح کرد: ایران ما قدرت دارد به این معنی که علیرغم هر توطئه  
ای که به هر شکلی از داخل و خارج با محوریت آمریکا و رژیم صهیونیستی و باقی 
 ایادی شان برای براندازی و حتی تغییر رفتار در برابر فرهنگ غرب و استکبار انجام شد، 
ایستاده ایم.وی با یادآوری اتفاقات دهه شصت افزود: ما زمانی را در کشور به سر بردیم 
که در عرض کمتر از دو ماه رئیس جمهور، نخست وزیر، رئیس قوه قضائیه و نمایندگان 
مجلس و چند هزار نفر از مردم در کف خیابان ها ترور شده و به شهادت رسیدند اما 
این کشور و مردم مقابل این توطئه ها ایستادگی کردند و عقب ننشستند.قالیباف اضافه 
کرد: ما امروز در یک تحریم دائمی با تغییر شکل تحریم از ابتدای انقلاب تا امروز قرار 
داریم. اما امروز به زحمت یکایک شما اساتید و دانشجویان و مردم عزیزی که مطابق با 
صحبت های امام خمینی )ره( - کسانی تا انتها پای انقلاب خواهند ماند که طعم فقر را 
چشیده باشند - در عرصه های علم و دانش و در حوزه های نانو، بایو، هوافضا، مهندسی 
علیرغم همه محدودیت ها در کشور و دنیا افتخار کسب کردیم لذا ایران ما قوی است.

رئیس مجلس شورای اسلامی اضافه کرد: امروز رفتارهای آمریکا از همان جنس دهه 
۳۰ است که منتهی با روش ها، تکنولوژی و ابزارهای دهه سوم قرن ۲۱ که از یک 
مدیریت مکانیکی، داینامیکی به یک مدیریت سایبرنتیکی تغییر پیدا کرده و علیه 
انقلاب اسلامی و ایران عزیز ما اقدام می کنند؛ اینها هم با ایران، هم با اسلام و انقلاب 
اسلامی و همچنین با خوانش ما از اسلام و اندیشه ما از اسلام و اندیشه سیاسی امام 
این  و  این سرزمین و اسلام  و  ایرانی  و  ایران  با  افراد  این  مخالف هستند، همچنین 
این عکس العمل دشمنان،  این که علت  بر  تاکید  با  فرهنگ مخالف هستند.قالیباف 
اقدام شجاعانه و قدرتمندانه این ملت در مقابل توطئه هاست اضافه کرد: ملتی که در 
مظلومیت تمام در دوران دفاع مقدس جنگید و در اوج محرومیت با وجود مشکلات 

اقتصادی و محاصره های علمی را تحمل کرد. 

در  اصلی  بحران  بذرپاش،   مهرداد 
وزارت راه را »روش های جدید تامین 
پروژه ها  تکمیل  و  اجرا  برای  مالی« 
ما  وقت  درصد   ۵۰ گفت:  و  دانست 
در این وزارتخانه برای ساخت مسکن 
صرف خواهد شد تمام تیم را تجهیز 

می کنیم.
بذرپاش«  »مهرداد  ایرنا،  گزارش  به 
در  خود  اعتماد  رای  جلسه  در 
کرد:  اظهار  اسلامی،  شورای  مجلس 
و  راه  وزارت  که  بزرگ  صنعت  پنج 
برعهده  را  آن  مدیریت  شهرسازی 
به  دست  فرسودگی  بحران  با  دارد 
گریبان است. در بخش ریلی و هوایی 
مشکل داریم؛ در صنایع حمل و نقل 
با  سنگین  و  تجاری  ماشین های  و 

فرسودگی بزرگی مواجه هستیم.
وی با بیان اینکه در کشوری مؤمن، 
بزرگ و قوی هستیم، افزود: در کشور 
بن بستی وجود ندارد؛ بن بست رویه 
غلطی است که می نشینیم کنار هم و 

برای هم می زنیم.
 ۱۵ از  بیش  کرد:  اضافه  بذرپاش 
در  ریلی  خطوط  کیلومتر  هزار 
کشور داریم؛ اما با بحران بهسازی و 
نگهداری خطوط مواجه هستیم. اگر 
با نگاه سنتی و غیرصنعتی بخواهیم 
وزارت راه و شهرسازی را اداره کنیم، 
آیا توفیقی حاصل می شود؟، چرا در 
صنعت  رشد  سرعت  اخیر  سال های 
ریلی و هوایی کم و نارضایت کننده 
بوده است؛ طوری که اکنون هم مردم 

و هم دولتناراضی هستند.
یک  در  همه  اکنون  داد:  ادامه  وی 
موضع اتحاد هستند و آن اینکه برای 
تکمیل پروژه ها ریلی، هوایی، مسکن، 
خرید  در  روستایی،  راه  پروژه های 
خرید  تا  هواپیما  ساخت  هواپیما، 
نکته  یک  اجزا،  سیار  و  لوکوموتیو 
مالی  منابع  نبود  آن  و  است  مطرح 
برای اتمام پروژه های نیمه تمام است. 
در  اصلی  بحران  داشتند  اذعان  همه 
»روش های  پیشران  دستگاه  این 
و  اجرای  برای  مالی«  تامین  جدید 

تکمیل پروژه ها است.
سال  چند  در  کرد:  تصریح  بذرپاش 
حضور  محاسبات  دیوان  در  اخیر 
کشور  بودجه  وضعیت  از  و  داشتم 
مطلع هستم. ردیف های هزینه ای در 
حال افزایش است و این خبر مسرت 
بخشی نیست. به دولت کمک کنیم 
تا از ثبت افزایش هزینه ها جلوگیری 

شود.
مسکن  میلیون   ۴ ساخت  هزینه 

تقریباً دو برابر بودجه کل کشور
پیدا  جز  راهی  کرد:  بیان  بذرپاش 
ندارم،  مالی  تامین  روش های  کردن 
چه  است؟،  کسی  چه  تخصص  این 
می کند؟  طلب  را  افرادی  و  روش 
مالی  منابع  تامین  جدید  روش های 
مثلًا  می خواهد؛  را  مصوباتی  چه 
در  که  مسکنی  میلیون   ۴ همین 

قانون جهش تصویب شده است؟
وی با طرح این سوال که آیا الان در 
کشور برای ساخت ۴ میلیون مشکل 
مهندس داریم؟، گفت: مهندس زبده 
اما  داریم؛  فنی  تکنسین  و  انقلابی  و 
آیا  نمی شود؟،  ساخته  مسکن  چرا 
موجود  اعتباری  ردیف  با  می توان 
مسکن  میلیون   ۴ ساخت؟؛  خانه 
واحد،  هر  برای  متر   ۱۰۰ متراژ  با 
معادل ۴۰۰ میلیون متر مربع مسکن 
است که ساخت آن متری ۷ میلیون 
و  هزار  داریم که حدود ۲  مالی  نیاز 
الان  همین  شد؛  خواهد  همت   ۸۰۰
 ۲ است؟،  چقدر  کشور  کل  بودجه 
برابر بودجه کل کشور در سال ۱۴۰۱ 

برای ساخت مسکن پول نیاز داریم.
بذرپاش گفت: وزارت راه و شهرسازی 
برای تامین منابع مالی ۲ هزار و ۸۰۰ 
همت چه کاری انجام دهد؟؛ مجلس 
تولید  جهش  قانون  وقتی  حتماً 
این منابع را  مسکن را تصویب کرد، 

در نظر داشته است.
و  راه  وزارت  اینکه  بیان  با  وی 
است،  امید  وزارتخانه  شهرسازی 
هم  هوایی  صنعت  کرد:در  اضافه 
باشیم؟،  داشته  استراتژی  چه  باید 
اصلًا  بخریم،  یا  بسازیم  هواپیما  آیا 
هواپیما  می شود  تحریمی  شرایط  در 
خرید یا نه؟؛ اینها سوالات موجود در 
این صنعت است. اینکه اعلام می کنم 
فکر  نشسته ایم،  یک کشتی  در  همه 
نکنید از ساخت مسکن کوتاه بیایم، 
دولت  مقصر  بگوید  می تواند  مجلس 
به  هستیم.وی  یکی  ما  همه  است 
افزود:  و  کرد  اشاره  ترانزیت  موضوع 
باید  به غرب  و شرق  کریدور جنوب 
هر چه زودتر کامل شود. اگر ترانزیت 
و حمل و نقل را جدی بگیریم و در 
شود،  آورده  سنواتی  بودجه  قانون 
برای  بلندی  قدم  می توانیم  کاملًا 
روش  همین  با  برداریم.  ترانزیت 
سنتی نمی توان کاری کرد. با ابتکارات 

ایجاد  مالی جدیدی  منابع  می توانیم 
کنیم و درآمدی سرشار را از ترانزیت 

کالا نصیب کشور کنیم.
ریلی  قطعه  اگر  گفت:  بذرپاش 
- جنوب  راه آهن شمال  از  نیمه تمام 
آب های  تا  فنلاند  از  شود؛  تکمیل 
ترانزیتی داشته  آزاد می توانیم مسیر 
بودجه  اگر  بنده  اصلی  برنامه  باشیم. 
تامین شود، در بخش ترانزیت است. 
دارن  درخواست  نمایندگان  شما  از 
کمک کنید تا دستگاه پیشران وزارت 

راه و شهرسازی جلو برود.
وی با بیان اینکه نیازمند به تغییر به 
و  نوین  روش های  از  استفاده  سمت 
فناوری هستیم، ادامه داد: وزارت راه 
و شهرسازی را سنتی اداره می کنیم 
کرده  تغییر  دنیا  نگاه  که  حالی  در 
است. سرعت قطارها در کشور آن قدر 
تمایلی  کالا  که صاحبان  است  پایان 
برای حمل ریلی کالا ندارند. در قانون 
بود  شده  پیش بینی  ششم  برنامه 
بخش  توسط  در  بار  حمل  سهم  که 
اما  یابد،  افزایش  درصد  به ۳۰  ریلی 
الان ۱۰ درصد است، چرا این هدف 

محقق نشده است.
از  را  بارا  حمل  نتوانستیم  گفت:  او  
جاده به ریل منتقل کنیم اما انگیزه 
در  ندارد  وجود  کالا  صاحب  برای 
باید هزینه حمل و نقل را  حالی که 
کاهش دهیم تا حمل بار از جاده به 

ریل انتقال یابد.
تکمیل  اینکه  بیان  با  بذرپاش 
وزارت  اصلی  اولویت  ریلی  کریدور 
کرد:  بیان  است،  شهرسازی  و  راه 
لازم  شهرسازی  و  مسکن  حوزه  در 
اتفاق رخ دهد. نخست  است تا چند 
است  مالی  تامین  روش های  تعیین 
هزار  از ۲  بیش  که  تاکید می کنم  و 
کجا  از  را  مالی  منابع  همت   ۸۰۰ و 
مسکن  مدلی  چه  با  و  کنیم؟  تامین 

بسیازیم؟.
مشکل احتکار زمین است

وی اضافه کرد: مشکل احتکار زمین 
افزایش  حال  در  ملک  قیمت  است. 
قابل  غیر  احتکار  آن  دلیل  و  است 
است.  شهرها  اطراف  در  زمین  قبول 
محدوده  به  الحاق  می توانیم  وقتی 
این  انجام ندهیم.  باشیم، چرا  داشته 
نسخه بنده برای همه شهرها نیست 
و متوجه هستم روستا به روستا الگو 

فرق دارد.
قیمت  زمین،  عامل  سه  بذرپاش 

ساخت و ارزش افزوده را در محاسبه 
ساخت مسکن در نظر گرفت و گفت: 
را  زمین  قیمت  حذف  وظیفه  دولت 
مسکن  ساخت  قیمت  اما  داشت؛ 
راه  ما  شود؟،  تامین  روشی  چه  از 
واگذاری زمین و تحویل زمین رایگان 
به انبوه سازان بزرگ که توان ساخت 
بعد دولت  برنامه داریم.  را دارند، در 
با انتشار اوراق می تواند تبادل مالی با 
پیمانکار بزرگ داشته باشد. نوسازی 
در  نیز  روستایی  و  فرسوده  بافت 

اولویت است.
فرایند  سازی  آسان  با  گفت:  او 
بار ساخت مسکن  مجوزها می توانیم 
و  بکاهیم  را  قانون  در  شده  تعهد 
در  دهیم؛  انجام  شهرداری  توسط 
واقع تسهیل ساخت توسط شهرداری 
و ساخت خودمالکی مدنظر ما است.

بذرپاش با بیان اینکه سمت تقاضا و 
حاضر  حال  در  متقاضی  آورده  سهم 
گفت:  است،  واقعیت  دهنده  نشان 
ملی  نهضت  برای  نفر  هزار   ۳۰۰
مسکن وجه واریز کردند اما متقاضی 
برای نهضت ملی مسکن وجود ندارد. 
ملی  نهضت  طرح  واحد  هر  وقتی 
مسکن ۷۰۰ میلیون تومان تمام شود، 
باید سهم آورده متقاضیان به ۴۰۰ تا 
آیا  حال  یابد؛  افزایش  میلیون   ۵۰۰
در  می توانند  درآمدی  پایین  دهک 
این طرح مشارکت کند؟ در حالی که 
اولیه  میلیون   ۵۰۰ نمی توانند  مردم 
نهضت ملی مسکن را بیاورند و دلیل 
باید طرف  بود؛  استقبال همین  عدم 
جذب  ظرفیت  و  شود  تقویت  تقاضا 

وجود داشته باشد.
تغییر  کشور  در  ریلی  استاندار  باید 

کند
مالی  تامین  روش های  به  بذرپاش 
اشاره  دارایی ها  مولدسازی  طریق  از 
بیان  و  قانون آمده است  کرد که در 
و  اوراق  انتشار  فاینانس،  روش  کرد: 
مولدسازی دارایی ها را هم نمی گویم، 
حل  که  کنید  کمک  اما  ندارد  ایراد 
شود. بنده فرزند مجلس هستم که با 
رای شما در دیوان محاسبات بودم و 

باید به هم کمک کنیم.
خود  برنامه های  اولویت  درباره  وی 
 - تهران  سریع السیر  قطار  گفت: 
این  قیمت  است.  اولویت  در  مشهد 
روز  به  روز  مانده  زمین  بر  پروژه 
گران تر می شود؛ و باید استاندار ریلی 
در کشور تغییر کند که پای این اصل 
گزارش  و  دید  خواهید  و  می ایستم 

کار را می دهم.
فرودگاه  بعدی  پروژه  داد:  ادامه  وی 
قرار  منطقه  این  است.  خمینی  امام 
بد  امروز  اما  شود  منطقه  هاب  بود 
است که مردم ما با ایرلاین منطقه ای 
مسافرت می کنند که تبدیل فرودگاه 
در  مدنظر  مطلوب  نقطه  به  امام 

اولویت برنامه هایم قرار دارد.
راه  و  محروم  مناطق  گفت:  بذرپاش 
روستایی نیز اولویت برنامه قرار دارد. 
روستایی  راه  کیلومتر  هزار  چند ۱۰ 
راه ها  فرسودگی  و  نشده  ساخته 
البته ۵۰ درصد وقت ما  وجود دارد، 
به مسکن هم مربوط می شود و تمام 
استفاده  از تجربیات  و  را تجهیز  تیم 

می کنیم.

مهرداد بذرپاش در صحن مجلس: راهی جز تعیین 

روش های تامین مالی برای ساخت مسکن نداریم

خبر

اسلامی: درک دولتمردان آمریکا فاصله 
زیادی با واقعیت ایران دارد

گذشته،  چون  آمریکا  دولتمردان  گفت:  اتمی  انرژی  سازمان  رئیس   
ذهنیت شان را تغییر نداده اند و با اقدامات اخیراشان نشان داده اند که قدرت 

درک حقایق ملت ایران را ندارند و از واقعیت فاصله بسیاری دارند.
روز  با  همزمان  اسلامی  محمد  ایرنا،  خارجی  سیاست  خبرنگار  گزارش  به 
دانشجویان  از  جمعی  پذیرای  صمیمی  و  دوستانه  دیداری  در  دانشجو، 

دانشگاه های علوم پزشکی تهران در محل این سازمان بود.
اسلامی در این نشست ضمن تبریک ۱۶ آذر به همه دانشجویان و اساتید 
کشور گفت:  امروز دیدار با تنی چند از دانشجویان دانشگاه های علوم پزشکی 
تهران، فرصت مغتنمی بود تا با آن ها درباره مسائل مختلف روز کشور به بحث 

و تبادل نظر بپردازیم.
بسیار  روز  آذر   ۱۶ ما  کشور  تاریخ  در  افزود:  اتمی  انرژی  سازمان  رئیس 
مهمی است. روزی که دانشجویان دانشکده فنی دانشگاه تهران در فرآیند 
سلطه ستیزی و مبارزه با استکبار مورد تهاجم قرار گرفتند و در برابر سلطه 

آمریکایی ها ایستادند.
اسلامی با تأکید بر اینکه هنوز هم کشور آمریکا برخلاف میل و اراده ملت 
ایران حرکت کرده و مسیر خود را طی می کند، تصریح کرد: بعد از این همه 
سال هنوز هم باور دولتمردان آمریکا چون گذشته است و تصویر و ذهنیتی 

را که در باورشان دارند تغییری نداده اند.
رئیس سازمان انرژی اتمی اضافه کرد: امروز هم با اقداماتی که اخیراً دنبال 
کرده اند، نشان داده اند که قدرت درک حقایق ملت ایران را ندارند و از واقعیت 

فاصله بسیاری دارند.
دانشجویان حاضر  به  دانشجو خطاب  روز  نشست  در  رئیس جمهور  معاون 
در سازمان انرژی اتمی ایران تصریح کرد:  به همین دلیل گرامیداشت روز 
دانشجو تکرار این باور است که ایران زنده بوده و سلطه پذیر نیست و راه عزت 
و پیشرفت خود را شناخته و دنبال می کند. راهی که با اقتدار امام راحل و 
شهدا برای ما باز و هموار شد و با هدایت حکیمانه مقام معظم رهبری طی 

می شود؛ چون مسیر پیشرفت و تعالی کشور است.
در  اتمی  انرژی  به دستاوردهای سازمان  اشاره  با  این جلسه  ادامه  در  وی 
نظام سلامت کشور در بخش های مختلف پرتودرمانی، تولید رادیو داروها 
و همچنین پلاسما و لیزر تصریح کرد:  برای ما بازدید دانشجویان و اساتید 
از سازمان انرژی اتمی و دیدن آنچه که به همت همین جوانان ایران اتفاق 

می افتد، بسیار مهم است.
اسلامی افزود: به همین دلیل مرتباً این جلسات و نشست ها را در سازمان 
انرژی اتمی برگزار می کنیم تا قشر دانشجو که آینده ایران هستند، از آنچه 
که اتفاق می افتد و دستاورد انقلاب است، آگاه شوند. هم اکنون ما وارث این 
به آن  دستاوردها هستیم که وظیفه حکم می کند آن را گسترش داده و 

عمق ببخشیم.
رئیس سازمان انرژی اتمی در ادامه بر اینکه باید با عمق بخشیدن و گسترش 
دادن عرصه علوم و فنون پیشرفته که سالیان سال به جولانگاه و ابزار سلطه 

بر ملت ها بوده به ابزار پیشرفت برای خدمت تبدیل شود، تأکید کرد.
وی ادامه داد: در این راستا خوشبختانه سازمان انرژی اتمی از نیروی انسانی 
دانا و متعهد و کارآمدی بهره می برد که با باور بر آن سرمایه گذاری های خوبی 

انجام گرفته است.
دانشجویان  از  جمعی  حضور  با  که  صمیمی  نشست  این  از  بخشی  در 
دانشگاه علوم پزشکی دانشگاه های تهران برگزار شد، محمد اسلامی، معاون 
رئیس جمهور و رئیس سازمان انرژی اتمی پاسخگوی سؤالات مطرح شده از 

سوی دانشجویان در بخش های مختلف بود.
از  نشست  این  اتمام  از  پس  تهران  دانشگاه های  پزشکی  علوم  دانشجویان 
آزمایشگاه های تخصصی پژوهشگاه علوم و فنون هسته ای، بخش رادیوداروها 
و ... سازمان انرژی اتمی ایران بازدید کردند و از نزدیک در جریان چگونگی 

انجام کار و آخرین دستاوردهای علمی صنعت هسته ای قرار گرفتند.

 آیت الله جنتی: جامعه دانشجویی 
 آرمان خواهی را در فضای جامعه 

حاکم کنند

دبیر شورای نگهبان گفت: جامعه دانشجویی با تداوم حضور مومنانه و 
حفظ روحیات انقلابی آرمان خواهی را در فضای جامعه حاکم کنند.

به گزارش خبرگزاری مهر، آیت الله احمد جنتی دبیر شورای نگهبان  در 
جلسه این شورا با گرامیداشت روز دانشجو گفت: به روح پاک شهدای 
حریت،  بصیرت،  یادآور  همواره  آذر   ۱۶ روز  می فرستیم؛  درود  دانشجو 

استکبارستیزی و عدالت خواهی جریان دانشجویی بوده است.
وی افزود: جایگاه مهم دانشگاهیان نزد مردم و نقش مهمی که دانشجویان 
در پیشرفت کشور ایفا کرده، باعث نگرانی دشمنان شده و آنها را واداشته 
تا برای تغییر اولویت های جریان دانشجویی و انحراف دانشگاه و دانشجو 

از مسیر خدمت به جامعه، برنامه ریزی کنند.
آیت الله جنتی با بیان اینکه دانشجویان ما باید قدر خود را بدانند و نگذارند 
بدخواهان مردم ایران به جامعه دانشگاهی چشم طمع بدوزند، خاطرنشان 
کرد: بررسی تاریخ معاصر نشان می دهد دانشجویان هر زمان نیاز بوده در 

کنار مردم قرار گرفته اند.
وی ادامه داد: صحنه هایی مانند مبارزه با حکومت طاغوت و دفاع مقدس 
هشت ساله تا حضور موفق در جنگ با بانیان تحریم های ظالمانه و همه 
نشان  همگی  سازندگی  جهاد  خودکفایی،  جهاد  علمی،  جهاد  با  جانبه 
می دهد که دانشجویان در کنار مردم بوده اند البته در سال های اخیر نیز 
حضور پرتلاش دانشجویان در قالب اردوهای جهادی در مناطق محروم 

را شاهد بوده ایم.
دبیر شورای نگهبان تاکید کرد: جامعه دانشجویی باید با تداوم حضور 
مومنانه در صحنه و حفظ روحیات انقلابی، آرمان خواهی را در فضای 
فکری جامعه حاکم کنند و با تقویت ایمان و حفظ روحیه جهادی، پرچم 
پر افتخار ایران اسلامی را بر قله های علم دنیا برافرازند و دشمنان این 
مردم شریف را از عداوت خود پشیمان سازند. این راه درخشانی است که 
شهدای دانشجو پیشگام آن بوده اند و نسل جوان دانشجویی نیز در این 

راه خواهد درخشید.
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 سخنگوی دولت گفت: اصلاح ساختار 
شورای اطلاع رسانی و حرکت تحولی 
در این یک سال به طور تدریجی در 
حال شکل گیری است و به عبارتی ما 

متوقف و ایستا نبودیم.
 علی بهادری جهرمی در آیین تکریم 
شورای  جدید  رئیس  معارفه  و  خود 
حضور  با  که  دولت  رسانی  اطلاع 
رئیس دفتر رئیس جمهور و مدیران 
دستگاه های  عمومی های  روابط 
برگزار  کوثر  ساختمان  در  اجرایی 
از یک سال و یک  شد، گفت: کمتر 
مسئول  عنوان  به  یافتم  توفیق  ماه 
شورای اطلاع رسانی دولت در خدمت 
و  به جایگاه  توجه  با  و  باشم  عزیزان 
اهمیت حوزه رسانه و اطلاع رسانی در 
دولت، ساختارهایی که ۲۰ سال پیش 
طراحی و اصلاح آن در ۱۳ سال اتفاق 
بتواند  که  نیست  ساختاری  افتاده، 
متناسب با شرایط امروز در این جنگ 

نه  لا د عا نا
از  مملو  و 
اقدامات غیر 
و  حقوقی 
قی  حقو ضد
آنگونه  و 
باید  که 
نقش آفرینی 

کند.
وی افزود: ما 
جنگ  برای 
هم  نظامی 
قواعد داریم؛ 

اما در این جنگ رسانه ای هیچ یک از 
اصول انسانی را دنیای غرب و دشمنان 
رعایت نمی کنند و در این جنگ تمام 
عیار علیه ایران نیازمند سرمایه گذاری 
و تمرکز بیشتر هستیم و یکی از این 

تمرکزها، ساختاری است.
سخنگوی دولت گفت: اصلاح ساختار 

حرکت  این  و  رسانی  اطلاع  شورای 
طور  به  سال  یک  این  در  تحولی 
تدریجی در حال شکل گیری است و 

به عبارتی ما متوقف و ایستا نبودیم.
رسانی  اطلاع  شورای  سابق  رییس 
دولت این را گفت که شورای اطلاع 
رسانی در استان ها به استاندار واگذار 
اطلاع رسانی  شورای  ترکیب  و  شد 

این  از  یکی  است.  شده  فرابخشی تر 
اصلاحات خوب تفکیک حوزه وظایف 
و اختیارات سخنگو از ریاست شورای 

اطلاع رسانی دولت بود.
به  توجه  با  افزود:  دولت  سخنگوی 
رسانه  از  خلجی  آقای  که  شناختی 
دارد، منتظر یک تحول اساسی در این 

جایگاه خواهیم بود.

ساختار شورای اطلاع رسانی دولت در حال اصلاح است
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اقتصاد
اخبار

مسابقات فوتسال پست بانک ایران ، 
گرامیداشت هفته بسیج با قهرمانی تیم 

حراست الف به پایان رسید
مسابقات فوتسال حوزه مقاومت بسیج پست بانک ایران ، گرامیداشت هفته 
بسیج ، پس از رقابت تیم های حاضر در مسابقات ، با قهرمانی تیم حراست 
بانک  پست  بسیج  مقاومت  از حوزه  گزارش  به  رسید.   پایان  به  بانک  الف 
ایران ، در مرحله نهایی و روز پایانی این دوره از مسابقات که شنبه دوازدهم 
آذرماه در مجموعه ورزشی پیام برگزار شد، ابتدا دو تیم مدیران و منطقه 
شرق تهران برای کسب عنوان سومی با یکدیگر بازی کردند که این بازی با 
نتیجه ۴ بر یک به نفع تیم فوتسال مدیران به پایان رسید.بنابر این گزارش 
، در ادامه ، دیدار نهایی و بازی فینال بین دوتیم حراست الف و ستاد برگزار 
شد که این بازی با نتیجه ۵ بر یک به نفع تیم حراست الف پایان یافت. در 
نهایت تیم های حراست الف ، ستاد و مدیران به ترتیب عناوین اول تا سوم 
این دوره از مسابقات را از آن خود نمودند و کاپ تیم اخلاق در پایان بازیها 
و  پایانی  بازی های  به ذکر است  اهدا شد.لازم  تهران  تیم منطقه غرب  به 
مراسم اختتامیه با حضور اعضای هیات مدیره ، فرمانده حوزه مقاومت بسیج 
، معاونین ، مدیران و کارکنان بانک در فضایی صمیمی و با نشاط برگزار و 

در پایان جوایز تیم های برتر به آنان اهدا شد.

 شتاب چشمگیر پرداخت تسهیلات
 قرض الحسنه ازدواج و فرزندآوری در 

شعب بانک شهر
 

مدیر امور اعتبارات بانک شهر از افزایش چشمگیر پرداخت تسهیلات 
قرض الحسنه ازدواج و فرزند آوری از سوی شعب این بانک؛ در شش 

ماهه دوم سال خبر داد.
با اعلام این  به نقل  از روابط عمومی بانک شهر، ایمان امینی پور 
حمایت  و  خانواده  بنیان  تشکیل  در  جوانان  به  کمک  افزود:  خبر، 
ابعاد  مهمترین  از  همواره  فرزندآوری  های  هزینه  کاهش  در  آنان 
بوده  شهر  بانک  اعتباری  های  سیاست  و  اجتماعی  مسئولیت های 

است.
امینی پور با اشاره به پرداخت حدود یک هزار و چهارصد فقره وام 
ازدواج و فرزندآوری از سوی شعب بانک شهر از ابتدای مهر تا هفته 
 9۵0 و  ازدواج  وام  فقره   ۴۵0 حدود  در  کرد:  تصریح  آذرماه،  اول 
کرده  پرداخت  کشور  سراسر  در  هموطنان  به  فرزندآوری  وام  فقره 
تسهیلات  پرداخت  در  تسریع  و  تسهیل  اینکه  بر  تاکید  با  ایم.وی 
قرض الحسنه ازدواج با اعتبار سنجی درست از متقاضیان نیز همواره 
مورد تاکید بوده و شعب بانک به این مهم توجه ویژه دارند، افزود: 
از ابتدای سال جاری نیز یک هزار و دویست فقره تسهیلات ازدواج 
به زوجین پرداخته کرده ایم و خوشبختانه توانسته ایم سهم مهمی 
در زمینه سازی تشکیل خانواده در کشور داشته باشیم.ایمان امینی 
پور ادامه داد: با وجود تمام فشارهای نقدینگی و کمبود منابع قرض 
الحسنه در شبکه بانکی کشور اما تسهیلات قرض الحسنه ازدواج و 
فرزند آوری به هیچ وجه در شعب بانک شهر متوقف نشده است؛ این 
تسهیلات  پرداخت  مهم،  این  کنار  در  بانک  که شعب  حالیست  در 
در سایر موارد همانند: اشتغال، کمک به واحدهای تولیدی، ودیعه 
مسکن، پروژه های شهری و ... را نیز در دستور کار دارند.مدیر امور 
اعتبارات بانک شهر در پایان با بیان اینکه توجه به حوزه مسئولیت 
در  را  بانکی  ترین خدمات  کامل  از  استفاده شهروندان  و  اجتماعی 
قرار داده  نظر  به صورت مستمر مد  راستای اصول مشتری مداری 
ایم، گفت: تلاش می کنیم با تمام ظرفیت های موجود طی ماه های 
به هموطنان در  پرداخت تسهیلات  به  ای  ویژه  پایانی سال، کمک 

حوزه های مختلف داشته باشیم.

سامانه تسهیلات غیرحضوری ازدواج 

بانک تجارت رونمایی شد
در  تجارت  بانک  ازدواج  تسهیلات  غیرحضوری  دریافت  سامانه 
بانک  این  مدیره  هیات  اعضای  و  مدیرعامل  حضور  با  مراسمی 

رونمایی شد.
بانک  آثار مدیرعامل  بانک تجارت، هادی اخلاقی فیض  از  به نقل 
تجارت در مراسم رونمایی از سامانه ثبت نام و دریافت غیرحضوری 
آبان ماه  بیست وهشتم  شنبه  روز  که  بانک  این  ازدواج  تسهیلات 
برگزار شد بر حمایت بیشتر از جوانان و رفع نیازهای آنان تاکید 
کرد و گفت: با توجه به پیشرفت های تکنولوژیک و امکانات موجود 
در احراز هویت و ارسال و دریافت الکترونیک اسناد، بانک تجارت 
در  و  ازدواج  وام  غیرحضوری  دریافت  سامانه  راه اندازی  با  امروز 
آینده نزدیک سایر تسهیلات خرد، دغدغه مشتریان برای مراجعات 

پرتکرار به شعب را برطرف می کند.
وی با اشاره به نحوه توزیع تسهیلات بانکی و لزوم بهره مندی عموم 
مردم از امکانات دریافت تسهیلات بانکی افزود: اکنون و با راه اندازی 
اطمینان  تجارت،  بانک  »باجت«  اپلیکیشن  بستر  در  سامانه  این 
بسیار بیشتری نسبت به تخصیص بهینه منابع قرض الحسنه بانک 
در راستای رفع مشکلات جوانان ایجاد شده است و خدمت رسانی 
می توان  و  می گیرد  صورت  مطلوب تری  کیفیت  با  مشتریان  به 

محصولات و خدمات جدید را نیز در بستر این سامانه عرضه کرد.
مدیرعامل بانک تجارت افزود: همکاران شعب و مناطق در راستای 
طرح  اجرای  و  کشور  اقتصادی  کلان  سیاست های  با  همراهی 
غیرحضوری تسهیلات ازدواج، ضمن رعایت دستورالعمل ها و قوانین 

مربوطه، نهایت همکاری را با متقاضیان وام ازدواج داشته باشند.
راه اندازی سامانه دریافت غیرحضوری تسهیلات از بانک تجارت به 
مثابه ایجاد یک بانک تسهیل گر پرداخت تسهیلات است و »باجت« 
بانک تجارت به معنای واقعی الزام مراجعه حضوری به شعب را از 
بین خواهد برد و از طریق این اپلیکیشن، دریافت تسهیلات ازدواج، 

خرد و در آینده تمامی تسهیلات انجام خواهد شد.
این سامانه ی کاربردی و مفید، مراجعه به شعب و تردد غیرضروری 
افراد را کاهش داده و فرآیندهای آن به گونه ای طراحی شده که 
وام گیرنده پس از ثبت درخواست و ارسال الکترونیکی مدارک، تنها 
با یک بار مراجعه به شعبه می توانند تسهیلات خود را دریافت کند. 
مرکزی،  بانک  سامانه  در  نام  ثبت  از  پس  شرایط  حائز  مشتریان 
از طریق  باشد، می توانند  بانک عامل آن ها تجارت  در صورتی که 
اپلیکیشن باجت مراحل بعدی مانند ارائه درخواست، ارسال مدارک 
گیرنده تسهیلات، ضامن ها و... را انجام داده که این امر وام گیرندگان 
و ضامنین آنها را از مراجعات مکرر به شعبه، چاپ و ارائه مدارک و 

مستندات بی نیاز می کند.

گفت:  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر   
آنها  تاخیر  و  خودروسازان  بدقولی 
حدود ۲0 درصد نسبت به سال گذشته 

کاهش یافته است.
ایرنا،  پارلمانی  خبرنگار  گزارش  به 
شنبه  سه  روز  امین  فاطمی  سیدرضا 
درباره اقدامات انجام گرفته برای واردات 
خودرو، گفت: از آنجاکه واردات خودرو 
طی ۴ سال گذشته انجام نگرفته، مردم 
برای تحقق آن به نوعی لحظه شماری 
حاضر  حال  در  که  روالی  اما  می کنند 

پیش می رود، طبیعی است.
نخستین  از  یکی  داد:  توضیح  وی 
انجام  باید  واردکننده  هر  که  اقداماتی 
دهد، انعقاد قرارداد با طرف های تجاری 
خود در خارج از کشور است که بیش 
به  خودرو  واردات  برای  تقاضا   ۴00 از 
این وزارتخانه واصل شد و از میان آن ها 
۲۷ تقاضا شرایط حداقلی داشتند و ۱0 
تا ۱۲ متقاضی در مسیر انعقاد قرارداد 

هستند.
کارهای  اینکه  بیان  با  صنعت  وزیر 
مربوط به واردات خودرو به زودی انجام 
می شود، افزود: در شرایط فعلی ما به 
هرچه  واردات  مشتاق  دولت  عنوان 
همین  به  و  هستیم  خودرو  زودتر 
سازمان  میان  یعنی  دولت  در  دلیل 
ملی استاندارد، سازمان محیط زیست، 
هماهنگی  صمت  وزارت  و  گمرک 

تا  دارد  وجود  خودرو  واردات  برای 
انجام  را  لازم  اقدامات  واردکنندگان 

دهند.
پرسش  این  به  پاسخ  در  فاطمی امین 
که برای متقاضی واردات خودرو مهلت 
است،  نشده  گرفته  نظر  در  زمانی 
توضیح داد: خیر؛ از زمان ثبت سفارش 
که  دارند  فرصت  ماه   ۶ واردکنندگان 
اقدامات لازم را انجام دهند؛ نکته مهم 
برای  مانعی  ما  سوی  از  که  است  این 
واردات خودرو وجود ندارد یا در صورت 

وجود نیز پس از اعلام آن به ما، آن را 
سریع برطرف می کنیم.

یک  واردات  حواله  اهدای  درباره  وی 
خودروی خارجی به بازیکنان تیم ملی 
فوتبال، تصریح کرد: این موضوع بحث 
دیگری است، این واردات ثبت سفارش 
ندارند  تولیدکننده  با شرکت  قرارداد  و 
بوده  مورد خاص  موضوع  این  واقع  در 
و بسیار متفاوت است بنابراین دو مسیر 
موضوع  در  هستند؛  هم  از  مستقل 
دنبال  به  واردکننده  خودرو  واردات 

طور  به  خودرو  زیادی  تعداد  واردات 
مثال ۵ هزار دستگاه خودرو است.

وزیر صنعت، معدن و تجارت همچنین 
تحویل  در  بدقولی خودروسازان  درباره 
طرح های  در  رفته  فروش  خودروهای 
گفت:  فوری،  فروش  و  پیش فروش 
سال  در  مشابه  مدت  به  نسبت  اکنون 
قبل، بدقولی خودروسازان و تاخیر آن ها 
حدود ۲0 درصد کاهش یافته که البته 
این میزان نیز زیاد است و باید برای رفع 

آن متمرکز شد.

فاطمی امین: بدقولی خودروسازان 
20  درصد کاهش یافت

گزارش

حفظ حاصلخیزی خاک، نیازمند 
برنامه ریزی است

مشاور برنامه های ملی و توسعه مشارکتی سازمان فائو اعلام کرد: حاصلخیزی خاک 
تا ابد باقی نمی ماند و برنامه ریزی برای جلوگیری از فرسایش و تخریب آن ضروری 

است.
لحاظ  به  که  است  کشورهایی  جزء  ایران  که  این  بیان  با  دوست«  نظری  »علی 
حاصلخیزی خاک، وضعیت نسبتاً خوبی دارد افزود: اما این حاصلخیزی برای ابد باقی 
نمی ماند و اگر خاک در معرض فرسایش و تخریب قرار گیرد و یا آلوده و شور شود، 

حاصلخیزی اش را از دست می دهد.
مشاور برنامه های ملی و توسعه مشارکتی سازمان فائو اظهار داشت: سازمان خواربار 
و کشاورزی ملل متحد )فائو( مطالعات مختلفی را در سطح جهان در حوزه خاک 
انجام می دهد و یک مطالعه هم در مورد خاک ایران در حال انجام دارد و به طور کلی 
می توان گفت، حاصلخیزترین خاک ها مربوط به مناطق جنگلی و آسیب پذیرترین ها، 
خاک هایی هستند که در معرض شیب زمین، وضعیت اقلیمی و فرسایش قرار دارند.

نظری دوست کاهش پوشش گیاهی را از عوامل فرسایش خاک دانست و تصریح کرد: 
کاهش پوشش گیاهی موجب می شود، خاک در معرض عوامل طبیعی مانند باد و آب 

قرار گیرد و این بستگی به نوع منطقه دارد.
وی با بیان این که کشاورزی تنها کشت و کار نیست، تصریح کرد: کشاورزی شامل 
نشود  انجام  صحیح  اگر  فعالیت ها  نوع  این  و  می شود  هم  آبزی پروری  و  دامداری 

می تواند بر خاک تاثیر بگذارد.
مشاور برنامه های ملی و توسعه مشارکتی سازمان فائو درباره حفاظت خاک گفت: 
برای حفظ خاک در درجه نخست در مناطق بالادست باید ظرفیت مراتع را در نظر 

گرفت و لازم است بهره برداری به صورت دامداری در این مناطق تنظیم شود.
و  دهیم  افزایش  را  آب  بهره وری  باید  نیز  پایین دست  مناطق  در  داد:  ادامه  وی 
روش های آبیاری را متناسب با نوع و ظرفیت عرصه ها انجام دهیم، زیرا تنها بحث 
مستعد  مناطق  در  زهکشی  دلیل  به  خاک  شوری  و  نیست  مطرح  خاک  فرسایش 

کشاورزی نیز یک مخاطره به حساب می آید.

سازمان ملل: وضعیت خطرناکی با 
رسیدن فصل زمستان در اوکراین 

بوجود آمده است
متحد  ملل  سازمان  اضطراری  امداد  هماهنگ کننده  گریفیتس،  مارتین 
اعلام کرد که  با فرا رسیدن فصل زمستان، وضعیت خطرناک جدیدی در 
اوکراین بوجود آمده و مردم این کشور را بسیار آسیب پذیر تر کرده است.

متحد  ملل  سازمان  اضطراری  امداد  هماهنگ کننده  گریفیتس  مارتین 
روز سه شنبه به وقت محلی در نشست شورای امنیت سازمان ملل به 
آوارگی مردم و ویرانی در اوکراین اشاره کرد و بار دیگر این جنگ را غیر 

ضروری دانست.
وی ادامه داد با فرا رسیدن فصل زمستان و سرما، وضعیت بشردوستانه 
را  کشور  این  مردم  و  است  آمده  بوجود  اوکراین  در  جدیدی  خطرناک 

بسیار آسیب پذیر تر کرده است.
روز تلاش می  بشردوستانه شبانه  نهاد های  که  تصریح کرد  گریفتیس 
کنند تا با مردم اوکراین در شرایطی که حملات متعدد به زیرساخت های 

این کشور می شود، کمک کنند.
وی از رسیدن کاروان های امدادی بشردوستانه به مناطقی که اخیرا به 
کنترل اوکراین درآمده است، استقبال کرد و گفت تقریبا ۷۵ درصد از 

کمک فوری مالی برای اوکراین تامین شده است.
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ     140160301022001455
عادی  اسناد  به  رسیدگی  1401/07/27هیات 
مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر 
ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب 
بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی 
تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی زهرا 
باباحسینی افجه فرزند رمضان به شماره شناسنامه 
66305 صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک 
 123/39 مساحت  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه 
از پلاک 903 فرعی  و مجزی شده  مفروز  مترمربع 
از 155 اصلی واقع در  از قطعه - تفکیکی  مفروز 
از مالکیت رسمی  حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
خانم آغا لاهیجانی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ 
نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 
به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در در 
هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 30 /8 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 15 / 9 / 1401

بابک احمدی – رئیس اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم

 معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت، 
قرمز  خطوط  جزو  را  کار  ایمنی 
ایمیدرو در شرکت های وابسته و تابعه 
برشمرد که باید روزانه از سوی مدیران 

رصد شود.
همایش  در  جعفری«  »وجیه اله 
 HSC ششمین دوره ممیزی عملکرد
افزود:  ایمیدرو  محل  در  مدیران 
محیط  و  بهداشت  ایمنی،  موضوعات 
مهم  مقوله های  جزو   )HSC( زیست 
و  مجتمع ها  مدیران  و  است  کار  در 
یاد  شرایط  پاسخگوی  باید  شرکت ها 

شده در معادن و مناطق خود باشند.
رییس هیات عامل ایمیدرو تاکید کرد: 
در این زمینه نقاط ضعف موجود باید 

اصلاح شده و جدی گرفته شود.
و  برنامه ریزی  معاون  مراسم  این  در 
داشت:  اظهار  ایمیدرو  توانمندسازی 
 HSC عملکرد  ممیزی  امسال 
شرکت ها شاخص محور بود و بر اساس 
اهمیت شاخص های مختلف وزن دهی 

شد.
توانمندسازی  و  برنامه ریزی  معاون 
وضعیت  کرد:  خاطرنشان  ایمیدرو  
مجموع  در  جاری  سال  در  ممیزی 
نسبت به سال گذشته رو به رشد بوده 
نقاط ضعف و قوت  و سبب شناسایی 

موجود می شود.
که  مدیرانی  به  ویژه  تذکر  از  وی 

به  رو  و  نامناسب  HSCشان  ممیزی 
نزول بوده خبر داد و تصریح کرد: عدم 
برخی  در  خطیر  موارد  این  به  توجه 
جبران ناپذیری  خسارت های  موارد 
هم پاشیدگی  از  قیمت  به  گاهی 

خانواده ها به دنبال داشته است.
مربوط  فقط   Hsc کرد:  تاکید  وی 
بلکه  نیست،  سازمانی  واحد  یک  به 
افرادی که در یک مجموعه کار  همه 
این  در  پرسنل  تا  مدیر  از  می کنند 

زمینه مسوولیت دارند.
در  لازم  آموزش  اگر  ادامه داد:  وی 
نشود،  داده  پرسنل  به  زمینه ها  این 
را  لازم  اثربخشی  انتظار  نمی توان 

داشت.
داشت:  اظهار  ایمیدرو  مسوول  این 
عملکرد  زیان آور  فعالیت های  در  باید 
زیان  و  آلایندگی  که  باشد  به گونه ای 
آوری به حداقل برسد و خروجی این 
قبیل همایش ها، کاهش آلایندگی ها و 

حرکت به سمت آلایندگی صفر باشد.
همایش ششمین  در  ایرنا،  گزارش  به 
مدیران   HSC عملکرد  ممیزی  دوره 
قرار  ممیزی  مورد  واحد   ۵۲ ایمیدرو 
و  ممیز   ۶۱ مشارکت  با  و  گرفتند 
نفر-   ۱۶ و  هزار   ۲ از  بیش  سرممیز، 

ساعت کار انجام شد.
۲۱ واحد )معادل ۴۴ درصد واحدها( 
رشد مستمر در شاخص های Hsc در 

چهار دوره پیاپی به ثبت رساندند.

معاون وزیر صمت:ایمنی کار جزو خطوط قرمز 

ایمیدرو در شرکت های وابسته و تابعه است
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بانک  مشترک  همکاری  بزرگ  تفاهم نامه 
با  سایپا  خودروسازی  گروه  و  ایران  صادرات 
هدف افزایش تولید محصولات جدید و اشتغال 
در نشستی با حضور مدیران عامل و مدیران 
ارشد دو مجموعه بزرگ بانکی و صنعتی کشور 

امضا شد.
ایران،  به گزارش روابط عمومی بانک صادرات 
صادرات  بانک  مدیرعامل  ایمانی،  سیدضیاء 
با  که  تفاهم نامه  این  امضای  مراسم  در  ایران 
حضور محمدعلی تیموری، مدیرعامل و مدیران 
ارشد این شرکت و مدیران ارشد بانک برگزار 
شد، با بیان این مطلب افزود: صنعت خودرو 
اهمیت ویژه ای برای شبکه بانکی کشور دارد و 
مجموعه سایپا به عنوان یکی از برندهای اصلی 
این صنعت، جایگاه ویژه و ممتازی در حوزه 
اشتغال، ارزآوری و استفاده از نیروهای توانمند 
دارد. با امضای این تفاهم نامه و هماهنگی های 
ایجاد شده، حمایت بانک صادرات ایران برای 
خدمت بیشتر به تولید، اشتغال و صنعت کشور 

گسترش قابل توجهی خواهد یافت.
وی امضای این تفاهم نامه را در راستای خدمت 
بیشتر به مردم، تولید و اشتغال مورد اشاره قرار 

داد و تاکید کرد: هماهنگی و همکاری دوجانبه 
بانک صادرات ایران و سایپا سرعت بیشتری به 
خود خواهد گرفت. سایپا یکی از شرکت های 
خودروسازی مهم و اثرگذار در حوزه تولید و 
اشتغال در صنعت کشور به حساب می آید که 
تولیدات این شرکت مورد استفاده عموم مردم 
ارائه  و کشورهای منطقه است و از این بابت 
خدمت به این شرکت برای بانک صادرات ایران 

حائز اهمیت است. 
امضای  با  ایران  صادرات  بانک  گفت:  ایمانی 
راستای  در  اثربخش  و  بزرگ  تفاهم نامه  یک 
ارائه خدمات بانکی و نگاه ویژه به تولید گام 
بزرگی برای حمایت از صنعت خودرو و خدمت 
بانک  دوجانبه  همکاری  و  برداشت  مردم  به 
صادرات ایران و سایپا سرعت بیشتری به خود 

خواهد گرفت.
مدیرعامل بانک صادرات ایران افزود: حمایت 
از صنعت با استفاده از تمامی ابزارهای پولی 
و مالی برای مدیران و کارکنان بانک صادرات 
بخش  که  آنجایی  از  و  است  افتخار  ایران 
سایپا  شرکت  و  بانک  این  سهامداران  اعظم 
در  نگاه همکاری  مردم جامعه هستند،  آحاد 

این تفاهم نامه نگاه برد برد است و برکت آن 
نصیب قشر عظیمی از مردم جامعه خواهد شد. 
این تفاهم نامه که با رعایت الزامات و مقررات 
بانک مرکزی امضا شده است، می تواند الگوی 
بخش های  سایر  با  همکاری  برای  مناسبی 
مراسم  این  در  باشد.  نیز  کشور  صنعت 
همچنین مدیرعامل گروه خودروسازی سایپا 
با ارائه گزارشی از فعالیت ها و روند سودآوری 
ویژه  نگاه  و  حمایت   از  قدردانی  با  شرکت، 
به  ایران  صادرات  بانک  کارکنان  و  مدیران 
به ویژه سایپا  و  مجموعه خودروسازی کشور 
گفت: مجموعه سایپا نیز با توجه به برنامه ریزی 
جدید، جهش فروش قابل توجهی را در سال 
جاری تجربه خواهد کرد و با فروش محصولات 
دیگری  جهش  شاهد  آینده،  سال  در  جدید 
خواهیم بود و برای تامین اعتبار مورد نیاز برای 
تولید این محصولات، بانک صادرات ایران به 
عنوان یکی از بانک های بزرگ کشور حداکثر 
چارچوب  در  را  سایپا  از  حمایت  و  مساعدت 
قوانین و مقررات بانک مرکزی به عمل آورد تا 
بتوانیم بستر لازم برای جهش تولید را در این 

شرکت فراهم کنیم.

ویژه  توجه  از  قدردانی  با  تیموری  محمدعلی 
ایران و مدیران این  مدیرعامل بانک صادرات 
از  حمایت  افزود:  اشتغال،  و  تولید  به  بانک 
تولید، اشتغال ایجاد می کند و تنها در هشت 
ماهه اول سال جاری شرکت های قطعه سازی 
برای جذب  ویژه ای  تلاش  سایپا  زیرمجموعه 
همه  رسالت  گرفته اند.  به کار  جدید  نیروهای 
بخش ها از جمله نظام بانکی و بخش صنعت 
این است که جهش تولید را به نحوی عملیاتی 
کنیم که جذب نیروی جدید را به همراه داشته 

باشد.
ارائه انواع خدمات نوین مالی و بانکی، اعطای 
اسنادی  اعتبارات  گشایش  تسهیلات،  انواع 
ضمانت نامه های  انواع  صدور  ارزی،  و  ریالی 
اعتبار  گواهی  اوراق  صدور  و  ارزی  و  ریالی 
منتشره  مرابحه  اوراق  ضمانت  و  )گام(  مولد 
برای شرکت سایپا و شرکت های زیرمجموعه 
آن با افزایش بیش از ٣90 درصدی تسهیلات 
مقررات،  و  قوانین  چارچوب  در  تعهدات  و 
ایران  بانک صادرات  مهمترین محور خدمات 
در  اشتغال  و  تولید  استمرار  از  حمایت  برای 

سایپا است.

تفاهم نامه راهبردی بانک صادرات ایران و سایپا برای جهش تولید
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اجتماعی
خبر

رئیس کمیسیون شهرسازی شورای شهر:

 پایتخت برای معلولان 
در دسترس پذیرتر باشد

رئیس کمیسیون شهرسازی شورای شهر تهران 
از شهرداری خواست که در راستای پیشگیری از 

معلولیت در شهر اقداماتی انجام دهد.
خود  دستور  از  پیش  تذکر  در  عباسی  مهدی 
هفته  به  اشاره  با  تهران  شهر  شورای  جلسه  در 
می شود  پیشنهاد  گفت:  معلولان،  گرامیداشت 
که کمیته ای در راستای ارزیابی ساختمان ها در 
راستای رعایت حقوق معلولان تشکیل دهیم و 

گزارشش به شورا داده شود.
در  معلولیت  از  پیشگیری  اینکه  بیان  با  وی 
سازی  آگاه  راستای  در  گفت:  است،  مهم  شهر 
شهروندان و ارتقاء ایمنی آنها نیازمند آن هستیم 
که اقداماتی از سوی شهرداری در شهر انجام شود 
و همچنین باید شهر برای معلولان در دسترس 
شهرداری  می شود  پیشنهاد  که  باشد  پذیرتر 
اهداف و برنامه های خود را در راستای اجرای این 

مهم ارائه کند.
شهروندان  گذشته  شب  چند  در  افزود:  وی 
شاهد گره های کور ترافیکی بودند و از شهرداری 
می خواهیم در برنامه سال آینده و همچنین برنامه 
توسعه ای خود به مقوله حمل و نقل عمومی و 
توسعه آن توجه کنند و درست است که ما باید 
کمک های دولتی را جذب کنیم اما نباید به دلیل 

یاری گری دولت از توان خود غافل شویم.
به گزارش ایسنا، مهدی چمران در واکنش به این 
تذکر گفت: چندی پیش شهرداری تهران تیمی 
را در راستای پایش ایمنی ساختمان ها تشکیل 
داده و باید از آنها بخواهیم که موارد رعایت حقوق 

معلولان را نیز در ساختمان ها بررسی کنند.

ورزش  وزارت  میان  مشترک  همکاری های  تفاهم نامه    
وجوانان، سازمان بهزیستی و سازمان آموزش و پرورش 

استثنایی به امضا رسید.
با گرامیداشت هفته  بهزیستی کشور همزمان   سازمان 
جداگانه  تفاهمنامه های  معلولیت  دارای  افراد  جهانی 
مشترک با سازمان آموزش و پرورش استثنایی و معاونت 
فرهنگی توسعه ورزش همگانی وزارت ورزش و جوانان 

امضاء کرد.
خصوص  در  جوانان  و  ورزش  وزیر  معاون  کلهر  سینا 
بهزیستی کشور در زمینه  با سازمان  همکاری مشترک 
دارای  افراد  بومی  بازی های  و  ورزش ها  طرح  اجرای 
امیدواریم  این که  بیان  با  روستایی  مناطق  در  معلولیت 
نتیجه امضای این تفاهمنامه قدمی کوچک و مثبت برای 
جامعه هدف باشد، گفت: گاهی اوقات تفاهمنامه ها برای 
از عمل و اجرا که هدف اصلی  ما دام می شوند و ما را 
تفاهمنامه بوده باز می دارند؛ قرار و قولمان این بوده که 
اجرا و عمل مبنای کارمان باشد و تقاضا دارم جلسه ای 

برای افتتاحیه و اختتامیه رویداد داشته باشیم.
معاون وزیر ورزش و جوانان با اشاره به طرح بلندهمتان، 
افزود: فعلا اولویت در این طرح با مناطق روستایی است. 
قرار است این رویداد در سراسر روستاهای کشور شروع 

و اجرا شود.
وی ادامه داد: این تفاهمنامه را مقدمه و آغازگر عملیات 
اجرایی طرح ورزشی با نام بلندهمتان می دانیم که قرار 
است در روستاهای سراسر کشور اجرا شود. حدود ۵ ماه 
نام جام پرچم در روستاهای سراسر  با  را  پیش طرحی 

کشور اجرا کردیم.
کلهر با بیان این که برنامه جام پرچم با حدود ۳۰ هزار 
تیم و ۳۷۰ هزار نفر در روستاهای کشور اجرا می شد که 
کار اجرا و مدیریت کردن آن سخت و طاقت فرسا بود، 
و  لوازم  همه  این طرح،  اجرای  با  است  امید  داد:  ادامه 

ابزارهای مورد نیاز برای جامعه هدف تامین شود.
توسعه  و  فرهنگی  معاونت  میان  همکاری  تفاهم نامه 
سازمان  و  جوانان  و  ورزش  وزارت  همگانی  ورزش 
و  ورزش ها  طرح  اجرای  زمینه  در  کشور  بهزیستی 
بازی های بومی افراد دارای معلولیت در مناطق روستایی 
اساسی  قانون  سوم  اصل   ۳ بند  تحقق  راستای  در 
جمهوری اسلامی ایران در خصوص تربیت بدنی رایگان 
تمام سطوح و همچنین جزهای ۱، ۸ و  برای همه در 
۲۰ بند الف ماده سوم قانون اهداف، وظایف و اختیارات 
وزارت ورزش و جوانان و ماده واحده لایحه قانونی راجع 

به تشکیل سازمان بهزیستی کشور با رعایت کلیه ضوابط 
افراد  شامل سازی  جهت  در  مرتبط  قانونی  مقررات  و 
ورزشی  برنامه های  تمامی  در  روستایی  معلولیت  دارای 

در تمام سطوح مبادله شد.
جداگانه  تفاهمنامه های  آیین  در  قادری  علی محمد 
مشترک با سازمان آموزش و پرورش استثنایی و معاونت 
فرهنگی توسعه ورزش همگانی وزارت ورزش و جوانان، 
پرورش  و  آموزش  سازمان  در  امروز  که  نقشی  گفت: 
استثنایی برای یکصد هزار دانش آموز ایفا می شود، مسیر 
رشد و تعالی فرزندان با کمبودها و کاستی هایی که در 
تا غیره  امکانات حداقلی  و  ابزارها  از  جامعه وجود دارد 
و  همدلی  با  تا  است  کرده  ایجاد  آن ها  برای  وقفه هایی 
پرورش  و  آموزش  و  بهزیستی  مجموعه  بین  هم افزایی 
اثربخشی  و  خانواده ها  برای  روشنی  مسیر  استثنایی 

خدمات به عنوان آموزش و پرورش داشته باشیم.
امیدواریم  داد:  ادامه  کشور،  بهزیستی  سازمان  رئیس 
خانواده های  اختیار  در  مستمر  و  بهنگام  موثر،  خدمات 

کردن  بهتر  ما  تلاش  گیرد.  قرار  معلولیت  دارای  افراد 
است؛  استثنایی  دانش آموزان  تحصیل  و  زندگی 
وجود  از  شناخت  عدم  جهت  به  که  دانش آموزانی 
نمی توانند  بی بضاعتی،  یا  و  افراد  این  برای  جایگاهی 
تحصیلات خود را با موفقیت طی کنند؛ ما می خواهیم 
این  بدهیم که  استثنایی  دانش آموز  به  را  اطمینان  این 
خدمات وجود دارد و فرزندان مسیر رشد و تعالی را طی 
با بیان این که سازمان  کنند.حمید طریفی حسینی نیز 
حوزه  در  کشور  دستگاه  کلیدی ترین  از  یکی  بهزیستی 
رفاه کشور است، گفت: شجره طیبه ای که تلاش بسیاری 
برای آن کشیده شده، در حال حاضر ۷ میلیون نفر را 

تحت پوشش دارد.
داد:  ادامه  استثنایی،  پرورش  و  آموزش  سازمان  رئیس 
حضور  بخواهیم  اگر  و  هستند  ما  تلاقی  نقطه  معلولان 
که  است  لازم  باشیم  داشته  را  معلولان  اجتماعی 
توانمندسازی  راستا  این  در  کنیم؛  فراهم  را  ضروریات 
افراد معلول و تحصیل آن ها از رهگذر آموزش و پرورش 

می گذرد و وجه بارز و مهم ترین ساحت عدالت اجتماعی، 
عدالت تربیتی است؛ ما شعاری را در این زمینه انتخاب 
معلول  کودک  که  هستیم  تلاش  در  آن  در  که  کردیم 
هم بتواند به رشد و شکوفایی دست یابد و در توسعه و 

آبادانی ایران نقش خود را ایفا کند.
تک  که  است  این  بر  ما  اعتقاد  افزود:  طریفی حسینی، 
تک این دانش آموزان معلول در رشد کشور نقش دارند 
و کشور به آن ها نیاز دارد؛ در همین راستا ماموریت های 
و  غربالگری  بحث  در  داریم.  بهزیستی  با  مشترکی 
تشخیص معلولیت ها، در بحث توانمندسازی معلولان و 
توانمندسازی خانواده های آن ها این دو سازمان هم راستا 
بهزیستی  خوشبختانه  و  می دارند  بر  قدم  یکدیگر  با 
اهمیت  معلول  دانش آموزان  دغدغه های  و  مسائل  به 
می دهد و با روحیه جهادی که در بهزیستی وجود دارد، 
امیدواریم امضای این تفاهمنامه منشا خیر و برکت برای 
دانش آموزان تحت پوشش در سازمان آموزش و پرورش 

استثنایی باشد.

تفاهم نامه بهزیستی، آموزش و پرورش و وزارت ورزش و جوانان منعقد شد؛

کلهر: اولویت طرح با مناطق روستایی است

اشاره  با  هلال احمر  جمعیت  رئیس 
این  با  داوطلب  میلیون   ۲ همکاری  به 
بشردوستانه  خدمات  ارائه  در  جمعیت 
حوزه  در  داوطلبان  مشارکت  گفت: 
گامی  تا  می شود  موجب  توانمندسازی 
موثر در عرصه عدالت اجتماعی برداریم.

به نقل از جمعیت هلال احمر، پیرحسین 
کولیوند در آیین گرامیداشت روز جهانی 
داوطلب افزود: واژه داوطلبی ارزشمند و 
والا و هم ردیف احسان و نیکوکاری است 
که بارها از آنها در قرآن یاد شده است و 
هم ردیف اقدامات حسنه و مهم در دین 

مبین اسلام است.
وی با بیان اینکه انجام اقدامات داوطلبانه 
اسلام  سیره  در  ریشه  اساس  همین  بر 
دارد، افزود: قرآن کریم تاکید زیادی بر 
انجام کار خیر به صورت آشکار و پنهان 
این خصوص  در  روایات  و  آیات  و  دارد 

بسیار زیاد است. بزرگان همواره به انجام 
کارهای نیک و حسنه نیز تاکید داشته 

اند.
اضافه کرد:  احمر  رئیس جمعیت هلال 
به  بشتابید  می شود  گفته  که  زمانی 
از  یکی  می تواند  اعمال،  بهترین  سوی 
خیر  و  داوطلبانه  کارهای  آن،  مصادیق 
باشد. شأن و جایگاه داوطلب و نیکوکار 
بسیار والاست و این گونه نیست که اقدام 
داوطلبانه حتی اگر ناچیز باشد، بی تاثیر 

شمرده شود.
همچون  داوطلبان  داد:  ادامه  کولیوند 
منت  بی  احمر  هلال  جمعیت  شعار 
و  می کنند  رسانی  خدمت  مردم  به 
جامعه  تقدیم  مخلصانه  دارند  چه  هر 
می کنند. هلال احمر علاوه بر عرصه های 
داوطلبانه در حوزه های مختلف دیگر نیز 
دلیل  همین  به  می کند  آفرینی  نقش 

جهانی  جایزه  ترین  عالی 
جمعیت های ملی را گرفت 
به  را  و سه کرسی جهانی  

خود اختصاص داد.
که  بودند  شاهد  همگان 
هلال احمر در ایام اربعین 
نیز خوش درخشید و چند 
به  گذشته  سال های  برابر 
زائران خدمت رسانی کرد. 
خدمات  این  خوشبختانه 
تا  شده  سبب  بدیل  بی 
میزان رضایت از فعالیت ها 
بالا  احمر  اقدامات هلال  و 
در  نیز  داوطلبان  باشد. 
کنار هلال احمر در مراسم 
در  و  بودند  حاضر  اربعین 
درمانی  و  بهداشتی  مراکز 
زائران را پذیرش کردند. این 
و هلال  انجام شد  نیز  در حج  اقدامات 
حج  برگزاری  در  اساسی  نقشی  احمر 

تمتع امسال ایفا کرد.
در  احمر  هلال  کرد:  تصریح  کولیوند 
فعال  نیز  جامعه  توانمندسازی  حوزه 
برخوردار  کم  محله  صدها  در  و  شده 
کشور با بکارگیری ظرفیت های موجود 
به کمک مردم کم بضاعت شتافته است 
تا بهترین خدمات را به شهروندان ارائه 
عدالت  عرصه  در  موثر  گامی  و  دهد 
هلال  جمعیت  بردارد.رئیس  اجتماعی 
اقدامات  ویژگی های  به  اشاره  با  احمر 
 ۲ احمر  هلال  امروز  گفت:  داوطلبانه 
 ۶۰۰ که  دارد  داوطلب  عضو  میلیون 
این  هستند.  جوانان  آنان  از  نفر  هزار 
از جمله  عزیزان در طرح های مختلف 
کمک به نیازمندان بسیار فعال بوده اند 

و بدون چشمداشت در خط مقدم یاری 
بیانیه گام  امروز  بودند.  به مردم  رسانی 
و  ماست  راه  نقشه  اسلامی  انقلاب  دوم 
تا  کرد  خواهیم  تلاش  اساس  همین  بر 
و  داده  آموزش  را  داوطلبان  و  جوانان 

سازماندهی کنیم.
هلال  داوطلبی  خدمات  داد:  ادامه  وی 
همه  در  احمر  و هلال  ندارد  مرز  احمر 
مختلف  نقاط  در  و  ایران  شهرهای 
و  کرد  خواهد  رسانی  خدمت  جهان 
بر  گرفت.  خواهد  را  نیازمندان  دست 
همین اساس در زلزله افغانستان و سیل 
پاکستان، هلال احمر جمهوری اسلامی 
ایران به عنوان اولین کمک کننده وارد 
عرصه شد. این در حالی است که کشور 
مختلف  حوادث  از  متاثر  نیز  خودمان 
وقفه  بی  نیز  کشور  داخل  در  و  است 
می کنیم.کولیوند  رسانی  یاری  مردم  به 
ادامه داد: هلال احمر یک جمعیت است 
تیمی  و  به صورت جمعی  باید  و کارها 
انجام شود. روحیه اقدام جمعی در هلال 
احمر وجود دارد و هر خدمت رسانی که 
انجام می شود همه در آن سهیم هستند. 
همین  به  اتکا  با  احمر  هلال  امروز 
جمع و نیروی انسانی در عرصه جهانی 
در  اساسی  نقشی  و  است  درخشیده 
جمعیت های ملی پیدا کرده است. هلال 
توانسته  نیز  سال  شعار  اساس  بر  احمر 
و  باشد  داشته  مطلوبی  بسیار  تولیدات 
جهانی  فدراسیون  که  هستیم  شاهد 
کشورها  سایر  به  رسانی  کمک  برای 
احمر  هلال  شده  تولید  محصولات  از 
خریداری می کند و برای آسیب دیدگان 
می فرستد. امری که موجب اشتغالزایی 

و خلق ثروت در کشور می شود.

گام بلند هلال احمر برای توسعه عدالت اجتماعی با 
مشارکت ۲ میلیون داوطلب

رییس انجمن علوم خاک ایران بر لزوم 
ایجاد قوانین سختگیرانه برای جلوگیری 
و  کشاورزی  اراضی  کاربری  تغییر  از 
طبق  گفت:  و  کرد  تاکید  خاک  حفظ 
گزارش های موجود ۱۰ درصد اراضی 

کشاورزی کشور قابل کشت است.
 « کشاورزی،  جهاد  وزارت  از  نقل  به 
روز  مناسبت  به   » بازرگان  کامبیز 
جهانی خاک با بیان اینکه هر سانتی متر 
غذا  تولید  و  کشت  قابل  که  خاکی  از 
مسکن  ساخت  سمت  به  نباید  است 
تغییر  افزود:  برود  کاربری ها  سایر  و 
خاک های  کمیت  شدت  به  کاربری 
کشاورزی را تحت تاثیر قرار می دهد و 
قانون در این زمینه نیاز به بازنگری دارد 
و قوانین باید در مورد تغییر کاربری به 

شدت سختگیرانه شود.
رییس انجمن علوم خاک ایران با اشاره 
به این که در خوشبینانه ترین وضعیت، 
سالانه ۱۰ هزار هکتار اراضی کشاورزی 
تصریح  می شود،  کاربری  تغییر  دچار 

کشت  از  خارج  اراضی  ایران  در  کرد: 
توسعه  برای  داریم که می تواند  زیادی 
استفاده  مورد  مردم  اسکان  و  شهرها 

قرار گیرد.
بازرگان به پایین بودن سرعت تشکیل 
خاک و کاهش بارندگی در کشور اشاره 
سانتی متر  هر  تشکیل  گفت:  و  کرد 
 ۱۰۰۰ تا   ۳۰۰ بین  جهان  در  خاک 
دیگر  سوی  از  و  می کشد  طول  سال 
بارندگی در تسریع فرآیند خاک سازی 
به  توجه  با  بنابراین  است،  موثر  بسیار 
پایین  و  کشور  در  ها  بارندگی  کاهش 
بودن سرعت تشکیل خاک، ما به لحاظ 
کمیت با محدودیت جدی خاک روبرو 

هستیم.
رییس انجمن علوم خاک ایران در همین 
حفاظتی،  کشاورزی  اجرای  بر  حال 
مواد  افزایش  و  حاصلخیزی  مدیریت 
آلی خاک به منظور افزایش کیفیت این 

منبع تولید تاکید کرد.
وی به فرسایش خاک اشاره کرد و اظهار 

داشت: با توجه به شرایط اقلیمی، نوع 
بلندی  و  پستی  و  بارندگی  پراکنش  و 
خشکسالی  و  سیل  با  کشور،  اراضی 
روبرو هستیم که فرسایش آبی و بادی 
خاک را تشدید می کند و برای مقابله با 
آن ضروری است عملیات آبخیزداری و 
آبخوانداری در سطح بیشتری اجرا شود.

خاک  حفاظت  قانون  درباره  بازرگان 
و  حفاظت  به  قانون  این  کرد:  تصریح 

نگاه  و  کند  می  کمک  خاک  صیانت 
خواهد  تقویت  را  خاک  به  امانت داری 

کرد.
در  تسریع  خواستار  حال  عین  در  وی 
تصویب آیین نامه اجرایی قانون حفاظت 
در  تسریع  و  دولت  سوی  از  خاک 
پیگیری بحث شناسایی خاک، پایش و 
مقابله با تخریب و آلودگی خاک که در 

قانون حفاظت خاک آمده، شد.

لزوم قوانین سختگیرانه جهت جلوگیری از 
تغییرکاربری اراضی کشاورزی

خبر

معاون اقتصادی رییس جمهور: سند 

جامع مالیاتی عادلانه تهیه شود

 معاون اقتصادی رییس جمهور گفت: سازمان امور مالیاتی کشور، 
سند جامع مالیاتی عادلانه را تهیه کنند تا در ستاد اقتصادی دولت 

تصویب شود.
به گزارش ایرنا، »محسن رضایی«  در نشست سازمان امور مالیاتی 
اظهار داشت: با ارائه این سند تحولاتی که در نظام مالیاتی شروع 

شده، نظم پیدا کرده و ادامه خواهد یافت.
وی افزود: در صورتی که این سند آماده شود بخشی از آن به لایحه 
تبدیل شده و بخش دیگر در شورای سران سه قوه مطرح می شود که 
این سند نقشه راه مالیاتی خواهد بود و با قدرت ادامه خواهد یافت.

معاون اقتصادی رییس جمهور ادامه داد: در این سند مسئولیت های 
اجتماعی، بستن راه های فرار مالیاتی، آیین نامه های قانونی و اصلاح 
قوانین و سایر موارد دیده شود که این امر منجر می شود تا تمام ابعاد 
اقتصادی نظام مالیاتی را شامل شود و مردم با اعتماد به نظام مالیاتی، 

مالیات ها را داوطلبانه پرداخت کنند.
وی با بیان اینکه مالیات با هدف خدمت رسانی به مردم و افزایش 
امنیت و سلامت در جامعه دریافت می شود، گفت: خدمات عمومی و 
اجتماعی که از عهده مردم برنمی آید، دولت مکلف است تا خدمات 
را از آموزش تا زیرساخت های عمرانی ارائه کند که این امر از طریق 

مالیات است.
رضایی بیان کرد: تولید ثروت در جامعه یک امر اجتماعی محسوب 
به  است،  جامعه  بستر  در  اقتصادی  فعالیت  مولود  ثروت  می شود، 

همین دلیل عدالت دومین هدف نظام مالیاتی کشور است.
معاون اقتصادی رییس جمهور با بیان اینکه مالیات از فساد و رانت 
جلوگیری می کند؛ تاکید کرد: مالیات ستانی خطر ریسک را برای 
مفسدان بالا می برد و در کشور از این ابزار باید بیشتر استفاده شود.

وی خاطرنشان کرد: در بازارهای رانتی دلار و ارز بخشی از نقدینگی 
و سرمایه که باید به سمت تولید برود، به سمت دلار و طلا می رود 
که باید جلوی این امر گرفته شود که ابزار اقتصادی برای مقابله با 

فساد، مالیات است.
رضایی خاطرنشان کرد: یکی دیگر از اهداف مالیات جلوگیری از تورم 
و جلوگیری از تخریب محیط زیست و آلودگی است، در همین راستا 
مالیات مساله بسیار مهمی است و نباید به شکل منفی در جامعه 

عنوان شود. مالیات برای مردم و به نفع جامعه است.
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از  تأمین اجتماعی  سازمان  مدیرعامل   
افزایش ۸۰ درصدی سقف تعهدات و افزایش 
بیمه  در  سازمان  این  سهم  ۱۲۰درصدی 

تکمیلی بازنشستگان خبر داد.
به  نقل  از سازمان تأمین اجتماعی، میرهاشم 
کانون  هیأت مدیره  رئیس  دیدار  در  موسوی 
مستمری بگیران  و  بازنشسته  کارگران  عالی 
رؤسای  از  تعدادی  نیز  و  تأمین اجتماعی 
داشت:  اظهار  بازنشستگان،  کانون های 
بیمه  موضوع  در  تأمین اجتماعی  سازمان 

و  مشورتی  نقش  بازنشستگان،  تکمیلی 
باید  نیز  بیمه گر  شرکت  و  دارد  حمایتی 
موعد  در  را  تعهدات  و  خسارت  خدمات، 
مقرر انجام دهد تا اثربخشی و رضایتمندی 

بازنشستگان را در پی داشته باشد.
وی افزود: مساله درمان بازنشستگان همواره 
سازمان  و  دولت  و  کشور  برای  اولویت  یک 
تأمین اجتماعی است و وزیر تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی نیز موضوع درمان بازنشستگان را 
مورد تأکید قرار داده اند و چند جلسه هم با 

موضوع بیمه تکمیلی بازنشستگان برگزار شد 
که جوانب مختلف موضوع مورد بررسی قرار 

گرفت.
موسوی گفت: بهبود و ارتقای سطح درمان 
سازمان  اولویت های  از  نیز  بازنشستگان 
محدودیت  وجود  با  و  است  تأمین اجتماعی 
درصد  امسال ۵۰  منابع،  تأمین  و مشکلات 
سوی  از  بازنشستگان  تکمیلی  بیمه  حق 
سازمان تأمین اجتماعی پرداخت خواهد شد 
با  تأمین اجتماعی  سازمان  ترتیب  این  به  و 

افزایش ایجاد شده در سقف تعهدات قرارداد، 
مستمری بگیر  و  بازنشسته  فرد  هر  ازای  به 
تحت پوشش، ماهانه مبلغ ۱۰۲ هزار و ۵۰۰ 
تومان از مبلغ حق بیمه تکمیلی را پرداخت 

خواهد کرد.
طرف  درمانی  مراکز  توسعه  افزود:  وی 
قرارداد بیمه تکمیلی نیز با توجه به اقتضای 
به  سالمند  قشر  ابتلای  و  بازنشستگان  سن 
بیماری های مزمن و صعب العلاج مورد تأکید 

است.

سهم تأمین اجتماعی در بیمه تکمیلی بازنشستگان 1۲0 درصد افزایش یافت

 شهرداری تهران در موضوع امدادرسانی از مشاوره  تخصصی 
تشکل های معلولان استفاده می کند

 رئیس سازمان پیشگیری و مدیریت بحران شهر 
مشاوره  جلب  برای  سازمان  این  عزم  از  تهران 
به  امداد  های تخصصی تشکل های معلولان در 

شهروندان معلول در حوادث و سوانح خبر داد.
علی نصیری در دیدار با نمایندگان و تشکل های 
این  جدی  نکردن  ورود  به  اذعان  با  معلولان 
امداد به  برای  برنامه ریزی ویژه  امر  به  سازمان 
شهروندان معلول در زمان حوادث و سوانح، گفت: 
برگزاری این نشست مقدماتی موجب شد ما به 
ضعف های مناسب سازی ساختمان اداری این 
مجموعه پی ببریم و درصدد رفع آن باشیم.وی 
برگزاری نشست با تشکل های ویژه معلولان را 
سرآغاز روند نیازسنجی علمی از متخصصین امور 
معلولان در خصوص نیازهای ویژه این افراد در 
زمان بحران، چگونگی برنامه ریزی برای آموزش 
به ویژه داوطلبان،  امدادگران  به  های تخصصی 
افراد  نیاز  مورد  لوازم  و  تجهیزات  بینی  پیش 
معلول در زمان بحران و در نهایت جلب مشارکت 
سازمان یافته تشکل ها برای امداد به شهروندان 

کرد. توصیف  بحران  زمان  در  معلولیت  دارای 
رئیس سازمان پیشگیری و مدیریت بحران شهر 
تهران از تشکیل کارگروه یا کمیته ای تخصصی 
برای امداد به افراد معلول در کنار کمیته های 
تخصصی این سازمان خبر داد.در ادامه نشست 
های  حوزه  از  حاضر  های  تشکل  نمایندگان 
مختلف نابینایان، ناشنوایان، افراد دارای معلولیت 
حرکتی، افراد دارای کم توانی ذهنی، افراد مبتلا 
به اتیسم به طرح نیازهای تخصصی حوزه خود 
جمله  پرداختند.از  حوادث  و  سوانح  زمان  در 
نکات مطرح از سوی نمایندگان تشکل های افراد 
معلول می توان به ضرورت جذب و انتقال دانش 
تخصصی کشورهای توسعه یافته در امر امداد به 
افراد معلول، تدوین محتوای بسته های آموزش 
نزدیک  توسط  معلول  افراد  به  امداد  چگونگی 
ترین افراد به این گروه مانند خانواده، کارکنان 
و  شدید  معلولان  نگهداری  مراکز  مراقبان  و 
خیلی شدید، کادر آموزشی دانش آموزان دارای 
به  امداد  برای  داوطلب  نیروهای  و  معلولیت 

شهروندان اشاره کرد.
ضرورت مناسب سازی تمام ستادهای مدیریت 
بحران، پیش بینی جعبه های امداد به افراد با 
نیازهای ویژه در تمام ستادهای مدیریت بحران 
از دیگر موارد مورد درخواست تشکل های افراد 

معلول در این دیدار بود.
تخصصی  های  مشاوره  از  استفاده  ضرورت 
برای  معلولیت  دارای  افراد  حوزه  متخصصان 
و  پیشگیری  سازمان  جامع  های  ریزی  برنامه 
مدیریت بحران شهر تهران امداد به افراد معلول 
با توجه به شرایط خاص آنان و جلب مشارکت 
این تشکل ها در برگزاری کارگاه های آموزشی 
امداد برای خود افراد معلول و خانواده های آنان 
از دیگر درخواست های شرکت کنندگان در این 
نشست بود که با موافقت ریاست سازمان مقرر 
تشکل  مستمر  مشارکت  بستر  ایجاد  روند  شد 
ریزی  برنامه  در  معلولان  امور  متخصصان  و  ها 
دارای  افراد  حوزه  در  سازمان  آتی  اقدامات  و 

معلولیت مدنظر قرار گرفته و اجرایی شود.
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اخبار

چشمک لباس چشمک زن به 
کارگران شهرداری اسلامشهر

امسال  تیر  دهم  بامداد  هوای  میش  و  گرگ  در   
حال  در  اسلامشهری  پاکبان  غضنفری«  »ابراهیم 
وی  به  اتوبوس  دستگاه  یک  که  بود  وظیفه  انجام 
زد و ابراهیم آسمانی شد؛ این پاکبان فقط به خاطر 

نداشتن لباس چشمک زن جانش را از دست داد.
به گزارش روز چهارشنبه اتفاق روز، شنیدن نحوه 
جان باختن این پاکبان اسلامشهری که از نیروهای 
و  تلخ  بود  شهرداری  قرارداد  طرف  پیمانکاری 
بامداد  که  بود  قرار  این  از  داستان  است؛  دلخراش 
دهم تیر یک دستگاه اتوبوس به ابراهیم غضنفری 
در حین خدمت در محور اصلی شهر به سمت شاتره 
برخورد کرد اما متاسفانه تلاش کادر پزشکی برای 

نجات جان این پاکبان نتیجه ای نداشت.
به  نداشت که مجهز  نور  تنها  نه  این کارگر  لباس 
شبرنگ هم نبود و راننده اتوبوس او را ندید و بی 

پدر شدن فرزندان ابراهیم را رقم زد.
ابراهیم دچار مرگ مغزی شد اما اعضای پیکر این 
کارگر خدوم ۳۸ ساله، به چند انسان دیگر جانی 

دوباره بخشید.
این  خدمت  آخرین  بدن،  اعضای  اهدای  واقع  در 
او، ۲ فرزند  از  بود و  به مردم  پاکبان اسلامشهری 

معلول به یادگار مانده است.
شهرداری  مسئولان  و  نبود  کار  پایان  این  اما 
خانواده  به  کمک  قول  حادثه  از  پس  اسلامشهر 
بازمانده این پاکبان را دادند و براساس اطلاعاتی که 
خبرنگار ایرنا کسب کرده این کمک ها به صورت 

مستمر در حال انجام است.
از سوی دیگر در آن مقطع، محسن حمیدی شهردار 
اسلامشهر ضمن عرض تسلیت و تعزیت به خانواده 
آیین  تدوین مجدد  و  بازبینی  این مرحوم، دستور 
نامه ایمنی کارکنان در معابر پر تردید شهری در 
راستای اتخاذ تدابیر لازم برای جلوگیری از حوادث 

مشابه را به معاونت خدمات شهری صادر کرد.
حالا اما خبرهایی خوش در این زمینه از اسلامشهر 
شب  کارگران  اینکه  بر  مبنی  رسد  می  گوش  به 
شهرداری به لباس چشمک زن در محورهای پرتردد 
مجهز شدند تا داستان ابراهیم غضنفری دیگر تکرار 
نشود و خانواده کارگران اندکی از اضطرابشان کم 

شود.
بنابر اطلاعات رسیده شهرداری اسلامشهر با هزینه 
در  مشغول  کارگر   ۸۰ تمام  ریالی،  میلیون   ۶۰۰
شیفت شب که در محورهای اصلی به مردم خدمت 
می کنند را مجهز به لباس چشمک زن کرده تا از 

وقوع چنین حوادثی جلوگیری شود.
اسلامشهر با ۶۰۰ هزار نفر جمعیت در جنوب غرب 

تهران قرار دارد.

اختصاص ۴۴۱ هکتار زمین 
برای اجرای طرح نهضت ملی 

مسکن در کرمانشاه

بیان  با  کرمانشاه  استان  و شهرسازی  راه  مدیرکل   
اینکه کار شناسایی زمین های مناسب برای اجرای 
طرح نهضت ملی مسکن در استان انجام شده است، 
گفت: برای اجرای این طرح در استان ۴۴۱ هکتار 

زمین پیش بینی و اختصاص داده شده است.
به  اشاره  با  ایرنا  با  گو  و  در گفت  آهکی«  »مهرداد 
احداث مسکن  برای  انتقال  آماده  اراضی  این  اینکه 
است و به زودی عملیات اجرایی آن آغاز خواهد شد، 
شناسایی  کافی  میزان  به  زمین  خوشبختانه  افزود: 
شده ولی حدود ۱۳ درصد از زمین های طرح نهضت 
ملی مسکن تأمین شده که به زودی نیز با همکاری 
نیاز نیز معرفی  نهادهای دولتی، مابقی زمین مورد 

خواهد شد.
ادامه  مدیرکل راه و شهرسازی استان کرمانشاه در 
تشکیل  بر  مبنی  جمهور  رییس  تاکید  به  اشاره  با 
گفت:  مسکن،  ملی  نهضت  زمین  تأمین  کارگروه 
تلاش می کنیم برای رفاه حال متقاضیان در شهرها 

از ارتفاع سازی جلوگیری کنیم.
این  اجرای  برای  زمین   تأمین  مشکل  عمده  آهکی 
طرح را مربوط به شهرهای کرمانشاه و سرپل ذهاب 
اعلام کرد و یادآور شد: هم اینک در شهرستان های 
کنگاور و صحنه به اندازه ای زمین تأمین شده است 
به صورت  را  که می توانیم طرح نهضت ملی مسکن 

یک طبقه در این شهرستان ها احداث کنیم.
واحد   ۲۰۰ و  هزار  احداث  عملیات  آغاز  از  وی 
مسکونی به  صورت صنعتی نیز در ۲ هفته آینده خبر 
داد و گفت: ۱۳۰ هکتار از اراضی دانشگاه رازی در 
این زمینه شناسایی شده و این زمین ها آماده انتقال 

سند به نام وزارت راه و شهرسازی است.

در  نهاد  این  سهم  گفت:  شهریار  شهردار   
اجرای مترو غرب استان تهران به ۳۶ درصد 
در  میزان  بیشترین  میزان  این  و  رسد  می 
و  شهرقدس  شهریار،  شهرستان  سه  میان 

ملارد است.
جمع  در  چهارشنبه  روز  کولیوند  صادق 
رئیس  سفر  مصوبه  طبق  افزود:  خبرنگاران 
محوریت  با  مترو  خط  بناست  جمهور 
تهران  استان  غرب  در  تهران  شهرداری 
طرح  این  اجرای  نیز  اکنون  و  شود  احداث 
با هشت میلیارد تومان در دست مطالعه قرار 

دارد.
وی یادآورشد: برآورد اولیه احداث این خط 
مترو به ۱۵ هزار میلیارد تومان می رسد که 
میلیارد  و ۶۰۰  هزار  آتی یک  بناست سال 

آن  به  شهریار  شهرداری  سوی  از  تومان 
تخصیص یابد. امسال شهرداری شهریار یک 
هزار و ۳۰۰ میلیارد تومان بودجه داشت که 
۵۰۰ میلیارد تومان آن سهم بخش جاری و 

ما بقی سهم بخش عمرانی است.
شهردار شهریار گفت: تاکنون ۵۶۰ میلیارد 
صرف  عمرانی  بخش  های  هزینه  از  تومان 
می  هزینه  سال  پایان  تا  نیز  مابقی  و  شده 
شود. ۴۰ میلیارد تومان از این اعتبارات فقط 
صرف مدیریت پسماند، ۱۰۲ میلیارد تومان 
فقط  تومان  میلیارد   ۱۲۰ و  آسفالت  صرف 

صرف اجرای یک پروژه زیر گذر شده است.
کولیوند ادامه داد: مدیریت پسماند با اعتبار 
این  از  و  گیرد  نمی  انجام  خوبی  به  کنونی 
بابت عذرخواه مردم هستیم و لازم است تا 

۲ برابر بهتر از وضعیت فعلی به این بخش 
رسیدگی شود.

شهردار شهریار از مذاکره با بخش خصوصی 
مدیریت  مکانیزه  سامانه  اندازی  راه  برای 
پسماند و نصب و فعال سازی ماشین زباله 
سوزی در این شهر خبر داد و گفت: اعتبارات 
ما جواب گوی هزینه های شهر نیست و باید 
از مشارکت بخش خصوصی و مردم در این 

زمینه بهره گرفت.
وی مهمترین معضل مدیریت شهری شهریار 
خاطرنشان  و  اعلام  آن  در  ثبات  نبود  را 
بخش  این  در  مدیران  تغییر  سرعت  کرد: 
طرح  تکمیل  فرصت  حتی  که  است  چنان 
شورای  مصوب  های  پروژه  مطالعاتی  های 
از  بارز خسارت  نمونه  آید،  نمی  شهر پیش 
این ناحیه طرح توسعه شهری است که در 

کتابخانه شهرداری خاک می خورد.
نمی  به شخصه  شهردار  داد:  ادامه  کولیوند 
تواند بر اساس تصمیم شخصی عمل و رفتار 
کند و مبتنی بر برنامه مصوب سالانه شورای 

شهر گام بر می دارد.
شهردار شهریار با بیان اینکه شخص شهرداری 
نیست،  شهر  مدیریت  به  قادر  تنهایی  به 
خواستار مشارکت و همکاری شهروندان در 
بهبود فضای شهری شد. تمام شهر از برای 
از جیب  مردم است و همه هزینه های آن 
مردم خارج می شود از همین رو شهروندان 
باید خود را صاحب آن بدانند و بدون شک 
بهره  و  نگهداشت  به  نسبت  این صورت  در 
برداری از امکانات و خدمات آن نیز حساس 

خواهند بود.

را  شهریار  مشکلات جدی  از  یکی  کولیوند 
ساخت و ساز غیر مجاز دانست و تصریح کرد: 
با وجود آنکه هیچ اعتقادی به کسب درآمد 
عوارض  و  جرایم  و  نداریم  خلاف  محل  از 
شهرداری طی سال گذشته از این محل، ۱۵ 
اما ساخت و ساز  یافته است  درصد کاهش 
منافع  و  بودن  اقتصادی  علت  به  مجاز  غیر 

بالا، طرفداران بسیاری دارد.
شهردار شهریار با بیان اینکه ما به دنبال منافع 
نیستیم،  مجاز  غیر  ساز  و  ساخت  محل  از 
گفت: تخلف در این زمینه قانونی نیست اما 
به عنوان عرفی در شهریار باب شده که ما تا 
سه ماه زیر بار آن نرفتیم اما در نهایت برای 
اضافه بنا شرط پیش روی بناهای دو طرف 

ساختمان جدید را گذاشتیم.
وی با بیان اینکه اکنون تمام اقدامات و رویه 
ها در شهرداری شهریار با شفافیت انجام می 
گیرد و تاکید کرد: در صورتی که در میان 
شهروندان تفکر فرهنگی برای مشارکت در 
نکنیم،  ایجاد  را  شهر  توسعه  و  نگهداشت 
کارها چندان با موفقیت پیش نخواهد رفت.

شهرستان شهریار با یک میلیون و ۲۰۰ هزار 
نفر جمعیت، دارای پنج شهرداری است و در 

جوار تهران و کرج قرار گرفته است.
یکی از مصوبات سفر رئیس جمهور به غرب 
احداث  امسال،  اردیبهشت  در  تهران  استان 
خط مترو و اتصال آن به خطوط مترو شهری 
با  کنسرسیومی  آن  از  پس  که  بود  تهران 
سه  های  شهرداری  عضویت  و  مشارکت 
شهرستان ملارد، قدس و شهریار راه اندازی 

شد تا سرمایه اولیه آن تامین شود.

شهردار شهریار: سهم این شهرداری از اجرای 
مترو غرب استان تهران ۳۶ درصد است

اخبار

معاون استاندار کرمانشاه:
۶ هزار چاه غیرمجاز در استان 

کرمانشاه باید مسدود شود

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری کرمانشاه با 
به وجود ۶ هزار حلقه چاه غیرمجاز در سطح  اشاره 
استان و ضرورت تسریع در انسداد این چاه ها گفت: با 
توجه به بحران خسکسالی، این تعداد چاه یک تهدید 

جدی برای توسعه کرمانشاه محسوب می شود.
در  فخری«  »منوچهر  ایرنا؛  سه شنبه  روز  گزارش  به 
سرسرای  در  که  شرب  آب  عملیاتی  قرارگاه  نشست 
استانداری کرمانشاه برگزار شد؛ افزود: همچنین ۱۲ 
هزار حلقه چاه مجاز در سطح استان وجود دارد که 

تنها ۲ هزار و ۵۰۰ حلقه آن دارای کنتور است.
وی در ادامه از شرکت آب منطقه ای استان کرمانشاه 
خواست بر اساس یک برنامه مشخص بقیه چاه های 
پایان سال کنتورگذاری و بر نحوه  تا  مجاز استان را 

مصرف آب این چاه ها نیز نظارت جدی اعمال کند.
باغات  جدی  مشکلات  به  اشاره  با  همچنین  فخری 
منطقه کندوله و خطر خشکیدگی آنها، از شرکت آب 
منطقه ای استان خواست از طریق رایزنی با وزارتخانه 
مربوطه راهکارهایی برای تامین آب شرب این باغات 
را در دستور کار قرار دهد و آن را با جدیت پیگیری 

کند.
عملیات اجرایی خط انتقال آب مخزن جمهوری شهر 

کرمانشاه بزودی به اتمام می رسد
در  کرمانشاه  استاندار  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
اجرایی  عملیات  اتمام  از  سخنانش  از  دیگری  بخش 
خط انتقال آب شرب مخزن جمهوری شهر کرمانشاه 
در آینده نزدیک خبر داد و ابراز امیدواری کرد: هفته 
آینده این پروژه که یکی از پروژه های مهم تامین آب 

شرب شهر کرمانشاه است، به اتمام برسد.
شهرک  خانه های  از  تعدادی  افزود:  همچنین  فخری 
و  بستر  در  گرفتن  قرار  دلیل  به  کرمانشاه  کرناچی 
حریم رودخانه قره سو در معرض آسیب جدی هستند.

وی از شرکت آب منطقه ای استان به عنوان مسئول 
حفظ بستر و حریم رودخانه ها خواست خانه هایی که 
را مشخص کند و جهت  دارند  قرار  این محدوده  در 

اقدام قانونی به دستگاه های ذی ربط معرفی نماید.
به گزارش ایرنا، استان کرمانشاه با بیش از ۹۵۰ هزار 
هکتار زمین کشاورزی و تولید سالانه چهار میلیون و 
۵۰۰ هزار تن انواع محصولات کشاورزی، دامی و باغی 

یکی از قطب های کشاورزی کشور است.
این استان در مجموع هزار و ۷۷۰ کیلومتر رودخانه 
دارد که ۲۰۰ کیلومتر آن در داخل شهرهای استان 

است.
 ۱۴ در  ساکن  جمعیت  نفر  میلیون   ۲ استان  این 
شهرستان، ۸۶ دهستان و ۲ هزار و ۵۹۵ آبادی دارد 
ساکن  استان  این  در  کشور  جمعیت  درصد   ۲.۴ و 
هستند که از این تعداد ۷۵ درصد در نقاط شهری و 

۲۵ درصد در نقاط روستایی زندگی می کنند.

5استان ها

 مدیرکل آموزش و پرورش استان کرمانشاه با بیان 
اینکه امر پژوهش و تحقیق یکی از اولویت های اصلی 
به  باتوجه  گفت:  است،  استان  پرورش  و  آموزش 
اهمیت و جدیت پیگیری این موضوع در آموزش و 
پرورش کرمانشاه؛ امسال رتبه اول پژوهش و تحقیق 
کشور را کسب کردیم که برای اولین بار در استان 

این اتفاق افتاده است.
روز  » سلمان محمدی«  ایرنا؛  گزارش خبرنگار  به 
سه شنبه در مراسم تجلیل از محققان و پژوهشگران 
شهید  سرسرای  در  استان  پرورش  و  آموزش  برتر 
در  همچنین  کرمانشاه  افزود:  کرمانشاه،  بهشتی 
اول کشور را کسب  به پژوهش رتبه  اقدام  قسمت 
دست  همه  زحمات  از  دارد  جا  که  است  کرده 
اندرکاران حوزه تحقیق و پژوهش آموزش و پرورش 

استان قدردانی کنم.
پرورش  و  آموزش  های  اولویت  از  دیگر  یکی  وی 

تحقیقاتی«  یافته های  »اشاعه  را  کرمانشاه  استان 
پژوهشگران و محققان فرهنگی عنوان کرد و بیان 
هستیم  این  دنبال  به  راهبرد  این  در  ما  داشت: 
حل  به  عملیاتی،  پژوهشی  و  تحقیقات  کارهای 
اجرایی  هایی  دستگاه  و  جامعه  سطح  در  مشکلی 

کمک کند نه اینکه در کتابخانه ها خاک بخورد.
آنکه  برای  خاطر  همین  به  کرد:  اضافه  محمدی 
خود  علمی  تلاش  نتیجه  پژوهشگران  و  محققان 
به  دهی  جهت  برای  خاصی  گروه  کار  ببیند؛  را 
به دست  را  آن  که  ها مشخص شده  پژوهش  این 
مخاطبان تحقیق برساند و از یافته های علمی آنان 

برای حل مشکلات استفاده شود.
های  یافته  و  داده  مسئولان  گیری  تصمیم  مبنای 

علمی پژوهشگران است
مدیرکل آموزش و پرورش استان کرمانشاه در بخش 
دیگری از سخنان خود به اهمیت و جایگاه کارهای 

علمی، پژوهشی و تحقیقاتی اشاره کرد و گفت: با کار 
پژوهشی و تحقیقاتی، علم تولید می شود و علم در 
هر زمینه به قدرت، ثروت، اقتدار، امنیت، استقلال 

و توسعه و استفاده بهینه از منابع منجر می شود.
اگر می خواهیم کشوری قدرتمند  افزود:  محمدی 
داشته باشیم باید به کارهای پژوهشی و تحقیقاتی 
بهای بیشتری دهیم، زیرا لازم علم پژوهش است و 
دانایی و  به  نادانی  و  از جهل  با پژوهش و تحقیق 

روشنایی می رسیم.
نقش  مهمترین  شاید  داد:  توضیح  ادامه  در  وی 
مسئولان و مدیران هر جامعه ای تصمیم گیری در 
مورد موضوعات مختلف باشد و چون خودشان شاید 
آوری داده ها و اطلاعات در  وقت مطالعه و جمع 
مورد آن موضوعات که می خواهند تصمیم گیری 
کنند نداشته باشند، پس بنابراین از اطلاعات و داده 
پژوهشگران استفاده می کنند که تصمیمی بگیرند 

و به همین خاطر اهمیت دادن به پژوهشگران بسیار 
مهم و ضروری است زیرا مبنای اطلاعات و داده و 

تصمیمات در جامعه هستند.
و  پژوهان  معلم  پژوهشگران،  از  نفر   ۴۰ از  تجلیل 

دانش آموزان
در ادامه این مراسم معاون پژوهش، توسعه و منابع 
انسانی اداره کل آموزش و پرورش استان کرمانشاه 
به همه  که  فراخوانی  نیز گفت: سال گذشته طی 
مشکل  طرح  برای  نهادها  و  اجرایی  های  دستگاه 
برای امر پژوهش و تحقیق آموزش و پرورش استان 
اعلام کرد، ۲۷۰ عنوان مشکل به شورای پژوهش و 

تحقیق این اداره کل ارسال شد.
»فردین یاوری« در ادامه بیان داشت: در میان این 
تعداد طرح در نهایت طی فرایندی علمی ۱۷ عنوان 
طرح و مشکل برای پژوهش در شورای پژوهش و 

تحقیق آموزش و پرورش تایید و انتخاب شد.

آموزش و پرورش کرمانشاه رتبه اول پژوهش و تحقیق کشور را کسب کرد

 مدیر عامل جمعیت هلال احمر استان کرمانشاه 
گفت: این جمعیت از ابتدای امسال تاکنون بیش 
تومان خدمات  میلیون  و ۶۲۵  میلیارد  پنج  از 
به  دارویی  و تسهیلات درمانی و کمک هزینه 
بیماران  و  مستمند  و  بی بضاعت  خانواده های 
صعب العلاج استان ارایه و پرداخت کرده است.

به گزارش خبرنگار ایرنا، »محمد باقر محمدی« 
از دوطلبان  روز چهارشنبه در همایش تجلیل 
جهانی  روز  مناسبت  به  احمر  هلال  جمعیت 
احمر  هلال  جمعیت  سرسرای  در  داوطلبان 
احمر  هلال  جمعیت  همچنین  افزود:  استان، 
استان کرمانشاه از ابتدای سال تاکنون به ۲ هزار 
و ۶۷ نفر در قالب ۱۹ کاروان سلامت خدمت 

رسانی کرده است.
وی در ادامه توزیع هزار و ۵۶۴ بسته معیشتی با 
اعتبار ۴۷۲ میلیون تومان، اهدای ۲ هزار و ۶۲۵ 
واحد اهدای خون با هم افزایی مرکز انتقال خون 
استان و ارایه ۷۲۵ قلم کالای پزشکی از بانک 
امانات جمعیت هلال احمر استان به نیازمندان 
و خانواده بی بضاعت را از جمله دیگر اقدامات 

این جمعیت از ابتدای سال تاکنون اعلام کرد.
مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان کرمانشاه 
تومان  میلیارد  سه  پرداخت  از  همچنین 
قیمت  ارزان  دارویی  کمک  درمانی،  تسهیلات 
این نهاد به نیازمندان در آینده نزدیک خبر داد 
و گفت: هلال احمر کرمانشاه پرونده افراد را به 
تامین  منتظر  و  کرده  ارسال  عامل  های  بانک 

اعتبار هستیم.
وی همچنین در ادامه با قدردانی از فعالیت های 
داوطلب  اعضای  تعداد  جمعیت  این  داوطلبان 
جمعیت هلال احمر استان را پنج هزار و ۸۹۴ 
هلال  جمعیت  کرد:  تصریح  و  کرد  اعلام  نفر 

استان ۱۵  در سطح  کرمانشاه  احمر 
پایگاه امداد و نجات و خدمت رسانی 

دارد.
محمدی در ادامه از خیران و داوطلبان 
جمعیت هلال احمر استان کرمانشاه 
هزار  که  شکری«  »جهاندار  ویژه  به 
احداث یک  برای  را  متر مربع زمین 
پایگاه جمعیت هلال احمر در جاده 

هرسین اهدا کرده، قدردانی کرد.
در  فقیه  ولی  نماینده  دفتر  مسئول 
جمعیت هلال احمر استان کرمانشاه 
و  تجلیل  با  همایش  این  در  نیز 
خیرین  و  داوطلبان  کار  از  قدردانی 
به  کمک  در  احمر  هلال  جمعیت 
در  شدن  داوطلب  گفت:  دیگران 
کمک به دیگران همان ایثار و جهاد 
در فرهنگ اعتقادی دینی ما است و 

ریشه در جامعه ما دارد.
احمدرضا   « الاسلام  حجت 
به  اشاره  با  ادامه  در  حسن آبادی« 

این حدیث حضرت محمد )ص( که »هرکس 
حاجتی را از یک مسلمان برآورد گویی همواره 
کسی  افزود:  است«،  بوده  خداوند  خدمت  در 
به  انگار  کند  خدمت  خود،  همنوعان  دیگر  به 

خداوند کمک کرده است.
وی اضافه کرد: کسی در مشکلات و بحران و 
شرایط سخت به دیگران کمک می کنند، جهاد 
در  فقط  جهاد  زیرا  داده؛  انجام  الله  سبیل  فی 

جبهه و جنگ نیست.
ایثار  جهاد،  اوج  آبادی  حسن  الاسلام  حجت 
هشت  را  ایران  مردم  داوطلبانه  های  کمک  و 
زمان  در  گفت:  و  دانست  مقدس  دفاع  سال 

جنگ شاهد بودیم مردم ایران چه ایثار و جهاد 
داوطلبانه ای از خود نشان دادند.

احمر  هلال  جمعیت  جوانان  سازمان  رییس 
کشور نیز در این همایش با تجلیل و قدردانی 
استان  احمر  هلال  جمعیت  اعضای  همه  از 
به  داوطلبانه  کمک  گفت:  خیران  و  کرمانشاه 
دیگران، نجات آنها طبق آموزه های دینی اسلام 
در  آن  اشاعه  به  باید  و  است  مقدس  کار  یک 

جامعه کمک کنیم.
محمد  حضرت  ادامه  در  گل افشان«  »محمد 
)ص( پیامبر اسلام را "رحمت العالمین" توصیف 
کرد و بیان داشت: ایشان رحمت و شفاعت و 
کمک به امتش را تنها خواسته خود از خداوند 

منان اعلام کرد یعنی اوج نوع دوستی، مهربانی 
جمعیت  در  که  کسانی  و  دیگران  به  کمک  و 
هلال احمر برای کمک به دیگران داوطلب شده 
اند یعنی به یک کار الهی دست زده اند و این 
توفیق نصیب هر کسی نمی شود.وی در ادامه 
به تاثیر انجام کارهای خیر در باقیات و صالحات 
خیرین و داوطلبان کمک به دیگران اشاره کرد و 
گفت: کسانی که در بانک امانات جمعیت هلال 
احمر وسایل و تجهیزات پزشکی را برای کمک 
کمک  گذارند،  می  دردمندان  و  نیازمندان  به 

بسیار بزرگی به برخی از افراد انجام می دهند.
در پایان این همایش از داوطلبان خیران حوزه 
جمعیت هلال احمر استان کرمانشاه تجلیل شد.

هلال احمر امسال بیش از پنج میلیارد تومان خدمات درمانی 
به نیازمندان در کرمانشاه ارایه کرد

سال پنجم - شماره   160

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ     140160301022001468
اسناد  به  رسیدگی  1401/07/28هیات 
عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات 
مالکانه متقاضی مهدی مهران زاد فرزند علی 
از  صادره   6857 شناسنامه  شماره  به  اصغر 
تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با 
مترمربع   178/66 مساحت  به  احداثی  بنای 
مفروز  از پلاک - فرعی  و مجزی شده  مفروز 
از قطعه دوم تفکیکی از 163 اصلی واقع در 
مالکیت  از  کریم  رباط  شهرستان  ثبتی  حوزه 
گردیده  محرز  آشتیانی  رفیعی  یوسف  رسمی 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه 
سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا  شخص 
می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت 
مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند 
اداره تسلیم  این  به  را  اعتراض خود  ماه  دو 
و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
مدت  انقضای  در صورت  است  بدیهی  گردد. 
مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور 
هر  در  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت  سند 
حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 01 /09 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 16 / 09 / 1401
                                            

 بابک احمدی – رئیس اداره ثبت اسناد و 
املاک رباط کریم
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ورزشی
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نقش برنامه و تاثیر یک مربی؛

»ژاپن« چگونه سوژه فوتبال جهان شد

راهی که فوتبال ژاپن طی کرد تا به یکی از تیم های مورد توجه 
در جام جهانی ۲۰۲۲ قرار بگیرد مدتهاست آغاز شده و مسئولان 
فوتبال ایران با اطلاع از جزئیات این مسیر هیچ توجهی به آن 

ندارند!
به گزارش خبرنگار مهر، تب فوتبال در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر 
به اوج رسیده است تا هواداران این رشته پر هیجان تمام جزئیات 
برگزاری این بازی ها را مرور کرده و بتوانند عملکرد ۳۲ تیم حاضر 
در یکی از کوچک ترین کشورهای حاشیه خلیج فارس را زیر ذره 

بین قرار دهند.
کشور قطر به عنوان میزبان این رقابت ها نتوانست عملکرد قابل 
قبولی در این رقابت ها داشته باشد تا با سه شکست متوالی در 
گروه A قعرنشین شده و از دور رقابت ها حذف شود.  تیم های 
ملی ایران و عربستان نیز به عنوان نمایندگان غرب آسیا نتوانستند 
مجوز حضور در مرحله حذفی را پیدا کنند تا کره جنوبی، ژاپن و 

استرالیا راهی مرحله بعدی شوند.
بدون شک ژاپن با پیروزی مقابل آلمان و اسپانیا در مرحله گروهی 
و بازی فنی قابل قبول در جدال با کرواسی در یک هشتم نهایی 

بهترین نتایج را در بین تیم های آسیایی در جام ۲۰۲۲ گرفت.
»هاجیمه موریاسو« سرمربی وطنی تیم ملی ژاپن با عملکردی 
درخشان در چهار سال اخیر توانست فوتبال ژاپن را بار دیگر در 
صدر اخبار فوتبال دنیا قرار دهد. بازیکن پیشین تیم ملی ژاپن در 
این  پیراهن  بار  توانست ۳۵  بین سال های ۱۹۹۶-۱۹۹۲  حالی 
کشور را بر تن کند که فوتبال این کشور پس از بازنشستگی او 

سیر تحولش را آغاز کرد.
دوره نخست تغییر در فوتبال ژاپن با »فیلیپ تروسیه« سرمربی 
اهل فرانسه بین سال های ۲۰۰۲- ۱۹۹۷ رقم خورد. فدراسیون 
فوتبال ژاپن دوره تحول در ساختار فوتبال این کشور را همزمان 
با ورود تروسیه آغاز کرد. آنها مربیان مطرح و بازیکن ساز نظیر 
کارلوس کی روش را در همان دوره به ژاپن آوردند تا از تجربیات 
کردن  پیدا  برای  را  ورزشی  آکادمی های  و  کنند  استفاده  آنها 

استعدادهای فوتبالی ایجاد کنند.
موج دوم تغییرات در فوتبال ژاپن به عنوان پرافتخارترین تیم قاره 
آسیا با همراهی استادان دانشگاهی فیزیولوژی ورزشی این کشور 
همراه بود. تحقیقات گسترده ای که با حضور مربیان نامدار فوتبال 

دنیا در رأس کادر فنی تیم ملی ایران همراه بود.
وحید  و  آگوئیره  خاویر  رونی،  زاکه  آلبرتو  اوسیم،  ایویکا  زیکو، 
هدایت  ابتدای سال ۲۰۱۸  تا  که  بودند  مربیانی  هودزیچ  هلیل 
سامورایی ها را بر عهده داشتند اما علم فیزیولوژی و ورزش سبب 
دنیا  روز  دانش  با  مربیان خودی  به حضور  دیگر  بار  آنها  تا  شد 

روی بیاورند.

رییس فدراسیون جهانی: میزبانی ایران از 
مسابقات پرورش اندام رضایت بخش است

خبر

 انوشیروانی : الحاق کراس فیت به 
وزنه برداری برد دوسویه است

6

سرپرست فدراسیون وزنه برداری درخصوص الحاق 
گفت:  فدراسیون  این  به  ایران  کراس فیت  انجمن 
به  ورزش  این  برای  دوسویه  برد  یک  ادغام  این 

حساب خواهد آمد.
انجمن  الحاق  درخصوص  انوشیروانی  سجاد   
اظهارداشت:  فدراسیون  این  به  ایران  کراس فیت 
ظرفیت های  از  وزنه برداری  هم  که  ندارم  شکی 
برای  هم  و  شد  خواهد  بهره مند  کراس فیت 
کراس فیت ها در کنار قهرمانان و چهره های بنام 

وزنه برداری اتفاقات بهتری رقم خواهد خورد.
این  در  جوانان  و  ورزش  وزارت  از  تشکر  با  وی 
خصوص افزود: تمام تلاش ما این است که به لحاظ 
کمی و کیفی به توسعه وزنه برداری کمک کنیم. 
این حرکت باعث می شود جامعه آماری وزنه برداری 
پیدا کند و همین موضوع  افزایش  و کراس فیت 
رشته  دو  هر  در  آموزشی  سیستم  می شود  باعث 

متحول شود.
به گفته انوشیروانی »فعالیت کراس فیت به عنوان 
زیرمجموعه فدراسیون وزنه برداری گام بزرگی برای 
احیای هیئت های استانی است تا هم وزنه برداری 
برخوردار  بیشتری  تجهیزات  و  زیرساخت ها  از 
رخ  مثبتی  اتفاقات  درآمدزایی  نظر  از  هم  و  شود 
دهد. سرپرست فدراسیون در هفته آینده با رییس 
انجمن کراس فیت دیدار کرده و دستورالعمل های 
مربوط به نحوه ادغام و فعالیت را تدوین و اجرایی 

خواهند کرد.

 سرپرست مرکز مشارکت ها، سرمایه گذاری و اقتصاد ورزش 
وزارت ورزش و جوانان از احداث بیش از هشت هزار باشگاه 

ورزشی در دوران کرونا خبر داد.
علیرضا کلانتری در اولین جلسه کارگروه اشتغال و کارآفرینی 
وزارت ورزش و جوانان که با حضور دکتر یامین پور معاون 
امور جوانان و رئیس این کارگروه و سایر اعضا در ساختمان 
جوانان وزارت ورزش و جوانان برگزار شد، به ارائه گزارشی 
از عملکرد بند الف تبصره ۱۸ )تسهیلات اشتغال زایی( سال 
با  گفت:  و  پرداخت  جوانان  و  ورزش  بخش  دو  در   ۱۴۰۰
پیگیری ها و جلساتی که با وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
بند  به  اعتبارات مربوط  از  داشتیم موفق شدیم ۱۵ درصد 
الف تبصره ۱۸ آن وزارت را جذب کنیم. بر همین اساس 
اعتباری معادل ۳۴۰ میلیارد تومان با هدف اشتغال زایی به 
طرح های مرتبط با توسعه مراکز تخصصی ورزشی اختصاص 
یافت که در سه ماه پایانی سال ۱۴۰۰ به ما ابلاغ شد و پس 
از اصلاحات طرح، توسط نماینده وزارت ورزش و جوانان در 

شورای عالی اشتغال به استان ها ابلاغ شد.
سه  در  که  ما  باشگاه های  از  زیادی  تعداد  افزود:  کلانتری 
سال گذشته تحت تاثیر کرونا قرار گرفتند از این تسهیلات 
استفاده کردند که میانگین عدد تسهیلات برای اشتغال هر 
نفر ۲۲۰ میلیون تومان بود که این رقم در سال جاری ارتقای 

بسیار چشم گیری داشته است.
پایدار  اشتغال  در حوزه  تسهیلات  این  که  این  بیان  با  وی 
در مراکز تخصصی ورزش و مراکز مشاوره ازدواج اختصاص 
عالی  اعلام شورای  با  در سال ۱۴۰۱  کرد:  تصریح  می یابد 
اشتغال این رقم به سه هزار میلیارد تومان یعنی چیزی حدود 

۱۰ برابر افزایش یافته است.
سرپرست مرکز مشارکت ها، سرمایه گذاری و اقتصاد ورزش 
وزارت  گذشته  سال  توافقنامه  به  جوانان  و  ورزش  وزارت 
ورزش و جوانان با وزارت کار، تعاون و رفاه اجتماعی اشاره 
کرد و گفت: بر اساس این توافق موظف شدیم که ۳۷۵۰۰ 
تا پایان سال  اشتغال مستقیم و ۷۵۰۰ واحد کسب و کار 
۱۴۰۲ ایجاد کنیم که البته این تاریخ تا پایان سال ۱۴۰۳ 
تمدید شد. بر مبنای این توافق نامه یک توافقنامه استانی نیز 

آماده شده که تا پایان آذرماه به استان ها ابلاغ خواهد شد.
ورزشی  تعداد ۱۱۶۹ طرح  در سال ۱۴۰۰،  داد:  ادامه  وی 
در سامانه کارا ثبت شد که برای آنها ۱۵۷۰ میلیارد تومان 
اعتبار پیشنهاد شده بود. از این تعداد ۳۱۱ طرح در کمیته 
های فنی استانها تصویب شد که نهایتا ۲۴۲ میلیارد تومان 
پرداخت شد و بر اساس آن ۱۱۰۰ اشتغال مستقیم ایجاد 

شد.
کلانتری با بیان این که ما بر مبنای مجوز هایی که صادر می 
کنیم می توانستیم در کمیته های فنی دفاع کنیم، افزود: در 
حال حاضر وزارت ورزش و جوانان دو مجوز صادر می کند 
که یکی پروانه باشگاه های ورزشی و دیگری مجوز راه اندازی 
مراکز مشاوره ازدواج و خانواده است که امسال به حوزه کاری 

ما در بخش اشتغالزایی اضافه شده است.
در  کرونا  آسیب های  به  از سخنانش  دیگری  در بخش  وی 
حوزه باشگاه های ورزشی اشاره کرد و افزود: طبق مطالعات 

ما، در سه سال گذشته که باشگاه های ورزشی درگیر موضوع 
کرونا بودند و تعطیل شدند ۲۶ درصد نسبت به سال قبل 
جالب  نکته  اما  داشتیم  ها  باشگاه  رشد  میزان  در  کاهش 
اینجاست که در اوج شیوع کرونا که حدود ۲۰۰ روز باشگاه 
ها تعطیل بودند مجوز احداث ۲۰۲۲ باشگاه تصویب شده که 
نشان می دهد سرمایه گذاری در این بخش هنوز جذابیت 

دارد.
سرپرست مرکز مشارکت ها، سرمایه گذاری و اقتصاد ورزش 
با بیان این که ۶۰ درصد باشگاه ها در ۹ استان برخوردار 
ایجاد شده  که  هایی  باشگاه  درصد  گفت: ۸۴  ایجاد شده، 
که چیزی حدود  تملیکی هستند  درصد  و ۱۶  استیجاری 
۳۵ هزار نفر از اشتغال ایجاد شده در آن بخش استیجاری 
مشغول به کار هستند و اگر هر اتفاق ناخوشایندی که منجر 
به افزایش اجاره بها و قیمتها و عدم درآمد لازم شود منجر 
به تعطیلی باشگاه خواهد شد که برای این مشاغل خطرناک 
با بیان این که ۸۳۸۵ باشگاه در سه سال اخیر  است. وی 
ایجاد شده اند افزود: این باشگاه ها ۴۱ هزار اشتغال مستقیم، 
تومان  میلیارد  هزار  دو  مستقیم،  غیر  اشتغال  هزار   ۱۰۵
گردش مالی سالیانه و یک میلیون ۲۵۷ هزار متر مربع به 
فضای ورشی کشور اضافه کرده اند که اگر قرار بود دولت این 
کار را انجام دهد باید ۱۲ هزار میلیارد تومان هزینه می کرد 
و این ارزش حضور بخش خصوصی برای توسعه باشگاه ها 

را نشان می دهد.
کلانتری در خصوص اثرگذاری باشگاه های ورزشی، عنوان 
در  فعال  ورزشی  باشگاه  هزار   ۳۰ آمار،  آخرین  طبق  کرد: 
کشور داریم که حدود ۱۵۰ هزار نفر اشتغال مستقیم و ۳۷۵ 
هزار نفر اشتغال غیر مستقیم ایجاد کرده اند. همچنین ۱۵ 
هزار میلیارد تومان گردش مالی سالیانه این بخش است و ۶ 
میلیون مترمربع فضای ورزشی ایجاد کرده اند که اگر قرار 

بود این کار را دولت انجام دهد باید ۶۰ هزار میلیارد تومان 
تا الان هزینه می کرد.

 ۵ حدود  چیزی  سال  در  باشگاه  هزار   ۳۰ این  افزود:  وی 
می  پرداخت  دستمزد  و  حقوق  فقط  تومان  میلیارد  هزار 
کنند و نشان می دهد مجوزی که ما صادر می کنیم مجوز 
ها  باشگاه  در  گذاری  سرمایه  ظرفیت  و  است  ارزشمندی 

توسط بخش خصوصی وجود دارد.
ما  که  های  برنامه  با   ۱۴۰۱ سال  در  داد:  ادامه  کلانتری 
شورای  در  پور  یامین  دکتر  حضور  به  توجه  با  و  داشتیم 
عالی اشتغال و پیگیری های وی، رقم ۳۴۰ میلیارد تومان 
تسهیلات اشتغالزایی به ۳ هزار میلیارد تومان افزایش پیدا 
کرد که حدود هزار درصد رشد داشت و تعهد دادیم که بر 

مبنای این تسهیلات ۷۷۱۸ نفر شغل مستقیم ایجاد کنیم.
مشاوره  مراکز  مجوز  موضوع  امسال  که  این  بیان  با  وی 
ازدواج و خانواده هم به تسهیلات اشتغال زایی اضافه شد، 
اشتغال  تسهیلات  تومان  میلیارد  هزار  سه  از  کرد:  تصریح 
زایی وزارت ورزش و جوانان ۲۴۰۰ میلیارد تومان در بخش 
ورزش و ۶۰۰ میلیارد تومان در حوزه مراکز مشاوره ازدواج 
و خانواده تسهیلات پرداخت خواهد شد.کلانتری به موضوع 
بیمه شاغلین باشگاه های ورزشی اشاره کرد و افزود: ما ۳۰ 
هزار باشگاه ورزشی داریم که ۱۵۰ هزار نفر در آنها مشغول 
به کار هستند اما آمار ثبت شده تامین اجتماعی ۴۰ هزار 
نفر است که نشان می دهد بخش اعظمی از شاغلین باشگاه 
ها فاقد بیمه تامین اجتماعی هستند و به عنوان اشتغال غیر 
رسمی محاسبه شده اند. یکی از اقداماتی که در این طرح 
اشتغال  به  اشتغال غیر رسمی  تبدیل  انجام است  در حال 
بیمه  های  و مشوق  تسهیلات  پردخت  با  که  است  رسمی 
 کارفرمایی قابل انجام است و اگر اجرایی شود می تواند بسیار 

کمک کننده باشد.

کلانتری: بیش از هشت هزار باشگاه ورزشی در دوران 
کرونا ایجاد شد

 رییس فدراسیون جهانی بدنسازی، میزبانی 
را  پرورش اندام  جهانی  مسابقات  از  ایران 

رضایت بخش توصیف کرد.
رافائل  دیدار  این  در  ایرنا،  گزارش   به 
کمیته  دبیرکل  هاشمی،  مناف  با  سانتونخا 
ملی المپیک کشورمان دیدار و در خصوص 
مسایل روز این ورزش و راهکارهای تعمیم و 

توسعه آن بحث و تبادل نظر کرد.
و  نقش  به  اشاره  با  دیدار  این  در  هاشمی 
داشت:  اظهار  آسیا  ورزش  در  ایران  جایگاه 
قهرمانان ایران همواره در بازی های آسیایی 
رویدادهایی  در  و  داشته  موفقی  عملکرد 
آفرین  افتخار  ایران  برای  نیز  المپیک  مانند 

بوده اند.
المپیک حمایت  ادامه داد: کمیته ملی  وی 
همه جانبه خود را از فدراسیون بدنسازی و 
پرورش اندام اعلام می کند و این آمادگی در 

ورزش ایران وجود دارد.
کشورمان  المپیک  ملی  کمیته  دبیرکل 
در  رشته  این  حضور  امکان  به  اشاره  با 
با  کرد:  تاکید  ساحلی  و  آسیایی  بازی های 
توجه به عملکرد خوب ورزشکاران کشورمان 
و مدال آوری آنها، اگر این مهم محقق شود 
برای ما بسیار خوب است چراکه می توانیم 

روی این مدالها حساب ویژه ای باز کنیم.
وی گفت: جای خوشحالی است که رییس 
به  اندام  پرورش  و  بدنسازی  فدراسیون 
ایران برای میزبانی اعتماد کرد. همه تلاش 
به  میزبانی  این  که  است  این  ما  گروهی 
خوبی انجام شود. ما و فدراسیون بدنسازی 
ایران در کنار هم هستیم و پیشنهاد میزبانی 

رویدادهای مهم را هم داده این و به دنبال 
جهانی  فدراسیون  در  بیشتر  های  کرسی 
بسیار  رقابت های  دارم  اطمینان  هستیم. 
خوبی را در ایران شاهد خواهیم بود و ایران 
این رقابت ها  از  می تواند میزبان شایسته ای 

داشته باشد.
جهانی  فدراسیون  رییس  سانتونخا  رافائل 
این  ابتدای  در  اندام  پرورش  و  بدنسازی 
که  من  برای  است  افتخاری  گفت:  نشست 
المپیک  ملی  کمیته  در  و  ایران  در  امروز 
کشور شما باشم و تلاش می کنیم مسابقات 
برگزار  خوبی  به  را  جهان  جوانان  قهرمانی 

کنیم.
وی افزود: ما در پایان سال میلادی هستیم و 
با میزبانی ایران از کشورهای پنج قاره جهان 
سال را به پایان خواهیم برد. همه مسابقات 
فرصت  یک  چلنج  فیتنس  اما  است  جذاب 
یک  را  پرورش اندام  و  فیتنس  است.  جدید 
ورزش نمی شناسیم چراکه آنها می توانند در 
همه رشته ها هم نقش موثری داشته باشند.

بدنسازی  فدراسیون  جهانی  رییس 
خاطرنشان کرد: با آنکه هنوز مسابقات آغاز 
نشده اما از میزبانی خوب ایران رضایت داریم 
و یک میزبانی دیگر را به ایران خواهیم داد. 

خواهد  کامل  اطلاع رسانی  این خصوص  در 
ورزشی  خبرنگاران  انجمن  طریق  از  و  شد 
رسانه ای  خوبی  به  موضوع  این  جهان 
می شود. حضور خبرنگاران بسیار مهم است.

ایرنا  خبرنگار  سوال  به  پاسخ  در  سانتونخا 
فدراسیون  حمایتی  برنامه های  درباره 
گفت:  ایران  بدنسازی  فدراسیون  از  جهانی 
عضو  نفراتی  ایران  از  که  داریم  عضو   ۲۰۳
فدراسیون جهانی هستند. رییس فدراسیون 
داریم.  را  ایران  از  دیگر  عضو   ۲ و  ایران 
خوشبختانه ایران ظرفیت های خوبی دارد و 
سعی می کنیم از آن به خوبی استفاده کنیم.

گفت:  فوتبال  فدراسیون  رییس   
ویدیوئی  داور  کمک  دستورالعمل 
از سوی کنفدراسیون فوتبال آسیا 
نداشته   VAR اگر  و  شده  ابلاغ 
رقابت های  در  داوری  هیچ  باشیم 
پیش رو  مسابقات  و  آسیایی 

نخواهیم داشت.
در  تاج  مهدی  ایرنا،  گزارش  به 
ملی  مرکز  رییس  معارفه  مراسم 
نشست  این  داشت:  اظهار  فوتبال 
و  فوتبال  توسعه  اهمیت  دلیل  به 
مرکز ملی تشکیل شده که باید با 
یک برنامه ریزی دقیق پیش برویم. 
یکی از مطالبی که مهم است و از 
مدت ها پیش به آن توجه داشتیم 
اداری  جدید  ساختمان  بحث 
فدراسیون فوتبال است که باید به 

زودی راه اندازی شود.
وی ادامه داد: زمانی که انتخابات 
جهانی  جام  درگیر  شد،  تمام 
شدیم و عمده وقت مان برای بحث 
تلاش  بود.  ملی  تیم  پشتیبانی 
قطر  در  اتفاق  بهترین  که  کردیم 
بهترین  در  ملی  تیم  و  دهد  رخ 
داشته  حضور  قطر  در  وضعیت 
تجربه سه دوره حضور  باشد. من 
هر  و  داشته  را  جهانی  جام  در 
کسب  را  متفاوت تر  تجربه ای  بار 
کردم. به هر جهت تیم ملی ایران 
صعود  شانس  دقایق  آخرین  تا 

داشت  را  بعدی  دور  به 
فدراسیون  مجموعه  و 
به  نتوانستیم  اینکه  از 
کنیم،  صعود  بعدی  دور 

خرسند نیست.
فوتبال  فدراسیون  رییس 
ساختمان  بحث  گفت: 
که  فوتبال  فدراسیون 
ما  اول  الویت های  جزء 
جدیت  به  باید  است 
نتیجه  به  و  پیگیری 
 VAR بحث  برسد. 
و  شد  مشخص  تکلیفش 

پروژه اجرایی شدن این طرح کلید 
خورد. اگر VAR را اجرایی نکنیم 
تمام داورانمان حذف خواهند شد، 
این  دستورالعمل  اینکه  ضمن 
کنفدراسیون  سوی  از  موضوع 
اگر  که  شده  ابلاغ  آسیا  فوتبال 
داور  هیچ  باشیم  نداشته   VAR
مشخصی در رقابت های آسیایی و 
داشت  نخواهیم  پیش رو  مسابقات 
شان  در  که  نیست  چیزی  این  و 
ما باشد پس باید هر چه سریعتر 
دست به کار شویم و این طرح را 

اجرایی کنیم.
و  زیربنایی  بحث  کرد:  اظهار  تاج 
ساخت وساز از مهمترین دغدغه ها 
در  ملی  تیم  کمپ  زمین  است. 
زمان صفایی فراهانی و با پیگیری 

و  شده  تحویل  فدراسیون  به  وی 
و  کفاشیان  و  دادکان  زمان  در 
من  مسئولیت  دوره  در  سپس 
آن  توسعه  امروز  و  شد  تکمیل 
چرا  است  فدراسیون  مهم  هدف 
که فوتبال ایستا نیست و مجموعه 
پهناوری  کشور  برای  گسترده ای 
مانند ایران نیاز است که مجموعه 
کامل و با زیر ساخت ها و امکانات 
ویژه و پیشرفته داشته باشد. باید 
را  اجرایی  اقدامات  سرعت  به 
آغاز کنیم تا در بحث زیربنایی و 
ایده آل  وضعیت  به  ساز  و  ساخت 
گسترش  را  کمپ  این  و  برسیم 

دهیم.
وی گفت: تکمیل ساختمان کوثر 
باید  هم  بانوان(  برای  )اختصاصی 
این  پیشرفت  شود.  انجام  زودتر 

تخمین  درصد   ۸۰ تا  مهم  پروژه 
با  زودتر  چه  هر  باید  و  شده  زده 
رفع موارد باقیمانده، آن را تجهیز 
کنیم تا تیم های ملی بانوان از آن 
استفاده  ممکن  نحو  بهترین  به 

کنند.
اصلی  اولویت  پایان گفت:  تاج در 
امید خدا طراحی  به  بعدی هم  و 
اداری  جدید  ساختمان  ایجاد  و 
چه  هر  باید  که  است  فدراسیون 
فراهم  را  امر  این  اقدامات  زودتر 
با حضور  زمین  این  کلنگ  کنیم. 
اینفانتینو و شیخ سلمان زده شد 
در  ساله   ۲ وقفه ای  متاسفانه  اما 
شده  ایجاد  مجموعه  این  ساخت 
مکلف  بخش ها  همه  اکنون  اما 
و  ساختن  مسیر  در  تا  هستند 

افتتاح این پروژه گام بردارند.

تاج: VAR نداشته باشیم داوران ایران حذف می شوند

جام  گروهی  مرحله  فیفا  رئیس   
عنوان  به  را  قطر   ۲۰۲۲ جهانی 
این  ادوار  تاریخ  مرحله  بهترین 

رقابت ها معرفی کرد.
مرحله  دیدارهای  ایرنا،  گزارش  به 
شگفتی های  جهانی  جام  گروهی 
آرژانتین  شکست  مانند  بزرگی 
ژاپن  پیروزی های  عربستان،  مقابل 
مقابل آلمان و اسپانیا، حذف بلژیک 
خود  در   ... و  گروهی  مرحله  از 

داشت.

جیانی اینفانتینو رئیس فیفا نیز از 
مرحله گروهی جام جهانی قطر به 
جام  تاریخ  در  دور  بهترین  عنوان 
یادآور  اینفانتینو  کرد.  یاد  جهانی 
شد: من تمامی مسابقات را دیده ام 
روشن،  و  ساده  خیلی  زبان  به  و 
جام  گروهی  مرحله  بهترین  این 
جهانی فوتبال بوده است. بازی ها در 
عالی  کیفیت  با  زیبا  استادیوم های 

برگزار شده اند.
وی گفت: این دیدارها نکات مثبتی 

نتایج  و  داشت 
آمده  دست  به 
از  برخی  توسط 
نشان  کشورها 
سطح  دهنده 
فوتبال  بالای 
است. این واقعیت 
نادیده  نباید  را 
بگیریم که برخی 
برای  تیم ها  از 

در  نهایی  هشتم  یک  در  بار  اولین 
قطر حضور داشتند. دیگر هیچ تیم 

کوچک و بزرگی وجود ندارد.

اینفانتینو: شاهد بهترین مرحله گروهی در تاریخ جام جهانی بودم
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هنری
گزارش

برگزاری ۱۰ رویداد سینمایی ملی و 
بین المللی طی ۳ ماه آینده

 رئیس سازمان سینمایی از برگزاری ۱۰ رویداد سینمایی طی سه 
ماه پیش رو بر اساس تقویم رویدادهای سازمان سینمایی در مقیاس 

بین المللی، ملی و منطقه ای خبر داد.
به نقل از سازمان سینمایی، محمد خزاعی در پنجاه یکمین جلسه 
شهید  سالن  در  که  سینمایی  سازمان  مدیران  و  معاونین  شورای 
رسیدگی  و  پیگیری ها  به  اشاره  با  شد  برگزار  سازمان  این  آوینی 
سازمان  سوی  از  اخیر  هفته های  در  سینماگران  مشکلات  حل  به 
سینمایی و کمیته مشترک سازمان، قوه قضائیه و خانه سینما، گفت: 
خوشبختانه بخش قابل توجهی از این پیگیری ها، نتیجه بخش بوده 

و پرونده تعدادی از سینماگران مورد مساعدت قرار گرفته است.
پیگیری جدی مشکلات و ضرورت همراهی و کمک سینماگران

و  صلاح  ذی  دستگاه های  با  که  متعددی  جلسات  در  افزود:  وی 
به  و  شده  اتخاذ  موثری  تصمیمات  و  نتایج  داشته ایم  تصمیم گیر 
سرعت  با  سینماگران  این  پرونده  از  تعدادی  جلسات  این  موجب 
از آن میان  قرار گرفت که  بررسی و تصمیم گیری  بیشتری مورد 
برخی پرونده ها به اخذ تعهد و برخی دیگر منجر به صدور قرار وثیقه 

و آزادی بازداشت شدگان شد.
وی عنوان کرد: کمیته قضایی سازمان سینمایی کماکان به تلاش 
برای  آمده  بوجود  مسائل  و  مشکلات  فصل  و  حل  جهت  در  خود 
زودتر  چه  هر  خدا،  یاری  به  تا  داد  خواهد  ادامه  سینما  اعضای 
مشکلات سینماگران مرتفع شود و شایسته است خود سینماگران 

هم در حل مشکلات همراهی و کمک کنند.
سامانه آی تیکت گام اول

موسسه  از  تشکر  ضمن  جلسه  این  در  سینمایی  سازمان  رئیس 
سینماشهر در ایجاد سامانه آی تیکت به عنوان فاز اول یک طرح 
کلان در حوزه ظرفیت سازی مخاطب در سینما، آن را گام مهمی 
به سمت رونق و پویایی صنعت سینما و مخاطب پذیری و بازاریابی 
برای  ای  مقدمه  این سامانه  اندازی  راه  افزود:  و  اعلام کرد  فیلم ها 
فاز  تیکت  اقتصاد سینماست، آی  توسعه  به طرف  حرکت جدی تر 
اول یک طرح کلان است و با توسعه زیرساخت و رونمایی از مراحل 
و  مخاطبان  حوزه  در  ظرفیت های جدیدی  شاهد  این طرح  بعدی 

تماشاگران سینماها و فیلم ها خواهیم بود.
وی تصریح کرد: مقوله مخاطب و کشف و جذب ظرفیت های مغفول 
این حوزه موضوع مهمی است و گسترش سامانه های کمک کننده 
به توسعه مناسبات اجتماعی سینما و جذب مخاطب برای فیلم ها 
از نیازهای اساسی سینماست و از نظر ما هیچ گونه محدودیتی در 

زمینه گسترش و افزایش سامانه ها وجود ندارد.
سازمان بازرگانی و تبلیغات سینماها

ابعاد  همه  به  توجه  لزوم  به  اشاره  با  سینمایی  سازمان  رئیس 
زمینه  در  ملموسی  خلاء  داشت:  اظهار  سینما  صنعت  اقتصادی 
امور بازرگانی و تبلیغات سالن هایی سینمایی حس می شود و لازم 
است موسسه سینماشهر با کمک صنوف سینمایی و بهره گیری از 
مشورت و همفکری انجمن سینماداران، پخش کنندگان و اتحادیه 
بهره وری  و  بخش  این  توسعه  نظم دهی،  به  نسبت  تهیه کنندگان 

بهینه از ظرفیت های تبلیغاتی سالن های سینمایی اقدام نماید.
وی ادامه داد: در جهت گسترش و سامان دهی تبلیغات و آگهی های 
سینمای ایران مقرر شد ساز وکاری در این حوزه تعریف و اجرا شود 
که نتیجه نهایی آن به سهولت، اطمینان و شفافیت امور تبلیغی در 

حوزه سینما منجر خواهد بود.
و موضوع  امروز  تبلیغات در جامعه  به جایگاه صنعت  اشاره  با  وی 
مهم آگهی های سینماها در گسترش، تعمیق و نفوذ و اطلاع رسانی 
در  منسجمی  ساختار  و  تعریف  تاکنون  گفت:  سینما  مخاطبان  به 
نفع  به  بهتر  بهره وری  جهت  در  و  است  نداشته  وجود  عرصه  این 
سینماها و پردیس های سینمایی پیشنهاد شد تا مدلی برای تامین 
این نیاز طراحی شود و ایده دایر کردن سازمان تبلیغات و آگهی های 

سینماهای ایران ارائه شد.
خزاعی با اشاره به ظرفیت تبلیغات در بیش از ۷۰۰ سالن سینمایی 
در سطح کشور ادامه داد: راه اندازی سازمان بازرگانی سینما کمک 
می کند به چشم انداز جامعی از نظر مقررات، راهکارها و عملکردهای 

بخش های مختلف در حوزه آگهی های سینما دست یابیم.
از  عمده ای  بخش  بازرگانی  سازمان  راه اندازی  با  کرد:  تصریح  وی 
ظرفیت  از  و  شد  خواهد  مرتفع  حوزه  این  در  مشکلات  و  موانع 
دولتی  بخش های  در  اجرایی  مختلف  دستگاه های  تبلیغات  مغفول 
بین سفارش دهندگان  و هم رسانی  و خصوصی و سطح دسترسی 
آگهی، سازندگان، پخش کنندگان، و سینماداران راحت تر و ساده تر 

خواهد شد.
توسعه زیرساخت های سینمایی در سطح کشور

به گفته وی با اهتمام صورت گرفته و با حمایت بخش های خصوصی 
و دستگاه های اجرایی و استانداران روند اجرای سیاست های حمایتی 
و  تهران  در  سینماها  ارتقای  حوزه  در  سیزدهم  دولت  ابتدای  از 
شهرستانها رونق گرفته است، به طوری که از تیر ماه سال ۱۴۰۰ 
تاکنون تعداد۱۳۰ سالن جدید به بهره برداری رسیده یا در آستانه 
در  هم  دیگر  سالن   ۳۰۰ نیز  حاضر  حال  در  و  است  بهره برداری 

مراحل مختلف ساخت قرار دارند.
خزاعی عنوان کرد: سازمان سینمایی از طریق سینماشهر، مجموعه 
سینمایی،  تجهیزات  مختلف  بخش های  در  بلاعوضی  کمک های 
بازسازی سینما، تعمیر وتعویض قطعات و... به سینماهای مختلفی 
اصفهان،  مازنداران،  لرستان،  قم،  رضوی،  خراسان  استان های  در 
مرکزی،  گلستان،  یزد،  کردستان،  وبلوچستان،  سیستان  سمنان، 
و  گیلان  خوزستان،  همدان،  کرمانشاه،  کرمان،  شرقی،  اذربایجان 
خواهد  ادامه  حمایتی  کمک های  این  که  است.  داده  انجام  تهران 

داشت.

در  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر   
جمع دانشجویان دانشگاه الزهرا گفت: 
هنرمندان  معیشت  عده ای  متاسفانه 
می زنند.  گره  بازی های سیاسی  به  را 
و  می کنند  تهدید  را  هنرمندان  آنان 
را  برنامه ها  اجرای  جلوی  فحاشی  با 

می گیرند.
ایرنا؛  فرهنگی  خبرنگار  گزارش  به 
دانشجویی،  پاسخ  و  پرسش  نشست 
حضور  با  دانشجو  روز  با  همزمان 
فرهنگ  وزیر  اسماعیلی  محمدمهدی 
الزهرا  دانشگاه  در  اسلامی  ارشاد  و 

برگزار شد.
نظرات  شنیدن  از  پس  اسماعیلی 
حل  راه  که  این  بیان  با  دانشجویان 
مسائل کشور گفتگو و صحبت کردن 
دوست  دشمن  داشت:  اظهار  است 
داشته  هایی  جمع  چنین  ما  ندارد 
باشیم و با هم گفتگو کنیم. من باید 
صحبت  و  باشم  داشته  صدر  سعه 
را  مختلف  سلیقه های  با  دانشجویان 

بشنوم.
یک  با  جدید  دولت  در  افزود:  وی 
مواجه  فرهنگ  حوزه  در  وضعیتی 
بسیاری  نقدهای  با  خودم  بودیم. 
مسوولیت این کار را پذیرفتم. بعد از 
گذشت ۱۵ ماه می گویم در بسیاری 
از بخش ها حرکت های جدید و مهمی 

رخ داده است.
وزارت  این که در  اشاره  با  اسماعیلی 
حوزه   ۱۸ از  بیش  مسوولیت  ارشاد 
کرد:  بیان  دارد  عهده  بر  را  موضوعی 
من با یک سند تحولی کارم را شروع 
کردم و فصل به فصل و ماه به ماه این 
سند را بررسی می کنم. مسیر حرکت 
 ۹۵ از  بیش  است.  روشنی  مسیر  ما 
ساخت  مجوز  امسال  سینمایی  فیلم 
امسال  گرفتند. سال قبل ۷۰ فیلم و 
فجر  فیلم  جشنواره  برای  فیلم   ۷۵

ثبت نام کرده اند.
ای  عده  این که  بیان  با  فرهنگ  وزیر 
های  بازی  به  را  هنرمندان  معیشت 
در  داد:  توضیح  می زنند  گره  سیاسی 
۴ ماهه اول امسال یعنی قبل محرم و 
صفر بیشترین حجم برنامه های هنر 
اغتشاشات  با  همزمان  اما  داشتیم  را 
بسیاری از برنامه ها تعطیل شد. برخی 
با  و  کنند  می  تهدید  را  هنرمندان 
گیرند.  می  را  کارش  جلوی  فحاشی 
از  مهمی  بخش  خاطر  همین  به 
اصحاب فرهنگ و هنر ما دچار مشکل 

معیشتی شده  اند.
می  که  ای  دوره  بهترین  افزود:  وی 
شود همه مشکلات حوزه هنر را حل 
دولت  چون  است.  دولت  همین  کرد 
متعهد به آزادی بیان و اهل گفتگو با 
هنرمندان است. سال ۹۸ دانشجویان 
حال  در  قطعی  احکام  هنرمندان  و 
اجرا داشتند. حضرت آیت الله رییسی 
نامه ای  بودند  قضاییه  قوه  رییس  که 
عفو  درخواست  همه  برای  و  نوشتند 
نظام  علیه  امروز  که  هنرمندانی  کرد. 
های  عفوی  بعضا  کنند،  می  صحبت 
زندان  احکام  آنها  هستند.   ۹۸ سال 

های چهارساله و هفت ساله داشتند.
و  دانشجو  حق  را  اعتراض  اسماعیلی 
قانون   ۲۷ اصل  گفت:  و  خواند  مردم 
اساسی را باید رعایت کنیم. ولی وقتی 
اعتراض می شود، عده ای سو استفاده 
سرد  با سلاح  طرف  وقتی  کنند.  می 
می  حمله  انتظامی  نیروی  به  گرم  و 
و  نیست  اعتراض  اسمش  دیگر  کند 
باید  معترضان  خود  است.  اغتشاش 
جلوی این اقدام را بگیرند و نگذارند از 

مطالبات مردمی ناامنی بیرون بیاید.
وی افزود: ما آماده حمایت از ایده های 
دانشجویی هستیم. دست ما به سمت 
دراز  نخبگان  و  دانشجویی  گروه های 
است. به ما در حوزه مدیریت فرهنگ 

کمک کنید.
درباره  سوالی  به  پاسخ  در  اسماعیلی 
سلبریتی ها گفت: باید حوزه هنر را از 

انحصار چند نفر بیرون بیاوریم. حوزه 
هنر نباید در چند چهره خلاصه شود 
که با اخم آنها جامعه دچار التهاب و با 

خنده آنها دچار انبساط شود.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با تاکید 
بر این که برای این کار برنامه ریزی 
عنوان  به  داد.  ادامه  ایم  دقیقی کرده 
مثال قرارگاه محرومیت زدایی از حوزه 
و  کرده ایم  افتتاح  را  هنر  و  فرهنگ 
۱۴۰ هزار هنرآموز جدید را در مراکز 
می  آموزش  داریم  محروم  مناطق  و 
دهیم. همچنین کانون های فرهنگی 
شعار  و  فعال  را  مساجد   هنری 
بازگشت به مساجد را مطرح کرده ایم. 

بسیار  ما  که  این  بیان  با  اسماعیلی 
امیدوار هستیم بیان کرد: ما در حوزه 
فرهنگی باید امیدواری را با عمل مان 
تا  بدهیم  دانشجویان  و  جوانان  به 
داد.  خواهد  ادامه  پیشرفت  به  کشور 
اصلاح  از  انقلاب  معظم  رهبر  منظور 
ها  ارزش  حوزه  فرهنگ  ساختارهای 
است.  امیدواری  گزاره  و  هنجارها  و 
دشمن می خواهد ما را نسبت به آینده 

کشور و مسیر پیش رو ناامید کند. 
آیا  که  سوال  این  به  پاسخ  در  وی 
خودتان با خانواده به سینما می روید 
به  مرتب  را  خانواده ام  من  بله.  گفت: 
باید  فیلمی  به  باید  ما  سینما می برم. 
ام  خانواده  با  من  که  بدهیم  مجوز 
بتوانم بروم. موردی بوده که من نمی 
را  فیلمی  ساله ام  بچه ۱۵  با  توانستم 

ببینم. پس معلوم بوده که فیلم اشکال 
داشته است. یک روز من این حرف را 
می خواهید  شما  گفتند  برخی  و  زدم 
خودتان  سلیقه  به  را  مردم  سلیقه 
که  دادم  جواب  من  بدهید.  تقلیل 
حوزه  این  کارشناس  یک  عنوان  به 
ما  تئاتر  و  کنسرت  و  سینما  معتقدم 
باید محلی برای خانواده ها باشد. هر 
کسی سینمای خانواده محور را نقض 
کند، دارد از ارزش های سینما تخطی 

می کند. 
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با اشاره 
و  نوجوانان  قرارگاه  اندازی  راه  به 
در  گفت:  امسال  تابستان  در  جوانان 
خراسان  استان  در  اغتشاشات  همین 
پایلوت  صورت  به  را  کار  این  رضوی 
و  ها  جوان  اکثر  کردیم.  شروع 
دانشجویانی که به هر دلیلی بازداشت 
شده بودند، آنجا با گفتگو و صحبت و 
رفع شبهات به زندگی عادی خودشان 
در  باید  را  الگو  همین  برگشتند. 

جاهای دیگر هم دنبال کنیم. 
وی با تاکید بر اهمیت عدالت فرهنگی 
و انجام نزدیک به هفتاد سفر به استان 
موفق شدیم  داد:  توضیح  کشور  های 
به  را  هنری  فرهنگی  های  جشنواره 
نمی توانید  شما  ببریم.  کشور  تمام 
توقع داشته باشید در یک سال اخیر 
دهه  چهار  های  ماندگی  عقب  همه 
سختی  کار  کنیم.  جبران  را  گذشته 

داریم. باید کنار هم جلو برویم.

وزیر فرهنگ: عده ای معیشت هنرمندان را به 
بازی های سیاسی گره می زنند

و  فرهنگ  وزارت  فرهنگی  معاون   
ارشاد اسلامی گفت: امکانات و منابع 
مالی لازمه اقدامات اساسی در حوزه 
فرهنگ است و انتظار می رود توجه 

ویژه به این بخش صورت گیرد.
شورای  نشست  در  احمدوند   یاسر 
ابراز  استان سمنان  عمومی  فرهنگ 
در  داد  نشان  فعلی  شرایط  داشت: 
حوزه فرهنگ اشکال و اختلال وجود 
دارد و باید در این زمینه دستگاه های 
و  فرهنگ  ادارات  کل  مانند  متولی 
ارشاد اسلامی بیش از پیش کار کنند 
و البته برای انجام کارهای فرهنگی 
باید اعتبار ویژه درنظر گرفته شود و 

نمی توان دست خالی اقدام کرد.
وی بیان کرد: انقلاب اسلامی ایران، 
انقلابی مردمی و فرهنگی است و این 
پرسش مطرح است چرا پیام انقلاب 
جوان  نسل  به  درستی  به  اسلامی 

منتقل نشده است.
وی تاکید کرد: تولید آثار فاخر هنری 
به منظور تبیین دستاوردهای انقلاب 
مورد  عمومی  افکار  اقناع  و  اسلامی 

توجه باشد.
در  اشکال  کرد:  تصریح  احمدوند 
انتقال  در  اشکال  و  محتوا  تولید 

درست اطلاعات ۲ عامل اساسی در 
است  کشور  امروز  فرهنگی  اختلال 
وظیفه  فرهنگی  نهادهای  اکنون  و 
درست  اطلاع رسانی  و  محتوا  تولید 
به منظور تبیین افکار عمومی را بر 

عهده دارند.
وی یادآور شد: ادارات کل فرهنگ و 
متولی  به عنوان  باید  اسلامی  ارشاد 
و  فرهنگ سازی  زمینه  در  فرهنگی، 

جهاد تبیین کوشا باشد.
فرهنگی  نهاد  کرد:  تاکید  احمدوند 

و  باشند  داشته  مطالبه گر  روحیه 
تامین اعتبار را مطالبه کنند.

رهبر  فرموده  به  اشاره  با  احمدوند 
موضوع  اگر  افزود:  انقلاب  معظم 
باید  است،  مهم  کشور  در  فرهنگ 
در زمینه تخصیص اعتبارات و تامین 
بودجه به میزان اهمیت فرهنگ ویژه 

دیده شود.
معاون فرهنگی وزیر فرهنگ و ارشاد 
اسلامی با بیان اینکه دشمن در جنگ 
نرم و فرهنگی با کشور است، افزود: 

با توجه به شرایط حوزه فرهنگ باید 
داشته  جنگی  و  راهبردی  آرایش 

باشد.
سعیدی  مرتضی  نشست  این  در 
رضا)ع(،  امام  بنیاد  مدیرعامل  زاده 
المسلمین مرتضی  حجت الاسلام و 
مطیعی نماینده ولی فقیه در استان 
ریواده  احمد  سمنان،  جمعه  امام  و 
اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون 
استانداری سمنان و جمعی از مدیران 

فرهنگی حضور داشتند.

معاون وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی:  بودجه فرهنگی 
کشور تقویت شود

گزارش

علی شاه حاتمی: وجدان و عدالت 
پیام فیلم »حرف آخر« است

با اشاره به آغاز اکران این  تهیه کننده فیلم سینمایی »حرف آخر« 
از ۱۶ آذر در سینماهای گروه هنر و تجربه گفت: در جامعه  فیلم 
کنونی در هر جایگاهی که هستیم باید وجدان و عدالت را پررنگ 

کنیم تا به جامعه ایده آل برسیم.
اینکه  به  اشاره  با  ایرنا  خبرنگار  با  گو  و  گفت  در  حاتمی  شاه  علی 
داستان اصلی »حرف آخر« عدالت خواهی یک قاضی در دادگاه است، 
یک  در  وجدان  بیداری  و  عدالت خواهی  فیلم  این  در  اظهارداشت: 
قاضی به تصویر کشیده شده که درصدد جبران اشتباه خود است. 
این قاضی حکمی را به اشتباه صادر کرده و تلاش می کند تا آن رای 
اجرا نشود.وی از تمایل خود و سازندگان فیلم برای اکران در گروه 
هنر و تجربه خبر داد و افزود: در جامعه امروزی پذیرش اشتباه و 
برای جبران کردن آن، کمتر دیده می شود و می توان گفت  تلاش 
به فراموشی سپرده شده چرا که افراد به دلیل داشتن غرور کاذب 

نمی خواهند خطای خود را قبول کنند.
شاه حاتمی با تاکید بر شعار فیلم »حرف آخر« بیان کرد: شعار این 
فیلم، رعایت عدالت و بیداری وجدان است. این داستان می خواهد 
وجدان ها را بیدار کند و خواب را از چشم افرادی که وجدان ندارند و 

عدالت را رعایت نمی کنند، بگیرد.
تهیه کننده فیلم سینمایی »حرف آخر« با اشاره به اینکه پذیرش نقد 
در اصل موجب اصلاح جامعه می شود، گفت: هیچ وقت موضوع نقد، 
به معنی حمله نیست. گاهی با بستن راه نقد موجب ایجاد تلاطم در 
جامعه می شویم. هیچ انسانی نباید خود را متمایز از نقد بداند چرا 

که انتقاد همیشه موثر و راه گشا است.
وی افزود: هر فیلم باید حرف خودش را روی پرده بزند و با مخاطب 
و  شغل  هر  در  مردم  تمام  فیلم،  این  مخاطبان  کند.  برقرار  ارتباط 

جایگاهی هستند و جامعه هدف ما گروه خاصی نیست.

»پوست شیر« در سه فصل هشت 
قسمتی منتشر می شود

مدیرعامل پلتفرم فیلم نت، با اعلام این خبر که سریال »پوست شیر« در سه 
فصل هشت قسمتی عرضه می شود، گفت: فصل دوم سریال در حال ساخت 

است و زمان انتشار آن طی چند روز آینده اعلام می شود.
علی سرتیپی در گفت وگو با ایرنا، ضمن بیان این که فصل دوم و سوم پوست 
شیر ادامه همین داستان فعلی است، اظهار داشت: در تمام دنیا این طوری 
است که سریال ها را در چند فصل می سازند. ما هم سریال را در چند اپیزود 

ساختیم تا بتوانیم بازخوردها را بگیریم.
از این سریال افزود: پوست شیر موضوع و سوژه  وی درباره دلایل استقبال 
برای  زیادی  تلاش  هم  سازنده  گروه  و  است  خوب  ساختارش  دارد؛  خوبی 
ساختش کرده اند. بخش هایی از سریال معمایی و بخش هایی از آن اجتماعی 
است. اگر بخواهیم مقایسه کنیم خون سرد نسبت به پوست شیر معمایی تر 
است.این تهیه کننده با اشاره به این که پنج سریال در فیلم نت عرضه شده 
ولی  می دهیم.  انجام  هم  دیگری  کارهای  سازی  غیر سریال  ما  گفت:  است 
مردم با سریال بیشتر ارتباط برقرار می کنند. مجموعه پدرخوانده با موضوع 
بازی مافیا به تهیه کنندگی آقای ابوطالب به زودی از فیلم نت پخش می شود. 

چندین سریال طنز و اجتماعی دیگر هم در دست تولید داریم.
سرتیپی درباره تکلیف سریال های کلیله و دمنه و خون سرد اظهار داشت: 
بخش اول کلیله و دمنه تمام شد و برای بخش های بعدی برنامه ریزی نکردیم. 

سریال خون سرد هم دو سه قسمت دیگر تمام می شود.
ژانر درام جنایی  ایرانی در  تلویزیونی  ایرنا، پوست شیر مجموعه  به گزارش 
به کارگردانی جمشید محمودی و نویسندگی محمودی و رضا بهاروند است. 
پردیس  کمالی،  علیرضا  صدیقیان،  مهرداد  بهرام،  پانته آ  حجازی فر،  هادی 

احمدیه، ژیلا شاهی و شهاب حسینی از بازیگران این مجموعه هستند.
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آگهی موضوع ماده 3قانون وماده13 آئین نامه قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی واراضی وساختمانهای 

فاقدسندرسمی
 برابررای شماره 140160301206000881 

 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر درواحدثبتی حوزه 
متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت 
امامعلی  فرزند  رودپشتی  ابراهیمی  مریم  آقای/خانم 
به  احداثی  بابنای  زمین  قطعه  یک  شناسنامه 10  بشماره 
مفروزو  اصلی  از  فرعی  پلاک  مربع  متر   58/43 مساحت 
واقع  اصلی   142 از  فرعی   24708 پلاک  از  شده  مجزی 
احمدقیدر  آقای  مالک رسمی  از  آباد خریداری  در سلطان 
مراتب  عموم  اطلاع  منظور  لذابه   . است  گردیده  محرز 
که  روزآگهی می شود درصورتی  فاصله15  به  دردونوبت 
اعتراضی  متقاضی  صدورسندمالکیت  به  نسبت  اشخاص 
به  آگهی  اولین  انتشار  ازتاریخ  توانند  باشندمی  داشته 
وپس  تسلیم  اداره  این  به  خودرا  اعتراض  دوماه  مدت 
اعتراض،  تسلیم  ازتاریخ  ماه  یک  مدت  ازاخذرسید،ظرف 
نماید.بدیهی  تقدیم  قضایی  مراجع  خودرابه  دادخواست 
است درصورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سندمالکیت صادرخواهدشد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1401/09/01

تاریخ انتشار نوبت دوم : 1401/09/17

علی رحیمی پردنجانی – رئیس  ثبت اسنادواملاک
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آیت الله   - روز  اتفاق   – کریم  رباط 
رئیس  رئیسی،  ابراهیم  سید  دکتر 
ادامه  در  پنجشنبه  روز  صبح  جمهور 
تمام  نیمه  طرح های  بررسی  و  بازدید 
و  تهران  استان  های  شهرستان  در 
وارد  مردم  با  وگو  گفت  همچنین 

رباط کریم شد.
رئیس  روز،  اتفاق  خبرنگار  گزارش  به 
ورود  بدو  در  همراه  هیات  و  جمهور 
علیرضا  استقبال  مورد  رباط کریم  به 
جعفری  تهران،  استاندار  فخاری 
نوروزی   ، جدید  شهرهای  مدیرعامل 
مجلس  در  کریم  رباط  مردم  نماینده 
شورای اسلامی، احمدی فرماندار، ائمه  
جمعه  و مسئولان شهرستان رباط کریم 

قرار گرفت.
سفر  این  در  رئیسی  دکتر  الله  آیت 
شهر  از  میدانی  بازدید  ضمن  یکروزه 
به  رو  و  تمام  نیمه  های  طرح  از  پرند 
پایان از جمله پروژه قطار شهری مترو 

و  شهری  فاضلاب  و  خانه  تصفیه   ،
مسکونی  واحد   ۵۰۰ ساخت  همچنین 
پیشرفت  جریان  در   ، پرند  شهر  در 
فیزیکی طرح های نیمه کاره شهرستان 
قرار می گیرد.دیگر برنامه های آیت الله 
رئیسی در شهرستان رباط کریم نشست 
با  عمومی  دیدار  و  اداری  شورای  در 
امام  حضرت  مصلای  در  مردم  اقشار 

خمینی )ره( این شهرستان است.
مردم   با  این،  از  پیش  رئیس جمهور 
پاکدشت،  اسلامشهر،  های  شهرستان 
شهریار،  ملارد،  قدس،  شهر  پردیس، 
ورامین، قرچک و پیشوا دیدار و تصمیم 
ومصوبات خوبی را برای شهرستان های 
رباط  گرفت.شهرستان  تهران  استان 
کریم با جمعیت بیش از ۵۰۰ هزار نفر 
با سه شهر پرند، رباط کریم و نصیرشهر 
در جنوب غربی استان تهران قرار دارد 
استان  صنعتی  های  قطب  از  یکی  و 

تهران است.

رئیس جمهور وارد شهرستان رباط کریم 
شد

و  جهش  ویژه  کمیسیون  رئیس  نایب 
تر  راحت  دسترسی  گفت:  تولید  رونق 
بخش تولید به نقدینگی و جبران ضعف 
مورد  قانون  با  نزدیک  آینده  در  مالی 
بررسی کمیسیون ویژه جهش تولید رخ 

خواهد داد.
خبرنگار  با  گفت وگو  در  قادری  جعفر 
اموال  فروش  بر ضرورت  تاکید  با  مهر 
افزایش  هدف  با  بانکی  شبکه  مازاد 
راستای  در  بانک ها  سرمایه  کفایت 
تبدیل  کرد:  اظهار  تولید،  از  حمایت 
نقد  سرمایه  به  بانکی  مازاد  اموال 
می تواند ضمن افزایش سقف تسهیلات 
دهی آنها رشد خدمات دهی به بخش 

مولد جامعه را رقم بزند.
جهش  ویژه  کمیسیون  رئیس  نایب 
بر همین  افزود:  تولید مجلس  رونق  و 
مشکل  رفع  برای  تدابیری  اساس 
بخش های  و  اقتصادی  بنگاه های  مالی 
شده  گرفته  نظر  در  اقتصادی  پیشران 

است.
مالی  تأمین  طرح  در  داد:  ادامه  وی 
بر  علاوه  آن  زیرساخت های  و  تولید 
بانکی  سیستم  در  که  سازوکارهایی 
این  نیز  سرمایه  بازار  در  شده  تعریف 
امکان و این فرصت فراهم خواهد شد 
تا مشکل نقدینگی واحدهای تولیدی را 

مرتفع کنیم.
قادری تاکید کرد: دسترسی راحت تر 
بخش تولید به نقدینگی و جبران ضعف 
مورد  قانون  با  نزدیک  آینده  در  مالی 
تولید  جهش  ویژه  کمیسیون  بررسی 
عدم  کرد:  تصریح  داد.وی  خواهد  رخ 
دهی  تسهیلات  در  بانک ها  همکاری 
علل مختلفی دارد که یکی از آنها بالاتر 
بودن نرخ تورم به نسبت نرخ تسهیلات 
دهی است از این رو برای شبکه بانکی 
به  دارایی  و  اموال  به  نقدینگی  تبدیل 
کمیسیون  است.عضو  شده  تر  صرفه 
با  مجلس  محاسبات  و  بودجه  برنامه، 
شبکه  مازاد  اموال  فروش  اینکه  بیان 
تسهیلات  سقف  رشد  هدف  با  بانکی 
دهی آنها لازم است، گفت: دولت باید 
در  تولید  به  کمک  برای  را  اقداماتی 
مولد  بخش  تا  دهد  قرار  کار  دستور 
نیز  اشتغال  در  سرایی  به  سهم  که  ما 
داشته دچار رکود نشود.قادری با تاکید 
بر اینکه بخش خصوصی یا دولتی که 
در حوزه تولید مشغول بوده باید مورد 
قطعاً  کرد:  تصریح  شود،  واقع  حمایت 
تداوم  مسیر  در  شده  ایجاد  قفل  باید 
لازمه  اما  شود  باز  تدابیری  با  تولید 
دولت  پیش  از  بیش  کار همراهی  این 
و شبکه بانکی با واحدهای تولید است.

تسهیل دسترسی تولید به نقدینگی 
در آینده ای نزدیک خبر

خارجه  وزارت  سخنگوی   
آمریکا اعلام کرد: واشنگتن، 
به  حمله  برای  را  اوکراین 
خود  خاک  از  خارج  اهداف 

تشویق نمی کند.
وزارت  سخنگوی  پرایس  ند 
خارجه آمریکا روز سه شنبه 
جمع  در  محلی  وقت  به 
واشنگتن  در  خبرنگاران 
افزود: واشنگتن اوکراین را به 
از مرزهای خود  فراتر  حمله 
تشویق و ترغیب نمی کند و 
توانایی لازم را در اختیار آنها 

قرار نداده است.
این مقام ارشد وزارت خارجه 
آمریکا  کرد:  تاکید  آمریکا 
اوکراین  نیاز  مورد  تجهیزات 
را برای استفاده در سرزمین 
این  اختیار  در  خود  دفاع  و 

کشور قرار داده است.
فرا  جامعه  کرد:  تصریح  وی 
آتلانتیک خواهان صلح است 

در  ها  درگیری  در  وقفه  نه 
اوکراین.

حملات  درباره  پرایس 
خاک  داخل  در  پهپادی 
سلاحهایی  ما  گفت:  روسیه 
داخل  در  آنها  از  بتوان  که 
خاک روسیه استفاده کرد در  
اختیار اوکراین قرار نداده ایم.

خارجه  وزارت  سخنگوی 
به  ما  کرد:  تاکید  آمریکا 
که  ایم  کرده  اعلام  صراحت 
دفاعی  صرفا  ها  کمک  این 
جهان  که  کاری  هر  است. 
انجام می دهد برای توانمند 
از  دفاع  در  اوکراین  ساختن 
ارضی  تمامیت  و  استقلال 

خود است.
رسانه  یک  ازاین،  پیش 
از  نقل  به  آمریکایی 
کرد  اعلام  آمریکا  مقامات 
مخفیانه  واشنگتن  که 
پیشرفته  موشک اندازهای 

اوکراین  به  که  را  هیمارس 
تحویل داده، دستکاری کرده 
برای  آنها  از  نتوان  تا  است 
شلیک موشک های دوربرد به 
استفاده  روسیه  خاک  سوی 

کرد.
وال  آمریکایی  روزنامه 
استریت ژورنال روز دوشنبه 
این  اعلام  با  محلی  وقت  به 
از  واشنگتن  افزود:  مطلب 
ماه ژوئن ۲۰ پرتابگر سیستم 
تعداد  و  هیمارس  موشکی 
هدایت  های  راکت  زیادی 
برد  با  ای  ماهواره  شونده 
تقریبا ۵۰ مایل را در اختیار 

اوکراین قرار داده است.
سیستم  به  که  راکت ها  این 
چندگانه  پرتاب  موشک 
معروف  هدایت شونده 
به  حمله  برای  هستند، 
تجهیزات  مهمات،  انبارهای 
لجستیکی و مراکز فرماندهی 

اوکراین  خاک  در  روسیه 
استفاده شده است.

افزود:  آمریکایی  رسانه  این 
مقامات آمریکایی می گویند 
اصلاح  را  پرتابگرها  پنتاگون 
نتوانند  آنها  تا  است  کرده 
را  دوربرد  های  موشک 

شلیک کنند.
وال استریت ژورنال افزود که 
این دستکاری ها که پیش از 
نشان  بود،  نشده  فاش  این 
برای  بایدن  دولت  می دهد 
کردن حمایت خود  متعادل 
برابر  اوکراین در  نیروهای  از 
خطر تشدید تنش با مسکو، 

تلاش کرده است.
تصریح  آمریکایی  رسانه  این 
همچنین  اقدامات  این  کرد: 
نگرانی مقامات دولتی آمریکا 
بر  مبنی  نشان می دهند  را 
آنها  اوکراینی  شریک  اینکه 
خود  وعده  به  است  ممکن 
مبنی بر عدم حمله به خاک 

روسیه عمل نکند.
همزمان، گرگ هایس رئیس 
تکنولوژی  راتئون  شرکت 
موشک  ذخایر   : کرد  اعلام 
و  جاولین  تانک  ضد  های 
ایالات  استینگر  هوایی  ضد 
حالی  در  آمریکا  متحده 
ارسال  به  بایدن  دولت  که 
تسلیحات نظامی به اوکراین 
شدت  به  دهد،  می  ادامه 

کاهش یافته است.

 آمریکا: اوکراین را برای حمله به اهداف خارج از 
مرزها تشویق نمی کنیم 
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رئیس جمهور: مردم ایران فریب شعار 
آزادی را نمی خورند

نوشتار

ایران  مردم  اینکه  بیان  با  جمهور  رئیس 
فریب شعار آزادی را نمی خورند و آزادی 
خود را در انقلاب بهمن ۵۷ پیدا کردند، 
اظهار داشت: ملت ایران اجازه تهدید علیه 
از  اسلامی  جمهوری  و  آزادی  استقلال، 

سوی دشمنان را نمی دهند.
روز  رئیسی  ابراهیم  سید  الله  آیت   ،
پنجشنبه در جمع مردم شهرستان رباط 
حرف های  با  که  را  کسانی  افزود:  کریم 
خیلی زیبا در جامعه اخلال و تفرقه ایجاد 
می کنند و همچنین باور و اعتقاد مردم را 

هدف قرار می دهند، بشناسیم.
وی با بیان اینکه  باید زمان خود، خطر، 
فتنه و خطر ها را بشناسیم، اظهار داشت: 
اهل  پرکار  جوانان  خواهند  می  ای  عده 
از  را  از تحصیل، فعال اجتماعی  را  درس 
فعالیت و تولیدکننده را از تولید باز بدارند 
و به نحوی عمل کنند که جامعه از رشد 

و تعالی باز ماند.
به شهادت  اشاره  با  رئیسی  دکتر  الله  آیت 
فاطمه  داشت:  اظهار  )س(  زهرا  حضرت 
و  )ص(  پیامبر  که  است  شخصیتی  )س( 
اند،  امام علی)ع( در مورد آن سخن گفته 
در  را  احادیث  و  روایات  که  است  شایسته 

مورد این بانوی همام مطالعه کنیم.
رئیس جمهور خاطرنشان کرد: عمل انسان 
و  باشد  صادقانه  نیت  از  گرفته  نشات  باید 
اگر صداقت در عمل، سخن و نیت رخ داد، 
شخص صدیق می شود، فاطمه اطهر )س(، 
الگو بشریت است و امام صادق )ع( فرمودند 
که فاطمه صدیقه شهید بود و صداقت در 
سخن و عمل، اندیشه، انگیزه، نیت و سلیقه 
و باطن، در سلوک و رفتار، مقصد و هدف 

داشت.
اظهار داشت: حقیقت سخنانی که در  وی 
باید  را  مطرح می شود  فاطمه )س(  مورد 
می  که  آنچه  اما  بفهمند،  خداوند  اولیای 
دانیم این است که فاطمه برای هر کسی که 
می خواهد زندگی فاطمی کند در دسترس 
راه  در  جانفشانی  عبادت،  اخلاق،  است، 
نفاق  جریان  برابر  در  که  زمان  آن  ولایت، 
ایستاد و با ۲ سلاح روشنگری خطبه هایش 
و اشک های دیدگانش نقاب از چهره نفاق 

بر هم زد.
ایران  مردم  اینکه  بیان  با  جمهور  رئیس 
دشمن را خوب می شناسند و این درسی 
است که از فاطمه اطهر )س( آموخته اند، 
افزود: از همه مردم ایران قدردانی می کنم 
که بار دیگر دشمن را ناکام گذاشتید، ملت 
بزرگ ایران نشان دادند که با فاطمه )س( 
بانو  این  الگویشان در زندگی  و  انس دارند 

است.

آیت الله رئیسی خطاب به دشمنان نظام و 
استکبار جهانی وهمدستانش گفت: حضور 
با هر شعار  شما در هر منطقه و جایگاهی 
زیبایی سلب کننده آرامش و زندگی مردم 
است نه ایجاد کننده آزادی برای مردم، زنان 
و مردان ما افتخارشان آن است که الگویشان 

فاطمه )س( است.
وی اضافه کرد: جهانیان در دنیا چه کسی 
را برای الگو گیری در زمینه اخلاق، عمل، 
همسرداری، حضور در عرصه های سیاسی 
و اجتماعی و دیگر حوزه ها پیدا کنند جز 
عالم  زنان و مردان  الگوی  فاطمه )س( که 
شود؟ قهرمانان و نام آوران بسیاری هستند 
اما شخصیت فاطمه اطهر )س( فقط الگوی 
بشریت است و ما افتخار ارادت به این بانوی 

۲ عالم را داریم.
اینحکه دشمن نمی  بیان  با  رئیس جمهور 
خواست ما به این نقطه برسیم، تاکید کرد: 
دشمنان نشاط اجتماعی، آزادی و پیشرفت 
ما را نمی خواستند، وضع افغانستان را ببیند 
این کشور هست،  بچه معلول در  ۳۵ هزار 
جمهوری  خواهند؛  می  ایران  برای  را  اینها 
اسلامی استقلال و آزادی خود را به برکت 
امام راحل پیدا کرده و اجازه نخواهد داد که 

این سرمایه عظیم را دشمن تهدید کند.
مردم  داشت:  اظهار  رئیسی  دکتر  الله  آیت 
رباط کریم بدانند دولت خدمتگزار شما شب 
و روز خود را صرف می کند تا مشکلات در 
های  حوزه  در  و  یابد  کاهش  کشور  سطح 
می  تلاش  تولید  رونق  و  اقتصادی  مختلف 
با وجود تحریم ها و تهدید و عقب  کند و 
گرد و توقف را برای خود جایز نمی داند، یک 
راه بیشتر به غیر از پیشرفت نداریم و این 

پیشرفت می تواند دشمن را عصبانی کند.
این  برای  دشمن  عصبانیت  داد:  ادامه  وی 
هم  خودش  و  کرد  تحریم  چون  که  است 
مفتضحانه  ها  تحریم  که  دارد  می  اعلام 
شکست خورد، نفت را نتوانست تحریم کند، 
اعلام کردیم که بیش از گذشته صادر می 
کنیم، تراز تجاری از منفی به سمت مثبت 

شدن حرکت کرد.
رئیس جمهور افزود: دشمنان معترف هستند 
که در بسیاری از حوزه ها حرف اول را ایران 
می زند، فرزندان ایران در حوزه دانش بنیان 
به نتایجی دست یافته اند که بسیار شگفت 
انگیز است و تمام کارهای دانش بنیانی که 
می شود، قابل توجه است و به خاطر همین 
هستند؛  عصبانی  وضعیت  این  از  دشمنان 
بمیرید،  این عصبانیت  از  و  باشید  عصبانی 

ایران به پیشرفت خود ادامه خواهد داد.
وی با اشاره به حضورش در رباط کریم اعلام 
اطراف  های  شهرستان  و  منطقه  این  کرد: 
تهران که جمعیت برخی از آنها و زیر ساخت 
ها و مراکز مختلفی که دارد شاید به اندازه 
برخی استان های کوچک ما باشد و با آنکه 
نام شهرستان دارد اما به اندازه یک استان 

است.
آیت الله دکتر رئیسی گفت: مسکن از نکات 
جدی و نیاز حتمی است و بارها اعلام کرده 
ایم که نسبت به مصوبه قانونی ساخت یک 
میلیون مسکن، وزیر راه و شهرسازی کار را 

دنبال کنند.
وی با قدردانی از مردم شهرستان رباط کریم 
اضافه کرد: مردم مطالب خود را به ما منتقل 
کنند، ما برای همین به منطقه آمدیم که به 

این مطالب توجه کنیم.

که  مدیرانی  شد:  یادآور  جمهور  رئیس 
امروز به نام دولت و نظام مقدس جمهوری 
اسلامی خدمتگذار مردم هستیم، برای این 
از کارهایشان  مردم هرچه کار و خدمت و 
گره گشایی شود، باز هم وظیفه داریم، امروز 
شان دولت در این دوره و دوره های دیگر 

تنها خدمتگذاری است.
از مدیران به طور جد می  وی تاکید کرد: 
و  برقرار  مردم  با  ارتباطشان  که  خواهم 
سخنان آنان را بشنوند و همچنین درهای 

اتاقتان برای حضور آسان مردم باز باشد.
این سفر یکروزه  آیت الله دکتر رئیسی در 
از طرح  پرند  از شهر  میدانی  بازدید  ضمن 
های نیمه تمام و رو به پایان از جمله پروژه 
قطار شهری مترو ، تصفیه خانه و فاضلاب 
شهری و طرح نهضت ملی مسکن در شهر 
پرند ، در جریان پیشرفت فیزیکی طرح های 

نیمه کاره شهرستان قرار می گیرد.
در  رئیسی  آیت الله  های  برنامه  دیگر 
شورای  در  نشست  رباط کریم  شهرستان 
در  مردم  اقشار  با  عمومی  دیدار  و  اداری 
این  )ره(  خمینی  امام  حضرت  مصلای 

شهرستان است.
رئیس جمهور پیش از این، با مردم  شهرستان 
شهر  پردیس،  پاکدشت،  اسلامشهر،  های 
و  قرچک  ورامین،  شهریار،  ملارد،  قدس، 
را  خوبی  ومصوبات  تصمیم  و  دیدار  پیشوا 

برای شهرستان های استان تهران گرفت.
از  بیش  جمعیت  با  کریم  رباط  شهرستان 
با سه شهر پرند، رباط کریم  نفر  ۵۰۰ هزار 
تهران  استان  غربی  در جنوب  نصیرشهر  و 
قرار دارد و یکی از قطب های صنعتی استان 

تهران است.

خبر

سفر آیت الله رئیسی به رباط کریم؛ 
کوتاه، موثر و رافع مشکلات مردم

نوشتار

 در ادامه بازدیدهای رئیس جمهور مردمی 
از شهرستان های استان تهران،  کشورمان 
به  پنجشنبه  روز  رئیسی  الله  آیت  سفر 
غرب  جنوب  در  کریم  رباط  شهرستان 
تهران اختصاص یافت؛ سفری نیم روزه، با 
موجب  که  پرثمر  البته  و  موثر  بازدیدهای 

رفع بسیاری از مشکلات مردم خواهد شد.
 رئیس جمهور پیش از این در قالب بازدید 
به  تهران  استان  شهرستانهای  از  میدانی 
ورامین، قرچک، پردیس، پیشوا، شهرقدس، 
ملارد، شهریار، پاکدشت و اسلامشهر رفته 
بود و در پنجشنبه ای دیگر، به رباط کریم 
رفت؛ شهرستانی که در ۳۵ کیلومتری غرب 
واقع شده  اتوبان ساوه  در حاشیه  و  تهران 

است.
رئیس جمهور و هیات همراه در بدو ورود 
به رباط کریم مورد استقبال علیرضا فخاری 
استاندار تهران، جعفری مدیرعامل شهرهای 
جدید، نوروزی نماینده مردم رباط کریم در 
فرماندار،  احمدی  اسلامی،  شورای  مجلس 
رباط  شهرستان  مسئولان  و  جمعه   ائمه  

کریم قرار گرفتند.
غلامحسین اسماعیلی رئیس دفتر، محسن 
جمهور،  رئیس  اجرائی  معاون  منصوری 

علیرضا فخاری استاندار تهران و همچنین 
مهرداد  و  نیرو  وزیر  محرابیان  علی اکبر 
بذرپاش وزیر راه و شهرسازی در این سفر 

رئیس جمهور را همراهی کردند.
احداث خط  روند  از  رئیس جمهور  بازدید 

مترو پرند
در  حضور  جمهور  رئیس  مقصد  نخستین 
است؛  پرند  احداث  حال  در  متروی  محل 
مهاجرت  شهر  ساکنان  که  است  سال ها 
پذیر پرند منتظر رسیدن مترو به شهرشان 
هستند و احداث و بهره برداری از خط مترو 
پرند می تواند شرایط را برای تردد و حمل 
و نقل اهالی رباط کریم به خصوص ساکنان 

شهر پرند را تسهیل کند.
آمارها حاکی است به طور میانگین روزانه 
۳۰ تا ۴۰ هزار نفر میان شهر پرند و تهران 
از خط  برداری  بهره  با  و  هستند  تردد  در 

مترو، عبور و مرور آنان بهبود می یابد.
از ۱۴ سال  روند احداث خط متروی پرند 
پیش آغاز شده و سالهاست مردم این شهر 
چشم انتظار رسیدن قطار مترو به شهرشان 

هستند.
خط  در  شاهد  ایستگاه  از  مترو  خط  این 
مسیر  طی  با  و  شده  منشعب  مترو  یک 

پرند  شهر  به  ایستگاه   ۵ با  کیلومتری   ۵۰
می رسد. ۳۰ کیلومتر خط اول متروی پرند 
امام  فرودگاه  و  آفتاب  ایستگاه های شهر  با 
 ۲۰ و  رسیده  بهره برداری  به  خمینی)ره( 

کیلومتر پایانی آن در حال احداث است.
از یاد نبریم که در دولت انقلابی تست سرد 
بهره  به  زودی مورد  و  انجام  شد  مترو  این 

برداری قرار می گیرد.
این  از  بازدید  جریان  در  رئیسی  الله  آیت 
تا به فوریت  پروژه مسئولان را مکلف کرد 
باقیمانده این پروژه را تکمیل کنند  بخش 
تا مردم این شهرستان از آن بهره مند شوند.

رئیس جمهور بعدتر در مصلای رباط کریم 
با اشاره به سختی های آمد و شد مردم از 
پرند به تهران گفت: حق در این زمینه هم 
با مردم است. مسئولان این پروژه نیز وعده 
داده اند متروی پرند خرداد سال آینده آماده 

بهره برداری شود.
ابراز رضایت رئیس جمهور از طرح نهضت 

ملی مسکن شهر پرند
و  یکهزار  پروژه  از  ادامه  رئیسی در  آیت الله 
در  ملی مسکن  نهضت  واحدی طرح   ۴۶۰
مراحل  و در جریان  بازدید کرد  پرند  شهر 
قرار  طرح  این  وضعیت  آخرین  و  ساخت 

گرفت.
این طرح از جمله پروژه های گام اول طرح 
تابستان  در  که  است  مسکن  ملی  نهضت 
 ۲ در  و  شده  آغاز  آن  احداث  سال ۱۴۰۱ 
بخش ۸۹۰ و ۵۷۰ واحدی در دست احداث 
از  رضایت  ابراز  ضمن  جمهور  است.رئیس 
میزان پیشرفت بخش اول این پروژه گفت: 
با رونق تولید و ساخت مسکن، علاوه بر رفع 
مختلف  بخش های  از  بسیاری  مردم  نیاز 
نیز رونق خواهند گرفت و موجب  صنعتی 

افزایش اشتغالزایی خواهد شد.
بازدید از تصفیه خانه فاضلاب رباط کریم

آیت الله رئیسی همچنین از عملیات اجرایی 
طرح تصفیه خانه فاضلاب رباط کریم بازدید 
این  پروژه حیاتی  این  احداث  در جریان  و 
فاضلاب  گرفت.تصفیه خانه  قرار  شهرستان 
 ۵۷۷ و  هزار   ۴۳ ظرفیت  به  کریم  رباط 
متر مکعب بر شبانه روز به  روش A۲O که  
جوابگو  را  نفر  هزار   ۲۶۰ معادل  جمعیتی 
است. این تصفیه خانه به  صورت ۲ مدول و 
به  شکل یکسان احداث می شود و پساب آن 
در صورت اجرا در حوزه کشاورزی و صنعت 

مورد استفاده قرار می گیرد.
این طرح با ۵۵ درصد پیشرفت فیزیکی یکی 
گذشته  های  سال  طی  است  پروژه های  از 
راکد مانده  است که در صورت تامین مالی 
در دولت مردمی در کمترین زمان مورد بهره 

برداری قرار می گیرد.
انقلاب  در  را  آزادی  مردم  جمهور:  رئیس 

بهمن ۵۷ پیدا کردند
استانی  سفرهای  در  جمهور  رئیس  مشی 
دیدار چهره به چهره و نزدیک با مردم بوده 
هم  کریم  رباط  شهرستان  مردم  هست؛  و 
چشم انتظار دیدار آیت الله رئیسی بودند و 
نامه های خود را برای بیان خواسته خود از 

رئیس جمهور بر دست داشتند.
رباط کریم موعد  امام خمینی)ره(  مصلای 
دیدار است؛ مردم با فریاد »صل علی محمد 
رئیس  استقبال  به  آمد«  خوش  رهبر  یار 
به  نیز  رئیسی  الله  آیت  و  رفتند  جمهور 

احساسات حضار پاسخ داد.
کریم  رباط  مردم  بین  در  جمهور  رئیس 
گفت: مردم ایران با شعار آزادی گول نمی 
خورند، آزادی را در انقلاب بهمن ۵۷ پیدا 
حرف های  با  که  را  کسانی  افزود:  کردند.او 
خیلی زیبا  در جامعه اخلال و تفرقه ایجاد 
می کنند و همچنین باور و اعتقاد مردم را 

هدف قرار می دهند، بشناسیم.
رئیس جمهور این را هم گفت که مردم ایران 
نشان دادند که با فاطمه)س( انس دارند و 
الگویشان در زندگی این بانوست؛ دشمن را 
خوب می شناسند با شعار آزادی گول نمی 
خورند چراکه ما آزادی را در انقلاب بهمن 

۵۷ پیدا کردیم.
از  کریم  رباط  مردم  بین  در  همچنین 
حمل  از  بهره  و  مسکن  به  مردم  نیازهای 
بر  دوباره  تاکیدی  و  گفت  عمومی  نقل  و 
ساخت یک میلیون واحد مسکونی برای حل 
مشکل مسکن کرد.پایان بخش سفر نیمروزه 
اما پرثمر رئیس جمهور به شهرستان رباط 
کریم حضور در شورای اداری این شهرستان 
بود که در این جلسه مشکلات و موارد این 
برای  لازم  دستورات  و  بررسی  شهرستان 
با  رباط کریم  حل آن صادر شد.شهرستان 
جمعیت بیش از ۵۰۰ هزار نفر با سه شهر 
پرند، رباط کریم و نصیرشهر در جنوب غربی 
استان تهران قرار دارد و یکی از قطب های 

صنعتی استان تهران است.
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